Projekt FENX.01.03-IW.01-0032/23 współfinansowany ze środków Unii Europejskiej w ramach Programu Fundusze Europejskie na Infrastrukturę, Klimat, Środowisko 2021-2027 pn.: „Rozbudowa i modernizacja obu komunalnych oczyszczalni ścieków w Aglomeracji Kęty”



**Zamawiający:**

Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o., ul. Św. M. Kolbe 25a, 32-650 Kęty

NIP: 5492346504

REGON: 120730487

Telefon siedziby: (+48 33) 845 22 78,

Telefon wydziału JRP: (+48 33) 845 22 78 wew. 222,

Faks: (+48 33) 845 22 78 wew. 10,

e-mail: mzwik@mzwik-kety.com.pl,

e-mail JRP: jrp@mzwik-kety.com.pl,

strona internetowa: www.mzwik-kety.com.pl

Nr referencyjny nadany sprawie przez Zamawiającego: **10-JRP/2024**

**SPECYFIKACJA WARUNKÓW ZAMÓWIENIA**

(SWZ)

**PRZETARG NIEOGRANICZONY**

**prowadzony zgodnie z postanowieniami ustawy z dnia** **11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych (tekst jedn. Dz.U. 2023 poz. 1605 z późn. zm.)**

**na roboty budowlane z projektowaniem pn.:**

**„****Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”**

Specyfikacja niniejsza zawiera:

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **l.p.** | **Oznaczenie Części** | **Nazwa Części** | **Liczba stron** |
|  | Część I | Instrukcja dla Wykonawców (IDW) z załącznikami (w tym Załącznik 1B – TCR (Wykaz cen) – 3 str. w pliku xls) | 96 |
|  | Część II | Wzór Umowy  CZĘŚĆ II/1 - AKT UMOWY  CZĘŚĆ II/2 - WARUNKI OGÓLNE KONTRAKTU  CZĘŚĆ II/3 - WARUNKI SZCZEGÓLNE KONTRAKTU  CZĘŚĆ II/4- KARTA GWARANCYJNA  CZĘŚĆ II/5 – WZÓR WYKAZU GWARANCJI PROCESOWYCH  CZĘŚĆ II/6 – WZÓR GWARANCJI NALEŻYTEGO WYKONANIA UMOWY | 87 |
|  | Część III | Opis przedmiotu zamówienia;  CZĘŚĆ III PFU –Część opisowa i Warunki wykonania i odbioru robót budowalnych  +załączniki | 456  - |

Zatwierdzam

…..………………………………………

Kęty dnia: 12.12.2024 roku Kierownik Zamawiającego

Nr referencyjny nadany sprawie przez Zamawiającego: **10-JRP/2024**

**SPECYFIKACJA WARUNKÓW ZAMÓWIENIA**

(SWZ)

**PRZETARG NIEOGRANICZONY**

**prowadzony zgodnie z postanowieniami ustawy z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych (tekst jedn. Dz.U. 2024 poz. 1320 z późn. zm.)**

na roboty budowlane z projektowaniem pn.:

**„****Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”**

|  |  |
| --- | --- |
| **Oznaczenie Części** | **Nazwa Części** |
| **Część I** | **Instrukcja dla Wykonawców (IDW) z załącznikami** |

**CZEŚĆ I – INSTRUKCJA DLA WYKONAWCÓW (IDW)**

Spis treści

[CZEŚĆ I – INSTRUKCJA DLA WYKONAWCÓW 6](#_Toc184971286)

[1. Nazwa i adres Zamawiającego. 6](#_Toc184971287)

[2. Adres strony internetowej postępowania, tryb udzielania zamówienia, informacja o negocjacjach; 6](#_Toc184971288)

[3. Opis przedmiotu zamówienia, równoważność, zatrudnienie. 7](#_Toc184971289)

[4. Oferty częściowe, oferty wariantowe. 11](#_Toc184971290)

[5. Informacja o przewidywanych zamówieniach podobnych na podstawie art. 388 pkt 2) lit b) ustawy Pzp. 12](#_Toc184971291)

[6. Termin wykonania zamówienia. 13](#_Toc184971292)

[7. Projektowane postanowienia umowy. 14](#_Toc184971293)

[8. Podstawy wykluczenia. 14](#_Toc184971294)

[9. Informacja o warunkach udziału w postępowaniu. 18](#_Toc184971295)

[10. Oświadczenia oraz podmiotowe środki dowodowe. 27](#_Toc184971296)

[11. Wadium 33](#_Toc184971297)

[12. Termin związania ofertą 35](#_Toc184971298)

[13. Informacje o środkach komunikacji elektronicznej, przy użyciu których zamawiający będzie komunikował się z wykonawcami, informacje o wymaganiach technicznych i organizacyjnych sporządzania, wysyłania i odbierania korespondencji elektronicznej; 36](#_Toc184971299)

[14. Opis sposobu przygotowania oferty i wizja lokalna. 38](#_Toc184971300)

[15. Sposób obliczenia ceny. 41](#_Toc184971301)

[16. Termin i sposób złożenia oferty. 43](#_Toc184971302)

[17. Tryb otwarcia ofert 43](#_Toc184971303)

[18. Kryteria oceny ofert 43](#_Toc184971304)

[19. Oferta z rażąco niską ceną. 45](#_Toc184971305)

[20. Uzupełnianie i wyjaśnianie dokumentów. 45](#_Toc184971306)

[21. Tryb oceny ofert 46](#_Toc184971307)

[22. Wykluczenie Wykonawcy 47](#_Toc184971308)

[23. Odrzucenie oferty. 47](#_Toc184971309)

[24. Wybór oferty 47](#_Toc184971310)

[25. Unieważnienie postępowania 47](#_Toc184971311)

[26. Środki ochrony prawnej. 48](#_Toc184971312)

[27. Informacje ogólne dotyczące kwestii formalnych umowy w sprawie niniejszego zamówienia. 49](#_Toc184971313)

[28. Wymagania dotyczące zabezpieczenia należytego wykonania umowy. 50](#_Toc184971314)

[29. Rozliczenia związane z realizacją zamówienia. 52](#_Toc184971315)

[30. Podwykonawstwo 52](#_Toc184971316)

[31. Klauzula informacyjna RODO 53](#_Toc184971317)

[32. Wykaz załączników do niniejszej IDW 54](#_Toc184971318)

[Załącznik nr 1 – Wzór Formularza Oferty 56](#_Toc184971319)

[Załącznik nr 1A do oferty 61](#_Toc184971320)

[Załącznik nr 1B – Wzór Tabeli Ceny Ryczałtowej 64](#_Toc184971321)

[Załącznik nr 2 – Wzór oświadczenia o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu. 66](#_Toc184971322)

[Załącznik nr 2A – Wzór oświadczenia podmiotu udostępniającego zasoby o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu w zakresie w jakim Wykonawca powołuje się na jego zasoby. 67](#_Toc184971323)

[Załącznik nr 2.1 – Wzór oświadczenia Wykonawcy o braku podstaw wykluczenia na podstawie art. 5k rozporządzenia Rady (UE) nr 833/2014 w brzmieniu nadanym rozporządzeniem 2022/576 oraz art. 7 ustawy sankcyjnej. 68](#_Toc184971324)

[Załącznik nr 2.1.A – Wzór oświadczenia podmiotu udostępniającego zasoby o braku podstaw wykluczenia na podstawie art. 5k rozporządzenia Rady (UE) nr 833/2014 w brzmieniu nadanym rozporządzeniem 2022/576 oraz art. 7 ustawy sankcyjnej. 72](#_Toc184971325)

[Załącznik nr 3 – Wzór oświadczenia wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia. 75](#_Toc184971326)

[Załącznik nr 4 – Wzór oświadczenia o przynależności/braku przynależności do grupy kapitałowej. 77](#_Toc184971327)

[Załącznik nr 5 - Wzór oświadczenia o aktualności informacji zawartych w oświadczeniach o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu. 79](#_Toc184971328)

[Załącznik nr 5A – Wzór oświadczenia podmiotu udostępniającego zasoby o aktualności informacji zawartych w oświadczeniach o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu. 82](#_Toc184971329)

[Załącznik nr 6 – Wzór wykazu robót 85](#_Toc184971330)

[Załącznik nr 7 – Wzór wykazu osób, skierowanych przez Wykonawcę do realizacji zamówienia publicznego 87](#_Toc184971331)

[Załącznik nr 7A – Wzór informacji o osobach, skierowanych przez Wykonawcę do realizacji zamówienia publicznego 89](#_Toc184971332)

[Załącznik nr 7B – Wzór oświadczenia o uprawnieniach osób skierowanych przez Wykonawcę do realizacji zamówienia publicznego 91](#_Toc184971333)

[Załącznik nr 8 – Wzór zobowiązania podmiotu udostępniającego zasoby 92](#_Toc184971334)

# 

# CZEŚĆ I – INSTRUKCJA DLA WYKONAWCÓW

### Nazwa i adres Zamawiającego.

**Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o., ul. Św. M. Kolbe 25a, 32-650 Kęty**

**NIP:** **5492346504**

**REGON: 120730487**

**strona internetowa: www.mzwik-kety.com.pl**

### Adres strony internetowej postępowania, tryb udzielania zamówienia, informacja o negocjacjach;

* 1. **Adres strony internetowej postępowania:**

Adres poczty elektronicznej: jrp@mzwik-kety.com.pl

**Strona internetowa prowadzonego postępowania**: <https://platformazakupowa.pl/pn/mzwik_kety>

Zmiany i wyjaśnienia treści SWZ oraz inne dokumenty zamówienia bezpośrednio związane z postepowaniem o udzielenie zamówienia będą udostępniane na stronie internetowej prowadzonego postepowania <https://platformazakupowa.pl/pn/mzwik_kety> [(dalej](http://(dalej) jako „**Platforma**”).

Szczegółowe informacje dotyczące przyjętego w postępowaniu sposobu komunikacji znajdują się w rozdziale 13 IDW.

* 1. **Tryb udzielenia zamówienia:**

Postępowanie prowadzone jest w trybie przetargu nieograniczonego z zastosowaniem procedury, o której mowa w art. 132 i nast. ustawy z dnia 11 września 2019 roku Prawo zamówień publicznych (tekst jedn. Dz. U. z 2024 r. poz. 1320 z późn. zm.), w dalszej części SWZ zwanej **ustawą Pzp**, dla zamówień o wartości szacunkowej powyżej 5 538 000 euro zgodnie z Obwieszczeniem Prezesa Urzędu Zamówień Publicznych z dnia 3 grudnia 2023 r. w sprawie aktualnych progów unijnych, ich równowartości w złotych, równowartości w złotych kwot wyrażonych w euro oraz średniego kursu złotego w stosunku do euro stanowiącego podstawę przeliczania wartości zamówień publicznych lub konkursów (Monitor Polski 2023 poz. 1344).

Niniejsze postępowanie prowadzone jest przez Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Kętach– **Beneficjenta Projektu** FENX.01.03-IW.01-0032/23 współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach Programu Fundusze Europejskie na Infrastrukturę, Klimat, Środowisko 2021-2027 pn. „Rozbudowa i modernizacja obu komunalnych oczyszczalni ścieków w Aglomeracji Kęty”

Do czynności podejmowanych przez zamawiającego, wykonawców w postępowaniu o udzielenie zamówienia i konkursie oraz do umów w sprawach zamówień publicznych stosuje się przepisy ustawy z dnia 23 kwietnia 1964 r. – Kodeks cywilny, jeżeli przepisy ustawy Pzp nie stanowią inaczej.

W sprawach nie uregulowanych niniejszą SWZ bądź w sytuacji rozbieżności zapisów SWZ w stosunku do ustawy Pzp lub aktów wykonawczych wydanych na jej podstawie odpowiednie zastosowanie i nadrzędne znaczenie mają przepisy ustawy lub aktów wykonawczych.

Zamawiający, w przedmiotowym postępowaniu przewiduje zastosowanie procedury, o której mowa w art. 139 ust. 1, 3 i 4 ustawy Pzp, tj. najpierw dokona badania i oceny ofert, a następnie dokona kwalifikacji podmiotowej wykonawcy, którego oferta zostanie najwyżej oceniona, w zakresie braku podstaw wykluczenia oraz spełniania warunków udziału w postępowaniu.

### Opis przedmiotu zamówienia, równoważność, zatrudnienie.

#### 3.1. Opis przedmiotu zamówienia.

Przedmiotem niniejszego zamówienia jest **opracowanie projektu, uzyskanie pozwolenia na budowę i wykonanie robót budowlanych** naWARUNKACH KONTRAKTOWYCH DLA URZĄDZEŃ ORAZ PROJEKTOWANIA I BUDOWY dla urządzeń elektrycznych oraz mechanicznych oraz robót inżynieryjnych i budowlanych projektowanych przez Wykonawcę **w ramach zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”**

Przedmiotowe zadanie inwestycyjne polega przede wszystkim na gruntownej modernizacji i przebudowie części obiektów linii ściekowej oraz rozbudowie części biologicznej do wyznaczonych parametrów. Podstawowymi niedoborami w części biologicznej oczyszczalni jest za mała pojemność kolejnych stref oczyszczalnia ścieków, co sprawia, że projektowa wielkość eksploatowanej oczyszczalni w Kętach nie pokrywa wielkości Aglomeracji Kęty.

Instalacja obecnie użytkowana jest jako mechaniczno - biologiczna oczyszczalnia ścieków komunalnych spływających z obszaru Aglomeracji Kęty oraz gmin przyległych w ilości około Qśrd = 8200 m3/d. W chwili obecnej oczyszczalnia posiada wielkość projektową na poziomie 23 330 RLM, a aglomeracja wielkość 31 560 RLM (1Mk=1RLM). Na oczyszczalnię ścieków w Kętach odprowadzane są ścieki w większości z Gminy Kęty oraz z części Gminy Porąbka. Do sieci sanitarnej doprowadza się także ścieki z zakładów przemysłowych miasta, a także z rejonów nieposiadających kanalizacji w postaci ścieków dowożonych wozami asenizacyjnymi i przyjmowane do zlewni ścieków (udział procentowy ścieków przemysłowych i dowożonych jest niewielki). Zlewnia oczyszczalni zasilana jest również ściekami własnymi wytworzonymi w procesach przeróbki części osadowej. Ładunki wód poprocesowych znacząco zmieniają skład ścieków zasilających. Zaktualizowane obliczenia i bilanse obciążeń zlewni oczyszczalni wykazują konieczność jej rozbudowy do 49229 RLM.

W ramach Zadania: Rozbudowa i modernizacja oczyszczalni ścieków w Kętach - część biologiczna **zakłada się** budowę nowych obiektów:

* + dwustanowiskowej stacji zlewnej;
  + łapacza kamieni;
  + komory rozdziału na piaskownik;
  + trzech komór rozdziału ścieków;
  + dwóch radialnych osadników wtórnych;
  + komory regulacyjnej osadników wtórnych;
  + pompowni recyrkulacyjnej wewnętrznej;
  + zbiornika retencyjnego na odcieki.

Ponadto **zakłada się** modernizację i jeśli to konieczne rozbudowę obiektów istniejących:

* + piaskownika wraz z płuczką piasku;
  + pompowni głównej ścieków wraz z kolektorami tłocznymi;
  + osadników deszczowych;
  + reaktorów biologicznych;
  + istniejących osadników wtórnych;
  + technologicznych koryt ścieków;
  + budynku stacji dmuchaw i recyrkulacji zewnętrznej;
  + komory pomiarowej ścieków oczyszczonych.

Przedsięwzięcie **zakłada też likwidację** zbędnych obiektów i instalacji:

* + starego zbiornika osadu (pompowni osadu);
  + istniejącej stacji zlewnej;
  + istniejących pompowni recyrkulacji wewnętrznej.

W ramach realizacji inwestycji zakłada się również budowę dróg dojazdowych do obiektów i chodników, tac ociekowych oraz niezbędnych połączeń międzyobiektowych.

Realizacja inwestycji ma przyczynić się do osiągnięcia zgodności systemu odprowadzania i oczyszczania ścieków w Aglomeracji Kęty z dyrektywą 91/271/EWG w sprawie oczyszczania ścieków komunalnych oraz zgodności z Krajowym Programem Oczyszczania Ścieków Komunalnych w zakresie Warunku II wynikającego z art. 10 dyrektywy 91/271/EWG.

Zakres Kontraktu obejmuje uzyskanie wszelkich niezbędnych opinii, wyników badań, uzgodnień, zatwierdzeń i decyzji administracyjnych związanych z zaprojektowaniem, wykonaniem, rozruchem i przekazaniem do użytkowania wykonanych obiektów, a ponadto wykonanie prac geodezyjno-kartograficznych, projektu zagospodarowania terenu, architektoniczno-budowlanego i technicznego wraz z niezbędnymi badaniami i ekspertyzami, wykonanie robót budowlano-montażowych, dostawa urządzeń i sprzętu, skompletowanie dokumentacji powykonawczej i wykonanie rozruchu obiektów będących przedmiotem zadania, wykonanie prób końcowych i nadzór nad próbami eksploatacyjnymi.

**Projektowanie**

Wykonawca sporządzi Projekt Robót zgodnie z niniejszym SWZ, Kontraktem i postanowieniami Prawa Kraju. Dokumentacja projektowa winna być opracowana przez wykwalifikowanych projektantów, posiadających stosowne uprawnienia do projektowania.

Roboty powinny być zaprojektowane zgodnie z polskim prawem budowlanym i polskimi normami lub odpowiednimi standardami Międzynarodowymi lub Unii Europejskiej. Roboty winny być zaprojektowane i wykonane zgodnie z Wymaganiami Zamawiającego, najnowszą praktyką inżynierską i najlepszą dostępną techniką (BAT) wymaganą Prawem Kraju.

Należy przyjąć rozwiązania zapewniające prostą, niezawodną eksploatację Przedmiotu Zamówienia w długim okresie czasu po najniższych kosztach eksploatacji. Wykonawca zobowiązany jest zapewnić, że on sam oraz jego projektanci będą do dyspozycji Zamawiającego aż do daty upływu Okresu Zgłaszania Wad.

**Budowa i urządzenia**

W zakres zamówienia związany z budową i urządzeniami wchodzą:

1. Wytyczenie Robót w nawiązaniu do punktów, linii i poziomów odniesienia.
2. Wykonanie Robót budowlanych, instalacyjnych oraz montażowych, zgodnie z warunkami kontraktu na urządzenia i budowę z projektowaniem („FIDIC - Żółta książka") oraz przepisami Prawa budowlanego i Prawa ochrony środowiska,
3. Przeprowadzenie Prób Końcowych dla wykazania gwarantowanych w Ofercie efektów: technologicznego i ekologicznego – ujętych w wykazie gwarancji procesowych zawartym w SWZ - Części II/5 – Wzór wykazu gwarancji procesowych, oddanie obiektów do użytkowania oraz uzyskanie wszystkich właściwych dokumentów wymaganych przepisami prawa Rzeczpospolitej Polskiej, w tym pozwolenia na użytkowanie dla zmodernizowanego obiektu.
4. Zapewnienie przeglądów i usług serwisowych w okresie gwarancji.
5. Ustanowienie Kierownika Budowy.

Wymagania Zamawiającego do przedmiotu zamówienia zostały szczegółowo opisane w Programie Funkcjonalno Użytkowym (dalej jako PFU) zawartym w Część III niniejszej SWZ. Wykonawca jest zobowiązany wykonać wszystkie prace, wymagane obowiązującymi przepisami prawa, które są niezbędne do prawidłowego wykonania przedmiotu zamówienia tj. zaprojektowania i zrealizowania zakresu rzeczowego inwestycji a także uzyskania zakładanych parametrów funkcjonalnych (gwarancji procesowych) zrealizowanych Robót, nawet te nie wskazane bezpośrednio w PFU.

Przedmiot zamówienia obejmuje również pełnienie nadzoru autorskiego w zakresie określonym w ustawie z dnia 7 lipca 1994 r. Prawo budowlane (tekst jedn.: Dz.U. 2024 poz. 725 – dalej jako **ustawa Pb**) nad wykonaniem zaprojektowanych robót wraz ze wszystkimi wynikającymi z pełnienia nadzoru obowiązkami w tym z usuwaniem stwierdzonych wad dokumentacji, opracowaniem projektów zamiennych o ile okażą się konieczne itp.

#### 3.2 Równoważność.

Zgodnie z zapisami art. 99 ust. 6 ustawy Pzp, Zamawiający dopuszcza rozwiązania równoważne dla systemów i urządzeń, wskazanych w SWZ i w załączonej dokumentacji, spełniające obowiązujące standardy i wymagania. Zamawiający zastrzega, że wszędzie tam, gdzie w treści dokumentacji składającej się na opis przedmiotu zamówienia zostały wskazane znaki towarowe, patenty lub pochodzenie urządzeń i materiałów należy je traktować jako propozycje. Zamawiający dopuszcza metody, materiały, urządzenia, systemy, technologie itp. równoważne do przedstawionych w opisie przedmiotu zamówienia. Dopuszcza się więc zaprojektowanie i realizację Robót z użyciem wszelkich równoważnych odpowiedników rynkowych o właściwościach nie gorszych niż wskazane przez Zamawiającego. Parametry wskazanego standardu określają minimalne warunki techniczne, eksploatacyjne, użytkowe, jakościowe i funkcjonalne, jakie ma spełniać przedmiot zamówienia. Urządzenia lub materiały przyjęte do wyceny: winny spełniać funkcję, jakiej mają służyć, winny być kompatybilne z pozostałymi urządzeniami, aby zespół urządzeń dawał wymagany efekt, w szczególności nie mogą wpływać na zmianę rodzaju i zakresu robót budowlanych, na żądanie Zamawiającego, Wykonawca ma obowiązek udowodnienia, iż zastosowane rozwiązania równoważne pozwolą osiągnąć wszystkie założenia techniczne PFU, jak i planowany efekt ekologiczny zadania pn. „Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”.

#### 3.3 Wymagania w zakresie zatrudnienia.

Wykonawca wymaga zatrudnienia przez Wykonawcę lub podwykonawcę na podstawie stosunku pracy osób związanych z realizacją zamówienia. Stosownie do wymagań art. 95 i art. 438 ust. 1 ustawy Pzp Zamawiający wymaga zatrudnienia na podstawie umowy o pracę przez Wykonawcę osób wykonujących podstawowe czynności techniczne lub prace budowlane w trakcie realizacji zamówienia, kwalifikowanych jako pracownicy fizyczni, z wyłączeniem osób pełniących samodzielne funkcje techniczne w budownictwie, stosowanie do art. 12 i nast. ustawy Prawo budowlane. Wyżej określony wymóg dotyczy również podwykonawców wykonujących wskazane powyżej prace. Wymogu tego nie stosuje się w stosunku do:

1) Wykonawcy, będącego osobą fizyczną,

2) osoby fizycznej, będącej wspólnikiem Wykonawcy, będącego spółką osobową, która osobiście wykonywać będzie wyżej wymienione obowiązki.

Zamawiający uprawniony jest do wykonywania czynności kontrolnych wobec Wykonawcy odnośnie spełniania przez Wykonawcę lub podwykonawcę wymogu zatrudnienia na podstawie umowy o pracę osób wykonujących wskazane powyżej czynności. Szczegółowo tryb oraz sposób prowadzenia powyżej opisanej weryfikacji regulują postanowienia. Części II niniejszej SWZ tj. projektowane postanowienia umowy (wzór umowy).

Zamawiający **nie przewiduje** wymagań w zakresie zatrudnienia osób, o których mowa w art. 96 ust. 2 pkt 2) ustawy Pzp.

#### 3.4 Wspólny Słownik Zamówień (CPV)

71320000-7 Usługi inżynieryjne w zakresie projektowania

45000000-7 Roboty budowlane

45100000-8 Przygotowanie terenu pod budowę

45110000-1 Roboty w zakresie burzenia i rozbiórki obiektów budowlanych; roboty ziemne

45200000-9 Roboty budowlane w zakresie wznoszenia kompletnych obiektów budowlanych lub ich części oraz roboty w zakresie inżynierii lądowej i wodnej

45230000-8 Roboty budowlane w zakresie budowy rurociągów, linii komunikacyjnych i elektroenergetycznych, autostrad, dróg, lotnisk i kolei; wyrównanie terenu

45232000-2 Roboty pomocnicze w zakresie rurociągów i kabli

45232423-3 Roboty budowlane w zakresie przepompowni ścieków

45233000-9 Roboty w zakresie konstruowania, fundamentowania oraz wykonywania nawierzchni autostrad, dróg

45252000-8 Roboty budowlane w zakresie budowy zakładów uzdatniania, oczyszczania oraz spalania odpadów

45252100-9 Roboty budowlane w zakresie zakładów oczyszczania ścieków

45252200-0 Wyposażenie oczyszczalni ścieków

45300000-0 Roboty instalacyjne w budynkach

45400000-1 Roboty wykończeniowe w zakresie obiektów budowlanych

#### 3.5 Obowiązek osobistego wykonania zamówienia przez Wykonawcę.

Zamawiający **nie zastrzega** obowiązku osobistego wykonania przez wykonawcę zadań w ramach przedmiotu zamówienia.

### Oferty częściowe, oferty wariantowe.

Zamawiający **nie dopuszcza** składania ofert częściowych. Uzasadnienie braku podziału zamówienia na części:

Z uwagi na charakterystykę zadania, tj. prace projektowe oraz roboty budowlane w zakresie jednego obiektu budowlanego, brak jest możliwości podziału zadania na mniejsze części.

Zamówienie obejmuje prace projektowe i roboty budowlane, których zakres ustalono jako jedną spójną całość a roboty budowlane stanowiące przedmiot zamówienia muszą zostać zaprojektowane i wykonane względnie jednolicie w całości, dla uzyskania właściwych parametrów technologicznych instalacji. Ze względów technicznych podział taki wiązałby się z nadmiernymi trudnościami rozumianymi nie tylko jako brak jednolitego technicznie wykonawstwa ale również jako ryzyko utraty uprawnień gwarancyjnych dla robót wykonywanych przez różnych wykonawców w powiązanych technicznie zakresach.

Podkreślenia wymaga, iż w przypadku podziału na części każdy wykonawca potencjalnej części zamówienia ponosiłby koszty związane z przygotowaniem terenu budowy, transportem i pracą sprzętu na terenie budowy oraz dostawą materiałów, co w sposób oczywisty oznacza zwiększone koszty realizacji robót. Przy mniejszym zakresie rzeczowym zamówienia skala takich kosztów organizacyjnych może przekroczyć korzyści wynikające z podziału na części. Potrzeba skoordynowania działań różnych wykonawców realizujących poszczególne części zamówienia mogłaby poważnie zagrozić właściwemu wykonaniu zamówienia w wyznaczonym terminie i w wymaganej jakości, a nadmierna liczba wykonawców mogłaby istotnie zagrozić prawidłowemu zorganizowaniu i funkcjonowaniu terenu budowy i jego zaplecza jak również bezpieczeństwu samego obiektu podlegającego ochronie konserwatorskiej.

Powyższe wskazuje, iż podział przedmiotowego zamówienia na części nie jest również uzasadniony ekonomicznie, tj. podział nie zapewni zmniejszenia kosztu prac budowlanych, bowiem wymagałby organizacji zaplecza budowy równolegle przez kilka podmiotów, generując dodatkowe koszty organizacyjne i logistyczne, również w zakresie sprawowania zdublowanych czynności nadzoru inwestorskiego.

Dodatkowo ze względu na charakter obiektu (obiekt podlegający ochronie zgodnie z przepisami ustawy o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami) wprowadzenie licznych ekip budowlanych na teren obiektu mogłoby grozić naruszeniem substancji zabytku.

Biorąc pod uwagę powyższe, należy przyjąć iż spełnione są wskazania zawarte w motywie 78 preambuły do Dyrektywy Parlamentu Europejskiego i Rady 2014/24/UE z dnia 26 lutego 2014 r. w sprawie zamówień publicznych, uchylająca dyrektywę 2004/18/WE (Dz. U. UE. L. z 2014 r. Nr 94, str. 65 ze zm.) gdzie jako przykładowe przyczyny uzasadniające brak podziału zamówienia na części wskazuje się m.in.: *„instytucja zamawiająca mogłaby stwierdzić, że taki podział groziłby ograniczeniem konkurencji albo nadmiernymi trudnościami technicznymi lub nadmiernymi kosztami wykonania zamówienia, lub też potrzeba skoordynowania działań różnych wykonawców realizujących poszczególne części zamówienia mogłaby poważnie zagrozić właściwemu wykonaniu zamówienia.”*

Podkreśla się, iż brak podziału niniejszego zamówienia na części nie skutkuje brakiem możliwości złożenia oferty w niniejszym postępowaniu przez małych i średnich przedsiębiorców, bowiem Zamawiający nie zastrzega obowiązku osobistego wykonania przez wykonawcę kluczowych elementów dokumentacji projektowej czy robót budowlanych jak również dopuszcza możliwość udziału podwykonawców. Tym samym brak podziału na części nie ogranicza możliwości ubiegania się o zamówienie małym i średnim przedsiębiorstwom i nie ogranicza konkurencyjności.

Tym samym brak konieczności dzielenia niniejszego zamówienia na części jest w świetle powyżej wskazanych okoliczności uzasadniony.

Zamawiający **nie dopuszcza** składania ofert wariantowych.

### Informacja o przewidywanych zamówieniach podobnych na podstawie art. 388 pkt 2) lit b) ustawy Pzp.

Zamawiający przewiduje udzielenie zamówień, o których mowa w art. 388 pkt 2) lit. b) ustawy Pzp, do wartości 10% zamówienia podstawowego polegających na powtórzeniu podobnych usług lub robót budowlanych t.j. w szczególności w przypadku konieczności świadczenia podobnych usług projektowania, podobnych usług nadzoru autorskiego lub wykonania robót budowlanych podobnych do robót objętych przedmiotem zamówienia, a to w szczególności robót wynikających z konieczności uzupełnienia, zwiększenia zakresu robót podstawowych po zweryfikowaniu rzeczywistego zakresu robót koniecznych do prawidłowego wykonania modernizacji i rozbudowy oczyszczalni ścieków w Ketach, w szczególności związanych z:

- wymianą dotychczasowych i instalacją nowych urządzeń, instalacji lub ciągów technologicznych oczyszczalni lub modernizacją istniejących urządzeń, instalacji lub ciągów technologicznych oczyszczalni,

- wykonaniem dodatkowych połączeń technologicznych,

- wykonaniem dodatkowych sieci lub instalacji;

- koniecznością wykonania robót naprawczych lub modernizacyjnych innych obiektów oczyszczalni – których Zamawiający nie mógł przewidzieć na etapie planowania zamówienia.

W przypadku zaistnienia konieczności zwiększenia zakresu robót o roboty podobne, jak opisano powyżej, zamówienia takie zostaną udzielone zgodnie z art. 387 i nast. ustawy Pzp.

### Termin wykonania zamówienia.

Termin wykonania zamówienia wynosi łącznie **51 miesięcy** i jest liczony od wejścia Kontraktu w życie;

1. **Czas na Wykonanie** – **39 miesięcy** od daty wejścia Kontraktu w życie, w tym;

- **12 miesięcy** na ukończenie prac projektowych oraz

- kolejne **27 miesięcy** na ukończenie Robót;

1. **Okres Zgłaszania Wad** – **12 miesięcy** od daty wystawienia Świadectwa Przejęcia.

Wymagany okres rękojmi za wady na wykonane roboty budowlane wynosi **nie mniej niż 60 miesięcy**, z **zastrzeżeniem, że Wykonawcy mogą udzielić Zamawiającemu dłuższej rękojmi**. Bieg okresu rękojmi za wady rozpoczyna się w dniu następnym po wystawieniu Świadectwa Przejęcia.

Wymagany okres gwarancji na wykonane roboty budowlane wynosi **nie mniej niż 60 miesięcy**, **z zastrzeżeniem, że Wykonawcy mogą udzielić Zamawiającemu dłuższej gwarancji**. Gwarancja jakości rozpoczyna bieg w dniu następnym po wystawieniu Świadectwa Przejęcia.

Powyższej wyliczone okresy rękojmi i gwarancji jakości na wykonane roboty budowlane nie dotyczą rękojmi i gwarancji jakości na urządzenia dostarczone i zamontowane w ramach przedmiotu zamówienia, dla których Zamawiający wymaga rękojmi i gwarancji jakości wynoszącej **36 miesięcy.** Rękojmia i gwarancja jakości dla dostarczonych i zamontowanych urządzeń rozpoczynają bieg w dniu następnym po wydaniu Świadectwa Przejęcia.

Uprawnienia z tytułu gwarancji lub rękojmi za wady Zamawiający może wykonywać niezależnie. Szczegółowo warunki gwarancji i rękojmi określone zostały w Części II niniejszej SWZ.

### Projektowane postanowienia umowy.

Projektowane postanowienia umowy w sprawie zamówienia publicznego, które będą wprowadzone do umowy w sprawie zamówienia publicznego, zawarte są we wzorze umowy stanowiącym Część II SWZ.

### Podstawy wykluczenia.

Zamawiający wykluczy z postępowania wykonawców, wobec których zachodzą podstawy wykluczenia, o których mowa w art. 108 ust. 1 (z wyłączaniem z wyłączeniem przesłanek określonych w art. 108 ust. 1 pkt 1 lit. h) i art. 108 ust. 1 pkt 2 Ustawy, jeżeli osoba, o której mowa w tym przepisie została skazana za przestępstwo wymienione w art. 108 ust. 1 pkt 1 lit. h) Ustawy), art. 109 ust. 1 pkt 1), pkt 4), pkt 5), pkt 7), pkt 8) ustawy Pzp, w art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 13 kwietnia 2022 r. o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego (Dz.U. 2024, poz. 507 z późn. zm., dalej jako „**Ustawa sankcyjna**”) oraz w art. 5k Rozporządzenia Rady (UE) 2022/576 z dnia 8 kwietnia 2022 r. w sprawie zmiany rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie (dalej jako „Rozporządzenie 2022/576”)

Wykonawca może zostać wykluczony przez Zamawiającego na każdym etapie postępowania o udzielenie zamówienia.

#### 8.1 Podstawy wykluczenia, o których mowa w art. 108 ust. 1 Pzp.

Zgodnie z art. 108 ust. 1 ustawy Pzp:

*Z postępowania o udzielenie zamówienia wyklucza się wykonawcę:*

*1)będącego osobą fizyczną, którego prawomocnie skazano za przestępstwo:*

*a) udziału w zorganizowanej grupie przestępczej albo związku mającym na celu popełnienie przestępstwa lub przestępstwa skarbowego, o którym mowa w*[*art. 258*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrsguydonboobqxalrtgaydomy&refSource=hyp) *Kodeksu karnego,*

*b) handlu ludźmi, o którym mowa w*[*art. 189a*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrsguydonboobqxalrrgi4dembqha4a&refSource=hyp) *Kodeksu karnego,*

*c)o którym mowa w*[*art. 228-230a*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrsguydonboobqxalrtgaydimy&refSource=hyp)*,* [*art. 250a*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrsguydonboobqxalrrga3tgnrxgy3q&refSource=hyp) *Kodeksu karnego, w*[*art. 46-48*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrrgqydgnruha4dkltqmfyc4mjtga4dqojvge&refSource=hyp) *ustawy z dnia 25 czerwca 2010 r. o sporcie (Dz.U. z 2023 r.* [*poz. 2048*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrrgqydgnruha4dk&refSource=hyp) *oraz z 2024 r.* [*poz. 1166*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4zdanzwgm3to&refSource=hyp)*) lub w*[*art. 54 ust. 1-4*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrrg42tinbwhe4dsltqmfyc4mjxga2temzqga&refSource=hyp) *ustawy z dnia 12 maja 2011 r. o refundacji leków, środków spożywczych specjalnego przeznaczenia żywieniowego oraz wyrobów medycznych (Dz.U. z 2024 r.* [*poz. 930*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrrg42tinbwhe4ds&refSource=hyp)*),*

*d) finansowania przestępstwa o charakterze terrorystycznym, o którym mowa w*[*art. 165a*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrsguydonboobqxalrrgi2dgmbrgq4q&refSource=hyp) *Kodeksu karnego, lub przestępstwo udaremniania lub utrudniania stwierdzenia przestępnego pochodzenia pieniędzy lub ukrywania ich pochodzenia, o którym mowa w*[*art. 299*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrsguydonboobqxalrtgaytcna&refSource=hyp) *Kodeksu karnego,*

*e) o charakterze terrorystycznym, o którym mowa w*[*art. 115 § 20*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrsguydonboobqxalrrga4tonjwgm3a&refSource=hyp) *Kodeksu karnego, lub mające na celu popełnienie tego przestępstwa,*

*f) powierzenia wykonywania pracy małoletniemu cudzoziemcowi, o którym mowa w*[*art. 9 ust. 2*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrsge2tkmzwgy4dsltqmfyc4mrqgq3tgobsha&refSource=hyp) *ustawy z dnia 15 czerwca 2012 r. o skutkach powierzania wykonywania pracy cudzoziemcom przebywającym wbrew przepisom na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej (Dz.U. z 2021 r.* [*poz. 1745*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrsge2tkmzwgy4ds&refSource=hyp)*),*

*g) przeciwko obrotowi gospodarczemu, o których mowa w*[*art. 296-307*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrsguydonboobqxalrtgaytcmi&refSource=hyp) *Kodeksu karnego, przestępstwo oszustwa, o którym mowa w*[*art. 286*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrsguydonboobqxalrtgaytami&refSource=hyp) *Kodeksu karnego, przestępstwo przeciwko wiarygodności dokumentów, o których mowa w*[*art. 270-277d*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrsguydonboobqxalrtgaydqni&refSource=hyp) *Kodeksu karnego, lub przestępstwo skarbowe,*

*h) o którym mowa w*[*art. 9 ust. 1 i 3*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrsge2tkmzwgy4dsltqmfyc4mrqgq3tgobsg4&refSource=hyp) *lub* [*art. 10*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrsge2tkmzwgy4dsltqmfyc4mrqgq3tgobtga&refSource=hyp) *ustawy z dnia 15 czerwca 2012 r. o skutkach powierzania wykonywania pracy cudzoziemcom przebywającym wbrew przepisom na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej*

*- lub za odpowiedni czyn zabroniony określony w przepisach prawa obcego;*

*2) jeżeli urzędującego członka jego organu zarządzającego lub nadzorczego, wspólnika spółki w spółce jawnej lub partnerskiej albo komplementariusza w spółce komandytowej lub komandytowo-akcyjnej lub prokurenta prawomocnie skazano za przestępstwo, o którym mowa w pkt 1;*

*3) wobec którego wydano prawomocny wyrok sądu lub ostateczną decyzję administracyjną o zaleganiu z uiszczeniem podatków, opłat lub składek na ubezpieczenie społeczne lub zdrowotne, chyba że wykonawca odpowiednio przed upływem terminu do składania wniosków o dopuszczenie do udziału w postępowaniu albo przed upływem terminu składania ofert dokonał płatności należnych podatków, opłat lub składek na ubezpieczenie społeczne lub zdrowotne wraz z odsetkami lub grzywnami lub zawarł wiążące porozumienie w sprawie spłaty tych należności;*

*4) wobec którego prawomocnie orzeczono zakaz ubiegania się o zamówienia publiczne;*

*5) jeżeli zamawiający może stwierdzić, na podstawie wiarygodnych przesłanek, że wykonawca zawarł z innymi wykonawcami porozumienie mające na celu zakłócenie konkurencji, w szczególności jeżeli należąc do tej samej grupy kapitałowej w rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007 r. o ochronie konkurencji i konsumentów, złożyli odrębne oferty, oferty częściowe lub wnioski o dopuszczenie do udziału w postępowaniu, chyba że wykażą, że przygotowali te oferty lub wnioski niezależnie od siebie;*

*6) jeżeli, w przypadkach, o których mowa w art. 85 ust. 1, doszło do zakłócenia konkurencji wynikającego z wcześniejszego zaangażowania tego wykonawcy lub podmiotu, który należy z wykonawcą do tej samej grupy kapitałowej w rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007 r. o ochronie konkurencji i konsumentów, chyba że spowodowane tym zakłócenie konkurencji może być wyeliminowane w inny sposób niż przez wykluczenie wykonawcy z udziału w postępowaniu o udzielenie zamówienia.*

#### 8.2 Podstawy wykluczenia, o których mowa w art. 109 ust. 1 Pzp.

Zamawiający **przewiduje** wykluczenie Wykonawcy z udziału w postępowaniu w sytuacji przewidzianej w art. 109 ust. 1 pkt 1), pkt 4), pkt 5), pkt 7), pkt 8) ustawy Pzp .

Zgodnie z art. 109 ust. 1 pkt 1), pkt 4), pkt 5), pkt 7), pkt 8) ustawy Pzp:

*Z postępowania o udzielenie zamówienia zamawiający może wykluczyć wykonawcę: (…)*

1. *który naruszył obowiązki dotyczące płatności podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne, z wyjątkiem przypadku, o którym mowa w art. 108 ust. 1 pkt 3, chyba że wykonawca odpowiednio przed upływem terminu do składania wniosków o dopuszczenie do udziału w postępowaniu albo przed upływem terminu składania ofert dokonał płatności należnych podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne wraz z odsetkami lub grzywnami lub zawarł wiążące porozumienie w sprawie spłaty tych należności;*
2. *w stosunku do którego otwarto likwidację, ogłoszono upadłość, którego aktywami zarządza likwidator lub sąd, zawarł układ z wierzycielami, którego działalność gospodarcza jest zawieszona albo znajduje się on w innej tego rodzaju sytuacji wynikającej z podobnej procedury przewidzianej w przepisach miejsca wszczęcia tej procedury;*
3. *który w sposób zawiniony poważnie naruszył obowiązki zawodowe, co podważa jego uczciwość, w szczególności gdy wykonawca w wyniku zamierzonego działania lub rażącego niedbalstwa nie wykonał lub nienależycie wykonał zamówienie, co zamawiający jest w stanie wykazać za pomocą stosownych dowodów;*
4. *który, z przyczyn leżących po jego stronie, w znacznym stopniu lub zakresie nie wykonał lub nienależycie wykonał albo długotrwale nienależycie wykonywał istotne zobowiązanie wynikające z wcześniejszej umowy w sprawie zamówienia publicznego lub umowy koncesji, co doprowadziło do wypowiedzenia lub odstąpienia od umowy, odszkodowania, wykonania zastępczego lub realizacji uprawnień z tytułu rękojmi za wady;*
5. *który w wyniku zamierzonego działania lub rażącego niedbalstwa wprowadził zamawiającego w błąd przy przedstawianiu informacji, że nie podlega wykluczeniu, spełnia warunki udziału w postępowaniu lub kryteria selekcji, co mogło mieć istotny wpływ na decyzje podejmowane przez zamawiającego w postępowaniu o udzielenie zamówienia, lub który zataił te informacje lub nie jest w stanie przedstawić wymaganych podmiotowych środków dowodowych;*

W przypadkach, o których mowa w art. 109 ust. 1 pkt 1-5 lub 7 ustawy Pzp [w tym wskazane powyżej przesłanki wykluczenia na podstawie art. 109 ust. 1 pkt 1), pkt 4), pkt 5) pkt 7) ], Zamawiający może nie wykluczać wykonawcy, jeżeli wykluczenie byłoby w sposób oczywisty nieproporcjonalne, w szczególności gdy kwota zaległych podatków lub składek na ubezpieczenie społeczne jest niewielka albo sytuacja ekonomiczna lub finansowa wykonawcy, o którym mowa w art. 109 ust. 1 pkt 4, jest wystarczająca do wykonania zamówienia.

#### 8.3. Podstawy wykluczenia, o których mowa w art. 7 ust. 1 Pzp ustawy sankcyjnej:

Na podstawie art. 7 ust. 1 ustawy sankcyjnej z postępowania o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursu prowadzonego na podstawie ustawy Pzp wyklucza się:

1. Z postępowania o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursu prowadzonego na podstawie ustawy z dnia 11 września 2019 r. - Prawo zamówień publicznych wyklucza się:

*1) wykonawcę oraz uczestnika konkursu wymienionego w wykazach określonych w rozporządzeniu* [*765/2006*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrxgazdgmjrhazc44dboaxdcmjwgm2tgmjr&refSource=hyp) *i rozporządzeniu* [*269/2014*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrshaydomrqgiydoltqmfyc4mrxgiydimbyhe&refSource=hyp) *albo wpisanego na listę na podstawie decyzji w sprawie wpisu na listę rozstrzygającej o zastosowaniu środka, o którym mowa w*[*art. 1 pkt 3*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytonbxheydeltqmfyc4nrtgiztmnzyge&refSource=hyp)*;*

*2) wykonawcę oraz uczestnika konkursu, którego beneficjentem rzeczywistym w rozumieniu ustawy z dnia 1 marca 2018 r. o przeciwdziałaniu praniu pieniędzy oraz finansowaniu terroryzmu (Dz.U. z 2023 r.* [*poz. 1124*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytsmjqgmydqltqmfyc4nryg4zdgnbugu&refSource=hyp)*,* [*1285*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytsmjwg42tcltqmfyc4nryhe2tcnrugq&refSource=hyp)*,* [*1723*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytsmzsg42tqltqmfyc4nrzguytsmjuga&refSource=hyp) *i*[*1843*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytsmzxha2dqltqmfyc4nrzgy4dinbrgu&refSource=hyp)*) jest osoba wymieniona w wykazach określonych w rozporządzeniu* [*765/2006*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrxgazdgmjrhazc44dboaxdcmjwgm2tgmjr&refSource=hyp) *i rozporządzeniu* [*269/2014*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrshaydomrqgiydoltqmfyc4mrxgiydimbyhe&refSource=hyp) *albo wpisana na listę lub będąca takim beneficjentem rzeczywistym od dnia 24 lutego 2022 r., o ile została wpisana na listę na podstawie decyzji w sprawie wpisu na listę rozstrzygającej o zastosowaniu środka, o którym mowa w*[*art. 1 pkt 3*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4zdamzwhe2deltqmfyc4nzsgyydqnjtgi&refSource=hyp)*;*

*3) wykonawcę oraz uczestnika konkursu, którego jednostką dominującą w rozumieniu* [*art. 3 ust. 1 pkt 37*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytqnbwgy4teltqmfyc4nrwgy2danbqgq&refSource=hyp) *ustawy z dnia 29 września 1994 r. o rachunkowości (Dz.U. z 2023 r.* [*poz. 120*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytqnbwgy4teltqmfyc4nrwgy2damzuga&refSource=hyp)*,* [*295*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytqnrqgq4taltqmfyc4nrxga3dinjzhe&refSource=hyp) *i*[*1598*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytsmrzga3dqltqmfyc4nrzgqydgnzyhe&refSource=hyp)*) jest podmiot wymieniony w wykazach określonych w rozporządzeniu* [*765/2006*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrxgazdgmjrhazc44dboaxdcmjwgm2tgmjr&refSource=hyp) *i rozporządzeniu* [*269/2014*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrshaydomrqgiydoltqmfyc4mrxgiydimbyhe&refSource=hyp) *albo wpisany na listę lub będący taką jednostką dominującą od dnia 24 lutego 2022 r., o ile został wpisany na listę na podstawie decyzji w sprawie wpisu na listę rozstrzygającej o zastosowaniu środka, o którym mowa w*[*art. 1 pkt 3*](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4zdamzwhe2deltqmfyc4nzsgyydqnjtgi&refSource=hyp)*.*

#### 8.4 Podstawy wykluczenia, o których mowa w art. art. 5k ust. 1 Rozporządzenia 2022/576;

Zgodnie z treścią art. 5k ust. 1 rozporządzenia 833/2014 w brzmieniu nadanym **rozporządzeniem 2022/576** zakazuje się udzielania lub dalszego wykonywania wszelkich zamówień publicznych lub koncesji objętych zakresem dyrektyw w sprawie zamówień publicznych, a także zakresem art. 10 ust. 1, 3, ust. 6 lit. a)–e), ust. 8, 9 i 10, art. 11, 12, 13 i 14 dyrektywy 2014/23/UE, art. 7 i 8, art. 10 lit. b)–f) i lit. h)–j) dyrektywy 2014/24/UE, art. 18, art. 21 lit. b)–e) i lit. g)–i), art. 29 i 30 dyrektywy 2014/25/UE oraz art. 13 lit. a)–d), lit. f)–h) i lit. j) dyrektywy 2009/81/WE na rzecz lub z udziałem:

obywateli rosyjskich lub osób fizycznych lub prawnych, podmiotów lub organów z siedzibą w Rosji;

osób prawnych, podmiotów lub organów, do których prawa własności bezpośrednio lub pośrednio w ponad 50 % należą do podmiotu, o którym mowa w lit. a) niniejszego ustępu; lub

osób fizycznych lub prawnych, podmiotów lub organów działających w imieniu lub pod kierunkiem podmiotu, o którym mowa w lit. a) lub b) niniejszego ustępu,

w tym podwykonawców, dostawców lub podmiotów, na których zdolności polega się w rozumieniu dyrektyw w sprawie zamówień publicznych, w przypadku gdy przypada na nich ponad 10 % wartości zamówienia.

#### 8.5 Samooczyszczenie.

Zamawiający zaznacza, iż zgodnie z art. 110 ust. 2 ustawy Pzp:

Wykonawca nie podlega wykluczeniu w okolicznościach określonych w art. 108 ust. 1 pkt 1, 2 i 5 lub art. 109 ust. 1 pkt 2-5 i 7-10 ustawy **Pzp (w niniejszym postępowaniu Zamawiający ustalił fakultatywne przesłanki wykluczenia wskazane w art. 109 ust 1) pkt 1), pkt 4), pkt 5) pkt 7) i pkt 8) ustawy Pzp)**, jeżeli udowodni zamawiającemu, że spełnił łącznie następujące przesłanki:

*1) naprawił lub zobowiązał się do naprawienia szkody wyrządzonej przestępstwem, wykroczeniem lub swoim nieprawidłowym postępowaniem, w tym poprzez zadośćuczynienie pieniężne;*

*2) wyczerpująco wyjaśnił fakty i okoliczności związane z przestępstwem, wykroczeniem lub swoim nieprawidłowym postępowaniem oraz spowodowanymi przez nie szkodami, aktywnie współpracując odpowiednio z właściwymi organami, w tym organami ścigania, lub zamawiającym;*

*3) podjął konkretne środki techniczne, organizacyjne i kadrowe, odpowiednie dla zapobiegania dalszym przestępstwom, wykroczeniom lub nieprawidłowemu postępowaniu, w szczególności:*

*a) zerwał wszelkie powiązania z osobami lub podmiotami odpowiedzialnymi za nieprawidłowe postępowanie wykonawcy,*

*b) zreorganizował personel,*

*c) wdrożył system sprawozdawczości i kontroli,*

*d) utworzył struktury audytu wewnętrznego do monitorowania przestrzegania przepisów, wewnętrznych regulacji lub standardów,*

*e) wprowadził wewnętrzne regulacje dotyczące odpowiedzialności i odszkodowań za nieprzestrzeganie przepisów, wewnętrznych regulacji lub standardów.*

Zamawiający ocenia, czy podjęte przez wykonawcę czynności, o których mowa w art. 110 ust. 2 ustawy Pzp, są wystarczające do wykazania jego rzetelności, uwzględniając wagę i szczególne okoliczności czynu wykonawcy. Jeżeli podjęte przez wykonawcę czynności, o których mowa w art. 110 ust. 2 ustawy Pzp, nie są wystarczające do wykazania jego rzetelności, zamawiający wyklucza wykonawcę.

### Informacja o warunkach udziału w postępowaniu.

#### 9.1 Warunki udziału w postępowaniu;

O udzielenie niniejszego zamówienia mogą ubiegać się Wykonawcy, którzy **nie podlegają wykluczeniu** oraz **spełniają określone warunki** **udziału w postępowaniu** zgodnie z art. 112 ustawy Prawo zamówień publicznych:

1. **zdolności do występowania w obrocie gospodarczym -** Zamawiający **nie precyzuje** w tym zakresie żadnych wymagań, których spełnianie Wykonawca zobowiązany jest wykazać w sposób szczególny;
2. **uprawnień do prowadzenia określonej działalności gospodarczej lub zawodowej, o ile wynika to z odrębnych przepisów -** Zamawiający **nie precyzuje** w tym zakresie żadnych wymagań, których spełnianie Wykonawca zobowiązany jest wykazać w sposób szczególny;
3. **sytuacji ekonomicznej lub finansowej** **- zgodnie z pkt 9.2.1) poniżej**
4. **zdolności technicznej lub zawodowej**- **zgodnie z pkt 9.2.2) oraz 9.2.3) poniżej**

#### 9.2 Opis sposobu dokonywania oceny spełnienia wyżej wymienionych warunków:

1. Warunek, o którym mowa w punkcie **9.1.3) a**dotyczący **zdolności ekonomicznej lub finansowej** zostanie spełniony, jeżeli Wykonawca wykaże, że posiada środki finansowe lub posiada zdolność kredytową w wysokości co najmniej co najmniej **3.000.000,00 złotych.**

Uwaga 1: W przypadku wspólnego ubiegania się dwóch lub więcej Wykonawców o udzielenie niniejszego zamówienia, oceniana będzie ich łączna sytuacja finansowa i ekonomiczna, przy czym w przypadku gdy jeden z wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia (lub kilku spośród wszystkich) spełnia warunek nie jest wymagane złożenie tych dokumentów przez wszystkich Wykonawców a jedynie przez tego który spełnia warunek, bądź przez tych Wykonawców, którzy wspólnie przyczyniają się do jego spełnienia.

Uwaga 2: Dla potrzeb oceny spełniania warunku określonego powyżej, jeśli wartość zostanie podane w walutach innych niż PLN, Zamawiający przyjmie średni kurs danej waluty publikowany przez Narodowy Bank Polski w dniu publikacji ogłoszenia o zamówieniu w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej jeżeli w dniu publikacji ogłoszenia o zamówieniu, Narodowy Bank Polski nie publikuje średniego kursu danej waluty, za podstawę przeliczenia przyjmuje się średni kurs waluty publikowany pierwszego dnia, po dniu publikacji ogłoszenia o zamówieniu, w którym zostanie on opublikowany.

*Ocena spełniania powyższego warunku nastąpi na podstawie przedstawionych przez Wykonawcę dokumentów, o których mowa w punkcie 10 IDW.*

1. Warunek, o którym mowa w punkcie **9.1.4)** a dotyczący **zdolności technicznej** **lub zawodowej zostanie** spełniony, jeżeli Wykonawca **wykaże**, że w okresie **ostatnich 10 (dziesięciu) lat** przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie, wykonał: co najmniej **jedną** robotę budowlaną polegającą na **zaprojektowaniu i wykonaniu robót budowlanych** obejmujących budowę/ rozbudowę/ przebudowę/ modernizację oczyszczalni ścieków o przepustowości maksymalnej **nie mniejszej niż** **20.000 m3/dobę**.

**Uwaga 1:** Zamawiający uzna warunek za spełniony również w sytuacji, jeżeli Wykonawca wykaże się doświadczeniem **odrębnie** w zaprojektowaniu i odrębnie w wykonaniu robót spełniających zadane kryteria (odrębne umowy/Kontrakty na zaprojektowanie/ wykonanie robót spełniających zadane kryteria) Stąd w stosownych załącznikach do oferty Wykonawca może odrębnie podać dane tylko dla prac projektowych i odrębnie tylko dla robót budowlanych.

**Uwaga 2:** W przypadku wspólnego ubiegania się dwóch lub więcej Wykonawców o udzielenie niniejszego zamówienia, oceniana będzie ich łączna zdolności techniczna lub zawodowa, przy czym w przypadku gdy jeden z wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia (lub kilku spośród wszystkich) spełnia warunek nie jest wymagane złożenie tych dokumentów przez wszystkich Wykonawców a jedynie przez tego który spełnia warunek, bądź przez tych Wykonawców, którzy wspólnie przyczyniają się do jego spełnienia.

*Ocena spełniania powyższego warunku nastąpi na podstawie przedstawionych przez Wykonawcę dokumentów, o których mowa w punkcie 10 IDW.*

1. Warunek, o którym mowa w pkt **9.1.4)** a dotyczący **zdolności technicznej lub zawodowej** zostanie spełniony jeżeli wykonawca wykaże, iż **dysponuje osobami** zdolnymi do wykonania zamówienia, tj.;

**1)) Specjalista Kluczowy nr I - Dyrektor Kontraktu – 1 osoba**

* Doświadczenie zawodowe: co najmniej **3 -letnie** doświadczenie w pełnieniu funkcji Dyrektora Kontraktu/ Zastępcy Dyrektora Kontraktu lub Przedstawiciela Wykonawcy lub Kierownika Budowy, w tym na stanowisku Dyrektora Kontraktu/Zastępcy Dyrektora Kontraktu lub Przedstawiciela Wykonawcy lub Kierownika Budowy dla co najmniej jednej zakończonej inwestycji/projektu , gdzie wartość robót wynosiła **co najmniej** **20.000.000,00 PLN brutto.**

**2)) Specjalista Kluczowy nr II** **– Główny projektant (pełniący funkcję kierownika zespołu projektowego) – 1 osoba;**

* Kwalifikacje i umiejętności: uprawnienia budowlane do projektowania bez ograniczeń w specjalności instalacyjnej w zakresie sieci, instalacji i urządzeń cieplnych, wentylacyjnych, gazowych, wodociągowych i kanalizacyjnych;
* Doświadczenie zawodowe: co najmniej **3-letnie** doświadczenie zawodowe na stanowisku projektanta oraz wykonanie co najmniej jednego projektu polegającego na zaprojektowaniu budowy/ rozbudowy/ przebudowy/ modernizacji oczyszczalni ścieków o przepustowości maksymalnej **nie mniejszej niż 20.000 m3/dobę**.

**3)) Specjalista Kluczowy nr III – Projektant elektryk** – 1 osoba;

* Kwalifikacje i umiejętności: uprawnienia budowlane do projektowania bez ograniczeń w specjalności instalacyjnej w zakresie sieci, instalacji i urządzeń elektrycznych i elektroenergetycznych;
* Doświadczenie zawodowe: co najmniej **3-letnie** doświadczenie zawodowe na stanowisku projektanta.

**4)) Specjalista Kluczowy nr IV – Projektant konstruktor** - 1 osoba:

* Kwalifikacje i umiejętności: uprawnienia budowlane do projektowania w specjalności konstrukcyjno-budowlanej bez ograniczeń;
* Doświadczenie zawodowe: co najmniej **3-letnie** doświadczenie zawodowe na stanowisku projektanta;

**5)) Specjalista Kluczowy nr V – Kierownik budowy – 1 osoba:**

* Kwalifikacje i umiejętności: do pełnienia samodzielnych funkcji w budownictwie w specjalności w specjalności konstrukcyjno budowlanej bez ograniczeń lub specjalności instalacyjnej w zakresie sieci, instalacji i urządzeń cieplnych, wentylacyjnych, gazowych, wodociągowych i kanalizacyjnych bez ograniczeń;
* Doświadczenie zawodowe: co najmniej 3-letnie doświadczenie zawodowe na stanowisku kierownika budowy lub kierownika robót lub inspektora nadzoru (samodzielna funkcja techniczna w rozumieniu Ustawy Prawo budowlane) w tym pełnienie funkcji kierownika budowy lub kierownika robót lub inspektora nadzoru w ramach posiadanej specjalności dla co najmniej jednej inwestycji (roboty budowlanej) obejmującej budowę/ rozbudowę/ przebudowę/ modernizację oczyszczalni ścieków o przepustowości maksymalnej **nie mniejszej** **20.000 m3/dobę**.

**6)) Specjalista Kluczowy nr VI – Kierownik robót instalacyjnych – 1 osoba:**

* Kwalifikacje i umiejętności: do pełnienia samodzielnych funkcji w budownictwie w specjalności instalacyjnej w zakresie sieci, instalacji i urządzeń cieplnych, wentylacyjnych, gazowych, wodociągowych i kanalizacyjnych bez ograniczeń;
* Doświadczenie zawodowe: co najmniej **3-letnie** doświadczenie zawodowe na stanowisku kierownika budowy lub kierownika robót; w tym pełnienie funkcji kierownika budowy lub kierownika robót lub inspektora nadzoru (samodzielna funkcja techniczna w rozumieniu Ustawy Prawo budowlane) dla co najmniej jednej inwestycji (roboty budowlanej) obejmującej budowę/ rozbudowę/ przebudowę/ modernizację oczyszczalni ścieków o przepustowości maksymalnej **nie mniejszej niż 20 000 m3/dobę**.

**7)) Specjalista Kluczowy nr VII – Kierownik robót elektroenergetycznych – 1 osoba,**

* Kwalifikacje i umiejętności: uprawnienia do wykonywania samodzielnych funkcji w budownictwie w specjalności instalacyjnej w zakresie sieci, instalacji i urządzeń elektrycznych i elektroenergetycznych bez ograniczeń;
* Doświadczenie zawodowe: co najmniej 3-letnie doświadczenie zawodowe na stanowisku kierownika budowy lub kierownika robót lub inspektora nadzoru (samodzielna funkcja techniczna w rozumieniu Ustawy Prawo budowlane) w branży elektrycznej.

**8)) Specjalista Kluczowy nr VIII – Kierownik robót konstrukcyjnych – 1 osoba,**

* Kwalifikacje i umiejętności: uprawnienia do wykonywania samodzielnych funkcji w budownictwie w specjalności konstrukcyjnej bez ograniczeń;
* Doświadczenie zawodowe: co najmniej 3-letnie doświadczenie zawodowe na stanowisku kierownika budowy lub kierownika robót lub inspektora nadzoru (samodzielna funkcja techniczna w rozumieniu Ustawy Prawo budowlane) w branży konstrukcyjnej.

**9)) Specjalista Kluczowy nr IX – Technolog** **- 1 osoba;**

* Doświadczenie zawodowe: co najmniej 3-letnie doświadczenie w pracy związanej z projektowaniem, nadzorowaniem bądź wykonawstwem urządzeń oczyszczania ścieków w tym doświadczenie związane wykonawstwem lub z nadzorowaniem robót

obejmujących budowę/ rozbudowę/ przebudowę/ modernizacji oczyszczalni ścieków o przepustowości maksymalnej **nie mniejszej niż 20 000 m3/dobę**.

**Uwaga 1** Przez stanowisko dyrektora kontraktu (analogicznie zastępcy dyrektora kontraktu) jak również stanowisko Przedstawiciela Wykonawcy Zamawiający rozumie przedstawiciela Wykonawcy robót budowlanych w zakresie zarządzania projektami inwestycyjnymi, przy ich realizacji, który był zgłoszony do Zamawiającego oraz posiadał odpowiednie pełnomocnictwa do reprezentowania Wykonawcy

**Uwaga 2**Główny projektant - osoba pełniąca funkcję projektanta zgodnie z ustawą Prawo budowlane i jednocześnie odpowiedzialna za zapewnienie udziału w opracowaniu dokumentacji projektowej osób posiadających uprawnienia budowlane do projektowania w odpowiednich specjalnościach oraz wzajemne skoordynowanie techniczne wykonanych przez te osoby opracowań projektowych dla poszczególnych branż*.*

**Uwaga 3:** W przypadku wspólnego ubiegania się dwóch lub więcej Wykonawców o udzielenie niniejszego zamówienia, oceniana będzie ich łączna zdolności techniczna lub zawodowa (dysponowanie specjalistami), przy czym w przypadku gdy jeden z wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia (lub kilku spośród wszystkich) spełnia warunek nie jest wymagane złożenie tych dokumentów przez wszystkich Wykonawców a jedynie przez tego który spełnia warunek, bądź przez tych Wykonawców, którzy wspólnie przyczyniają się do jego spełnienia.

**Uwaga 4 :** Przez ww. uprawnienia budowlane Zamawiający rozumie uprawnienia budowlane, o których mowa w Ustawie z dnia 7 lipca 1994 r. **Prawo budowlane** (t.j. Dz.U z 2024 poz. 725 z późn. zm.) lub odpowiadające im ważne uprawnienia budowlane wydane na podstawie uprzednio obowiązujących przepisów prawa **w zakresie wystarczającym dla wykonywania samodzielnej funkcji technicznej w budownictwie w ramach niniejszego zamówienia**.

Dopuszcza się uprawnienia równoważne – dla osoby, która posiada uzyskane przed dniem wejścia w życie ustawy z dnia 7 lipca 1994 roku Prawo budowlane, uprawnienia lub stwierdzenie posiadania przygotowania zawodowego do pełnienia samodzielnych funkcji w budownictwie i zachowała uprawnienia do pełnienia tych funkcji w dotychczasowym zakresie, który jest wystarczający dla wykonywania samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie w ramach niniejszego zamówienia. W przypadku wykonawców zagranicznych, dopuszcza się równoważne kwalifikacje, zdobyte w innych państwach, na zasadach określonych w art.12a ustawy Prawo budowlane, z uwzględnieniem postanowień ustawy z dnia 22 grudnia 2015 roku o zasadach uznawania kwalifikacji zawodowych nabytych w państwach członkowskich Unii Europejskiej (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 334 z późn. zm.).

W przypadku osób, które są obywatelami państw członkowskich Unii Europejskiej, Konfederacji Szwajcarskiej oraz państw członkowskich Europejskiego Porozumienia o Wolnym Handlu (EFTA) – stron umowy o Europejskim Obszarze Gospodarczym (w rozumieniu art. 4a ustawy z dnia 15 grudnia 2000 r. o samorządach zawodowych architektów oraz inżynierów budownictwa (Dz. U. z 2023 r. poz. 551 z późn. zm.), osoby wyznaczone do realizacji zamówienia posiadają uprawnienia budowlane, wyszczególnione wyżej jeżeli:

- nabyły kwalifikacje zawodowe do wykonywania działalności w budownictwie, równoznacznej wykonywaniu samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, odpowiadające posiadaniu uprawnień budowlanych

oraz

- posiadają odpowiednią decyzję o uznaniu kwalifikacji zawodowych lub w przypadku braku decyzji o uznaniu kwalifikacji zawodowych zostały spełnione w stosunku do tych osób wymagania, o których mowa w art. 20a ust. 2-6 ustawy z dnia 15 grudnia 2000 r. o samorządach zawodowych architektów oraz inżynierów budownictwa (Dz.U. z 2023 r. poz. 551 z późn. zm.), dotyczące świadczenia usług transgranicznych.

Stosownie do art. 12 ust. 7 Ustawy Prawo budowlane, podstawę do wykonywania samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie stanowi m.in. wpis na listę członków właściwej izby samorządu zawodowego, potwierdzony zaświadczeniem wydanym przez tę izbę. Zgodnie z art. 12a ww. Ustawy, samodzielne funkcje techniczne w budownictwie mogą również wykonywać osoby, których odpowiednie kwalifikacje zawodowe zostały uznane na zasadach określonych w przepisach odrębnych.

Wymagane w tym punkcie okresy doświadczenia zawodowego, należy liczyć do upływu terminu składania ofert. Wymagany **3-letni** okres **doświadczenia zawodowego** należy rozumieć jako okres **trzydziestu sześciu miesięcy** wykonywania czynności w charakterze projektanta/ kierownika budowy/ kierownika robót/ inspektora nadzoru w trakcie **faktycznej realizacji usług/ robót**. Dane te powinny jasno wynikać z treści ujawnianej w załącznikach do oferty Wykonawcy, dlatego **wymaga się** podania dat rozpoczęcia i zakończenia usług/robót, którymi kierował dany specjalista. **Wykazanie różnych usług/robót przebiegających w tym samym okresie czasu, którymi kierował dany specjalista zostanie potraktowane, jak wykonanie jednej usługi/roboty w danym okresie czasu,** innymi słowy przyjmuje się, iż dublujące się okresy doświadczenia zawodowego nie podlegają sumowaniu.

**Uwaga 5:** Dopuszcza się łączenie funkcji Specjalistów przez jedną osobę do kierowania pracami projektowymi lub kierowania robotami budowalnymi w różnych specjalnościach pod warunkiem posiadania przez tę osobę wymaganych dla tych łącznych części lub stanowisk kwalifikacji i umiejętności. Jednocześnie zastrzega się, iż wymagane okresy doświadczenia zawodowego **nie podlegają** sumowaniu, a więc wystarczy, iż dany specjalista legitymuje się **3-letnim** doświadczeniem zawodowym, w zależność od wymagań Zamawiającego dla danej funkcji.

**Uwaga 6:** Dla poprawnej komunikacji wszystkie wymienione powyżej osoby winny posiadać biegłą znajomość języka polskiego. Zamawiający dopuszcza zmianę tego wymogu wyłącznie w przypadku, gdy Wykonawca na własny koszt zapewni tłumacza języka polskiego, który zapewni stałe i biegłe tłumaczenie w kontaktach pomiędzy Zamawiającym a personelem Wykonawcy, a także zapewni tłumaczenie na bieżąco wszystkich dokumentów związanych z realizacją przedmiotowego zamówienia, stworzonych zarówno przez Wykonawcę, jak i dostarczonych przez Zamawiającego. Wykonawca zatrudniając tłumacza winien wziąć pod uwagę, iż z uwagi na złożony zakres przedmiotu zamówienia, tłumacz ten winien być biegły w bezbłędnym i jednoznacznym tłumaczeniu zagadnień technicznych, ekonomicznych i prawnych.

**Uwaga 7:** Zgodnie z art. 116 ust. 2 ustawy Pzp: „*Oceniając zdolność techniczną lub zawodową, Zamawiający może, na każdym etapie postępowania, uznać, że wykonawca nie posiada wymaganych zdolności, jeżeli posiadanie przez wykonawcę sprzecznych interesów, w szczególności* *zaangażowanie zasobów technicznych lub zawodowych wykonawcy w inne przedsięwzięcia gospodarcze wykonawcy może mieć negatywny wpływ na realizację zamówienia.*”

*Ocena spełniania powyższego warunku nastąpi na podstawie przedstawionych przez Wykonawcę dokumentów, o których mowa w punkcie 10 IDW.*

#### 9.2 Opis sposobu dokonywania oceny spełnienia wyżej wymienionych warunków:

Wykonawca wraz z ofertą składa **oświadczenie o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu.** Oświadczenie o niepodleganiu wykluczeniu należy złożyć na formularzu jednolitego europejskiego dokumentu zamówienia, sporządzonym zgodnie ze wzorem standardowego formularza określonego w rozporządzeniu wykonawczym Komisji (UE) 2016/7 z dnia 5 stycznia 2016 r. ustanawiającym standardowy formularz jednolitego europejskiego dokumentu zamówienia (Dz. Urz. UE L 3 z 06.01.2016, str. 16), (dalej: JEDZ) (**załącznik nr 2** do niniejszej IDW). Wykonawca może wykorzystać JEDZ złożony w odrębnym postępowaniu o udzielenie zamówienia, jeżeli potwierdzi, że informacje w nim zawarte pozostają prawidłowe.

Zamawiający wzywa wykonawcę, którego oferta została najwyżej oceniona, do złożenia w wyznaczonym terminie, **nie krótszym niż 10 dni** od dnia wezwania, podmiotowych środków dowodowych wskazanych w pkt 10.2 niniejszej IDW.

#### 9.3 Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia;

1. Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie niniejszego zamówienia (każdy z tych Wykonawców dalej zwany „Partnerem”) powinni łącznie spełniać warunki udziału w postępowaniu oraz złożyć dokumenty potwierdzające spełnianie tych warunków. W przypadku wspólnego ubiegania się o zamówienie przez wykonawców, oświadczenie o niepodleganiu wykluczeniu, spełnianiu warunków udziału w postępowaniu, składa każdy z wykonawców.
2. Sytuacja ekonomiczna lub finansowa oraz zdolność techniczna lub zawodowa (jeśli dotyczy) Partnerów będą oceniane łącznie, w tym celu dokumenty ma obowiązek złożyć ten lub ci z Wykonawców, który/którzy w imieniu wszystkich wykazywać będą spełnianie warunków udziału w postępowaniu w danym zakresie. W takim przypadku Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia dołączają do oferty oświadczenie, z którego wynika, które roboty budowlane lub usługi (prace projektowe) wykonają poszczególni Wykonawcy.
3. Żaden z Wykonawców wspólnie ubiegający się o udzielenie niniejszego zamówienia nie może podlegać wykluczeniu stąd każdy z Wykonawców wspólnie ubiegający się o udzielenie niniejszego zamówienia zobowiązany jest złożyć dokumenty potwierdzające brak podstaw wykluczenia.
4. Ponadto Partnerzy ustanawiają Pełnomocnika do reprezentowania ich w niniejszym postępowaniu albo reprezentowania ich w postępowaniu i zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego. Zaleca się, aby Pełnomocnikiem był jeden z Partnerów (Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia).
5. Dokument ustanawiający pełnomocnictwo powinien być załączony do Oferty. Każdy z Partnerów winien udzielić pełnomocnictwa.
6. Oferta powinna zostać podpisana przez ustanowionego Pełnomocnika i będzie wiązać wszystkich Partnerów.
7. Wszelka korespondencja prowadzona będzie wyłącznie z Pełnomocnikiem.
8. Wykonawcy wspólnie ubiegający się o niniejsze zamówienie, których oferta zostanie wybrana jako najkorzystniejsza, przed podpisaniem umowy o realizację niniejszego zamówienia, zobowiązani są zawrzeć umowę regulującą współpracę tych Wykonawców i przedłożyć ją Zamawiającemu. Umowa taka powinna zawierać w swojej treści co najmniej następujące postanowienia dotyczące:
9. Określenia celu i przedmiotu umowy;
10. Oznaczenia czasu trwania umowy regulującej współpracę Wykonawców wspólnie realizujących umowę obejmującą okres realizacji przedmiotu zamówienia w niniejszym postępowaniu;
11. Ustanowienia lidera Wykonawców wspólnie realizujących umowę (zaleca się aby był nim Pełnomocnik wskazany w ofercie Wykonawców wspólnie ubiegający się o udzielenie niniejszego zamówienia ustanowiony do reprezentowania ich w niniejszym postępowaniu) i jego umocowania dotyczące zaciągania zobowiązań w imieniu wszystkich Partnerów razem i każdego z osobna;
12. Określenia wspólnej i solidarnej odpowiedzialności Partnerów względem Zamawiającego w zakresie przedmiotu zamówienia w niniejszym postępowaniu;
13. Określenia zakresu przedmiotu zamówienia, realizowanego przez każdego Wykonawcę wspólnie realizującego umowę;

#### 9.4 Udostępnianie zasobów.

Wykonawca może w celu potwierdzenia spełniania warunków udziału w postępowaniu, w stosownych sytuacjach oraz w odniesieniu do konkretnego zamówienia, lub jego części, polegać na zdolnościach technicznych lub zawodowych lub sytuacji finansowej lub ekonomicznej podmiotów udostępniających zasoby, niezależnie od charakteru prawnego łączących go z nimi stosunków prawnych.

Wykonawca, który polega na zdolnościach lub sytuacji podmiotów udostępniających zasoby, **składa wraz z ofertą, zobowiązanie podmiotu udostępniającego zasoby** do oddania mu do dyspozycji niezbędnych zasobów na potrzeby realizacji zamówienia lub inny podmiotowy środek dowodowy potwierdzający, że wykonawca realizując zamówienie, będzie dysponował niezbędnymi zasobami tych podmiotów.

Zobowiązanie podmiotu udostępniającego zasoby, o którym mowa w ust. 3, potwierdza, że stosunek łączący wykonawcę z podmiotami udostępniającymi zasoby gwarantuje rzeczywisty dostęp do tych zasobów oraz określa w szczególności:

1) zakres dostępnych wykonawcy zasobów podmiotu udostępniającego zasoby;

2) sposób i okres udostępnienia wykonawcy i wykorzystania przez niego zasobów podmiotu udostępniającego te zasoby przy wykonywaniu zamówienia;

3) czy i w jakim zakresie podmiot udostępniający zasoby, na zdolnościach którego wykonawca polega w odniesieniu do warunków udziału w postępowaniu dotyczących wykształcenia, kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia, zrealizuje roboty budowlane lub usługi, których wskazane zdolności dotyczą.

Zamawiający ocenia, czy udostępniane wykonawcy przez podmioty udostępniające zasoby zdolności techniczne lub zawodowe lub ich sytuacja finansowa lub ekonomiczna, pozwalają na wykazanie przez wykonawcę spełniania warunków udziału w postępowaniu, a także bada, czy nie zachodzą wobec tego podmiotu podstawy wykluczenia, które zostały przewidziane względem wykonawcy.

Jeżeli zdolności techniczne lub zawodowe, sytuacja ekonomiczna lub finansowa podmiotu udostępniającego zasoby nie potwierdzają spełniania przez wykonawcę warunków udziału w postępowaniu lub zachodzą wobec tego podmiotu podstawy wykluczenia, zamawiający żąda, aby wykonawca w terminie określonym przez zamawiającego zastąpił ten podmiot innym podmiotem lub podmiotami albo wykazał, że samodzielnie spełnia warunki udziału w postępowaniu.

Wykonawca **nie może**, po upływie terminu składania ofert, powoływać się na zdolności lub sytuację podmiotów udostępniających zasoby, jeżeli na etapie składania ofert nie polegał on w danym zakresie na zdolnościach lub sytuacji podmiotów udostępniających zasoby.

Zgodnie z art. 120 ustawy Pzp Podmiot, który zobowiązał się do udostępnienia zasobów, **odpowiada solidarnie z wykonawcą,** który polega na jego sytuacji finansowej lub ekonomicznej, za szkodę poniesioną przez zamawiającego powstałą wskutek nieudostępnienia tych zasobów, chyba że za nieudostępnienie zasobów podmiot ten nie ponosi winy.

Zamawiający żąda aby Wykonawca, który polega na zdolnościach lub sytuacji innych podmiotów na zasadach określonych w art. 118 ustawy Pzp, przedstawił w odniesieniu do tych podmiotów dokumenty wskazane w pkt 10 niniejszej IDW w celu weryfikacji czy udostępnione zasoby pozwalają na wykazanie przez Wykonawcę spełnienia warunków udziału w postępowaniu oraz w celu zbadania czy wobec tego podmiotu (**podmiot udostępniający zasoby**) nie zachodzą podstawy wykluczenia.

### Oświadczenia oraz podmiotowe środki dowodowe.

#### 10.1 Dokumenty składane wraz z ofertą:

Dokumenty składane na podstawie art. 273 w celu wykazania **braku podstaw wykluczenia** z udziału w postępowaniu o udzielenie zamówienia Wykonawcy zobowiązani są przedłożyć **wraz z ofertą** aktualne na dzień składania ofert:

* + 1. **oświadczenie o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu** – sporządzone na **formularzu JEDZ** według wzoru stanowiącego **Załącznik nr 2** do niniejszej IDW (**Formularz JEDZ**);
    2. **oświadczenie podmiotu udostępniającego zasoby o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu w zakresie w jakim Wykonawca powołuje się na jego zasoby** – sporządzone **formularzu JEDZ** według wzoru stanowiącego **Załącznik nr 2** do niniejszej IDW;
    3. **oświadczenie wykonawcy o braku podstaw wykluczenia** na podstawie art. 5k Rozporządzenia 833/2014 w brzmieniu nadanym **rozporządzeniem 2022/576** oraz art. 7 ustawy sankcyjnej – sporządzone według wzoru stanowiącego **Załącznik nr 2.1** do niniejszej IDW;
    4. **oświadczenie podmiotu udostępniającego zasoby o braku podstaw wykluczenia** na podstawie art. 5k Rozporządzenia Rady (UE) nr 833/2014 w brzmieniu nadanym **Rozporządzeniem 2022/576** oraz art. 7 ustawy sankcyjnej – sporządzone według wzoru stanowiącego **Załącznik nr 2.1.A** do niniejszej IDW;
    5. **oświadczenie wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia -** sporządzone według wzoru stanowiącego **Załącznik nr 3** do niniejszej IDW;
    6. **zobowiązanie podmiotu udostępniającego zasoby, sporządzone** według wzoru stanowiącego **Załącznik nr 6** do niniejszej IDW lub inny podmiotowy środek dowodowy potwierdzający, że Wykonawca realizując zamówienie, będzie dysponował niezbędnymi zasobami tych podmiotów;

Oświadczenie o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu stanowi dowód potwierdzający brak podstaw wykluczenia oraz spełnianie warunków udziału w postępowaniu, na dzień składania ofert, tymczasowo zastępując wymagane podmiotowe środki dowodowe.

**Uwaga 1:** W przypadku **wspólnego ubiegania się** o zamówienie przez wykonawców, oświadczenie, o którym mowa w pkt 10.1, składa każdy z wykonawców. Oświadczenia te potwierdzają brak podstaw wykluczenia oraz spełnianie warunków udziału w postępowaniu w zakresie, w jakim każdy z wykonawców wykazuje spełnianie warunków udziału w postępowaniu.

**Uwaga 2:** Wykonawca, w przypadku polegania na zdolnościach lub sytuacji podmiotów udostępniających zasoby, przedstawia, także oświadczenia podmiotu udostępniającego zasoby, potwierdzające brak podstaw wykluczenia tego podmiotu oraz odpowiednio spełnianie warunków udziału w postępowaniu, w zakresie, w jakim wykonawca powołuje się na jego zasoby.

**Uwaga 3:** Zamawiający informuje, iż **nie będzie badał** czy nie zachodzą wobec podwykonawcy niebędącego podmiotem udostępniającym zasoby podstawy wykluczenia.

#### 10.2 Dokumenty składane na wezwanie – podmiotowe środki dowodowe - w zakresie niepodlegania wykluczeniu;

Zgodnie z art. 126 ust. 1 ustawy Pzp, Zamawiający wzywa wykonawcę, którego oferta została najwyżej oceniona, do złożenia w wyznaczonym terminie, **nie krótszym niż 10 dni** od dnia wezwania, podmiotowych środków dowodowych, aktualnych na dzień złożenia:

1. **Informacja z Krajowego Rejestru Karnego** w zakresie określonym w:

art.108 ust. 1 pkt 1 ustawy Pzp (z wyłączeniem przesłanki zawartej w art. 108 ust. 1 pkt 1 lit. h Ustawy)

art. 108 ust. 1 pkt 2 ustawy Pzp (z wyłączeniem przesłanki zawartej w art. 108 ust. 1 pkt 1 lit. h Ustawy);

art. 108 ust. 1 pkt 4 ustawy Pzp (tj. dotycząca orzeczenia zakazu ubiegania się o zamówienie publiczne tytułem środka karnego);

- - sporządzona **nie wcześniej niż 6 miesięcy przed jej złożeniem**;

2) **Zaświadczenia właściwego naczelnika urzędu skarbowego** potwierdzającego, że wykonawca nie zalega z opłacaniem podatków i opłat, w zakresie art. 109 ust. 1 pkt 1 ustawy Pzp, **wystawionego nie wcześniej niż 3 miesiące przed jego złożeniem**, a w przypadku zalegania z opłacaniem podatków lub opłat wraz z zaświadczeniem zamawiający żąda złożenia dokumentów potwierdzających, że odpowiednio przed upływem terminu składania wniosków o dopuszczenie do udziału w postępowaniu albo przed upływem terminu składania ofert wykonawca dokonał płatności należnych podatków lub opłat wraz z odsetkami lub grzywnami lub zawarł wiążące porozumienie w sprawie spłat tych należności;

3) **Zaświadczenia albo innego dokumentu właściwej terenowej jednostki organizacyjnej Zakładu Ubezpieczeń Społecznych lub właściwego oddziału regionalnego lub właściwej placówki terenowej Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego** potwierdzającego, że wykonawca nie zalega z opłacaniem składek na ubezpieczenia społeczne i zdrowotne, w zakresie art. 109 ust. 1 pkt 1 ustawy Pzp, wystawionego **nie wcześniej niż 3 miesiące** przed jego złożeniem, a w przypadku zalegania z opłacaniem składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne wraz z zaświadczeniem albo innym dokumentem zamawiający żąda złożenia dokumentów potwierdzających, że odpowiednio przed upływem terminu składania wniosków o dopuszczenie do udziału w postępowaniu albo przed upływem terminu składania ofert wykonawca dokonał płatności należnych składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne wraz odsetkami lub grzywnami lub zawarł wiążące porozumienie w sprawie spłat tych należności;

4) **Odpis lub informacja z Krajowego Rejestru Sądowego**, **Centralnej Ewidencji i Informacji o Działalności Gospodarczej** lub innego właściwego rejestru, w celu potwierdzenia braku podstaw wykluczenia na podstawie art. 109 ust. 1 pkt 4 ustawy Pzp, sporządzony **nie wcześniej niż 3 miesiące przed jej złożeniem**.

5) **Oświadczenie Wykonawcy**, w zakresie art. 108 ust. 1 pkt 5 ustawy Pzp, o **braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej w**rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007 r. o ochronie konkurencji i konsumentów (tekst jedn. Dz. U. z 2024 r. poz. 1616), z innym wykonawcą, który złożył odrębną ofertę w postępowaniu, albo oświadczenie o przynależności do tej samej grupy kapitałowej wraz z dokumentami lub informacjami potwierdzającymi przygotowanie oferty, niezależnie od innego Wykonawcy należącego do tej samej grupy kapitałowej – wzór wg **Załącznika nr 4** do IDW,

1. **Oświadczenie Wykonawcy o aktualności informacji** zawartych w oświadczeniach o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu złożonych wraz z ofertą (JEDZ), w zakresie podstaw wykluczenia z postępowania –zgodnie ze wzorem stanowiącym **Załącznik nr 5** do niniejszej IDW**;**
2. **Oświadczenie podmiotu udostępniającego zasoby o aktualności informacji** zawartych w oświadczeniach o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu złożonych wraz z ofertą, w zakresie podstaw wykluczenia z postępowania - wzór niniejszego zobowiązania stanowi **Złącznik nr 5A** do IDW

**Uwaga 1:** w przypadku wspólnego ubiegania się o udzielenie niniejszego zamówienia przez dwóch lub więcej Wykonawców, w/w dokumenty potwierdzające brak podstaw wykluczenia składa każdy z Wykonawców wspólnie ubiegających się o zamówienie.

**Uwaga 2:** Wykonawca, który powołuje się na zasoby innych podmiotów, w celu wykazania braku podstaw ich wykluczenia składa w/w dokumenty dotyczące tych podmiotów.

**Uwaga 3:** Jeżeli zachodzą uzasadnione podstawy do uznania, że złożone uprzednio podmiotowe środki dowodowe nie są już aktualne, Zamawiający może w każdym czasie wezwać wykonawcę lub wykonawców do złożenia wszystkich lub niektórych podmiotowych środków dowodowych, aktualnych na dzień ich złożenia.

#### 10.3 Dokumenty składane na wezwanie – podmiotowe środki dowodowe- w zakresie wykazania spełnienia warunków udziału w postępowaniu:

Zgodnie z art. 126 ust. 1 ustawy Pzp, Zamawiający wzywa wykonawcę, którego oferta została najwyżej oceniona, do złożenia w wyznaczonym terminie, **nie krótszym niż 10 dni** od dnia wezwania, podmiotowych środków dowodowych, aktualnych na dzień złożenia:

1. **informacji banku lub spółdzielczej kasy oszczędnościowo-kredytowej** potwierdzającej wysokość posiadanych środków finansowych lub zdolność kredytową wykonawcy, w okresie nie wcześniejszym niż **3 miesiące** przed jej złożeniem;
2. **wykazu robót budowlanych** obejmujący wykonane **roboty budowlane** nie wcześniej niż w okresie **ostatnich 10 (dziesięciu) lat,** a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy - w tym okresie, wraz z podaniem rodzaju prac projektowych/robót budowlanych, ich wartości (jeśli jest to wymagane zgodnie z ustanowionymi warunkami), daty i miejsca wykonania oraz podmiotów, na rzecz których roboty te zostały wykonane, oraz załączeniem dowodów określających, czy te prace projektowe/roboty budowlane zostały wykonane należycie, - sporządzony w oparciu o wzór stanowiący**Załącznik nr 6** do niniejszej IDW;
3. **wykazu osób** - dotyczący **osób skierowanych do pełnienia funkcji Specjalistów –** w toku realizacji zamówienia publicznego, w szczególności odpowiedzialnych za świadczenie usług, kontrolę jakości lub kierowanie robotami budowlanymi, wraz z informacjami na temat ich kwalifikacji zawodowych, uprawnień, doświadczenia i wykształcenia (Załącznik 7A i Załącznik 7B) niezbędnych do wykonania zamówienia publicznego, a także zakresu wykonywanych przez nich czynności oraz informacją o podstawie do dysponowania tymi osobami - sporządzony w oparciu o wzór stanowiący **Załącznik nr 7** do niniejszej IDW.

**Uwaga 1:** Jeżeli z uzasadnionej przyczyny wykonawca nie może złożyć wymaganej przez Zamawiającego informacji z banku lub spółdzielczej kasy oszczędnościowo – kredytowej (pkt 1) powyżej), Wykonawca składa inne podmiotowe środki dowodowe, które w wystarczający sposób potwierdzają spełnianie opisanego przez Zamawiającego warunku udziału w postępowaniu dotyczącego sytuacji ekonomicznej lub finansowej;

**Uwaga 2** Dowodami, o których mowa, są referencje bądź inne dokumenty sporządzone przez podmiot, na rzecz którego prace projektowe/roboty budowlane zostały wykonane, a jeżeli wykonawca z przyczyn niezależnych od niego nie jest w stanie uzyskać tych dokumentów - inne odpowiednie dokumenty;

**Uwaga 3:** Jeżeli Wykonawca powołuje się na doświadczenie w realizacji robót budowlanych, wykonywanych wspólnie z innymi wykonawcami, wykaz, o którym mowa w pkt 1) powyżej dotyczy robót budowlanych, w których wykonaniu wykonawca ten bezpośrednio uczestniczył;

**Uwaga 4:** Zamawiający zastrzega, iż w oparciu o art. 274 ust. 2 ustawy Pzp, w przypadku gdy jest to niezbędne do niezbędne zapewnienia odpowiedniego przebiegu postępowania o udzielenie zamówienia, Zamawiający może na każdym etapie postępowania wezwać Wykonawców do złożenia wszystkich lub niektórych podmiotowych środków dowodowych.

#### 10.3.1. Środki dowodowe składane przez wykonawcę z siedzibą lub miejscem zamieszkania poza granicami RP;

Jeżeli wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania poza granicami Rzeczypospolitej Polskiej, **zamiast**:

1. **informacji z Krajowego Rejestru Karnego**, o której mowa w pkt 10.2 ppkt 1) IDW składa informację z odpowiedniego rejestru, takiego jak rejestr sądowy, albo, w przypadku braku takiego rejestru, inny równoważny dokument wydany przez właściwy organ sądowy lub administracyjny kraju, w którym wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania lub miejsce zamieszkania ma osoba, której dotyczy informacja albo dokument, w zakresie, w zakresie określonym w art. 108 ust. 1 pkt 1, 2 i 4 ustawy Pzp (z wyłączeniem podstaw zawartych w art. 108 ust. 1 pkt 1 lit. h Ustawy) - Dokument powinien być wystawiony **nie wcześniej niż 6 miesięcy przed jego złożeniem**;
2. **zaświadczenia właściwego naczelnika urzędu skarbowego**, o którym mowa w pkt 10.2.2) IDW, **zaświadczenia albo innego dokumentu potwierdzającego, że wykonawca nie zalega z opłacaniem składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne** (zaświadczenie albo inny dokument właściwej terenowej jednostki organizacyjnej Zakładu Ubezpieczeń Społecznych lub właściwego oddziału regionalnego lub właściwej placówki terenowej Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego), o których mowa w pkt 10.2.3) lub **odpisu albo informacji z Krajowego Rejestru Sądowego lub z Centralnej Ewidencji i Informacji o Działalności Gospodarczej,** o którym mowa w pkt 10.2.4), składa dokument lub dokumenty wystawione w kraju, w którym wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania, potwierdzające odpowiednio, że:

a) nie naruszył obowiązków dotyczących płatności podatków, opłat lub składek na ubezpieczenie społeczne lub zdrowotne,

b) nie otwarto jego likwidacji, nie ogłoszono upadłości, jego aktywami nie zarządza likwidator lub sąd, nie zawarł układu z wierzycielami, jego działalność gospodarcza nie jest zawieszona ani nie znajduje się on w innej tego rodzaju sytuacji wynikającej z podobnej procedury przewidzianej w przepisach miejsca wszczęcia tej procedury.

Dokument/dokumenty wskazane w tym podpunkcie powinny być wystawione **nie wcześniej niż 3 miesiące przed jego/ich złożeniem**.

Jeżeli w kraju, w którym Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania lub miejsce zamieszkania ma osoba, której dokument dotyczy, nie wydaje się dokumentów, o których mowa powyżej w ppkt 1)-2) , lub gdy dokumenty te nie odnoszą się do wszystkich przypadków, o których mowa w art. 108 ust. 1 pkt 1, 2 i 4 (z wyłączeniem podstaw zawartych w art. 108 ust. 1 pkt 1 lit. h Ustawy) 109 ust. 1 pkt 1) ustawy Pzp, zastępuje się je odpowiednio w całości lub w części dokumentem zawierającym odpowiednio oświadczenie Wykonawcy, ze wskazaniem osoby albo osób uprawnionych do jego reprezentacji, lub oświadczenie osoby, której dokument miał dotyczyć, złożone pod przysięgą, lub, jeżeli w kraju, w którym wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania lub miejsce zamieszkania ma osoba, której dokument miał dotyczyć, nie ma przepisów o oświadczeniu pod przysięgą, złożone przed organem sądowym lub administracyjnym, notariuszem, organem samorządu zawodowego lub gospodarczego, właściwym ze względu na siedzibę lub miejsce zamieszkania wykonawcy lub miejsce zamieszkania osoby, której dokument miał dotyczyć.

**10.4 Forma:**

1. Podmiotowe środki dowodowe, przedmiotowe środki dowodowe, lub dokumenty potwierdzające umocowanie do reprezentowania odpowiednio wykonawcy, wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia publicznego, podmiotu udostępniającego zasoby ustawy (dalej jako dokumenty potwierdzające umocowanie) lub inne dokumenty lub oświadczenia, przekazywane w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego, składa się w formie elektronicznej.
2. W przypadku gdy podmiotowe środki dowodowe, przedmiotowe środki dowodowe, inne dokumenty lub dokumenty potwierdzające umocowanie do reprezentowania odpowiednio wykonawcy, wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia publicznego, podmiotu udostępniającego zasoby na zasadach określonych w [art. 118](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytimjzhe4tiltqmfyc4njrga4danrwgy) ustawy Pzp lub podwykonawcy niebędącego podmiotem udostępniającym zasoby na takich zasadach, zwane dalej „dokumentami potwierdzającymi umocowanie do reprezentowania”, zostały wystawione przez upoważnione podmioty inne niż wykonawca, wykonawca wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia, podmiot udostępniający zasoby lub podwykonawca, zwane dalej „upoważnionymi podmiotami”, jako dokument elektroniczny, przekazuje się ten dokument.
3. W przypadku, gdy podmiotowe środki dowodowe, przedmiotowe środki dowodowe, inne dokumenty lub dokumenty potwierdzające umocowanie do reprezentowania, zostały wystawione przez upoważnione podmioty jako dokument w postaci papierowej, przekazuje się cyfrowe odwzorowanie tego dokumentu opatrzone kwalifikowanym podpisem elektronicznym, poświadczające zgodność cyfrowego odwzorowania z dokumentem w postaci papierowej. Poświadczenia zgodności cyfrowego odwzorowania z dokumentem w postaci papierowej, dokonuje w przypadku:

- podmiotowych środków dowodowych oraz dokumentów potwierdzających umocowanie do reprezentowania - odpowiednio wykonawca, wykonawca wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia, podmiot udostępniający zasoby lub podwykonawca, w zakresie podmiotowych środków dowodowych lub dokumentów potwierdzających umocowanie do reprezentowania, które każdego z nich dotyczą;

- przedmiotowych środków dowodowych - odpowiednio wykonawca lub wykonawca wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia;

- innych dokumentów, - odpowiednio wykonawca lub wykonawca wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia, w zakresie dokumentów, które każdego z nich dotyczą.

Poświadczenia zgodności cyfrowego odwzorowania z dokumentem w postaci papierowej, może dokonać również notariusz.

**Przez cyfrowe odwzorowanie** należy rozumieć dokument elektroniczny będący kopią elektroniczną treści zapisanej w postaci papierowej, umożliwiający zapoznanie się z tą treścią i jej zrozumienie, bez konieczności bezpośredniego dostępu do oryginału.

1. Podmiotowe środki dowodowe, w tym oświadczenie, o którym mowa w [art. 117 ust. 4](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytimjzhe4tiltqmfyc4njrga4danrwgq) ustawy Pzp [oświadczenie wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia], oraz zobowiązanie podmiotu udostępniającego zasoby, przedmiotowe środki dowodowe, niewystawione przez upoważnione podmioty, oraz pełnomocnictwo przekazuje się w postaci elektronicznej i opatruje się kwalifikowanym podpisem elektronicznym.
2. W przypadku gdy podmiotowe środki dowodowe, w tym oświadczenie, o którym mowa w [art. 117 ust. 4](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytimjzhe4tiltqmfyc4njrga4danrwgq) ustawy Pzp [oświadczenie wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia], oraz zobowiązanie podmiotu udostępniającego zasoby, przedmiotowe środki dowodowe, niewystawione przez upoważnione podmioty lub pełnomocnictwo, zostały sporządzone jako dokument w postaci papierowej i opatrzone własnoręcznym podpisem, przekazuje się cyfrowe odwzorowanie tego dokumentu opatrzone kwalifikowanym podpisem elektronicznym, poświadczającym zgodność cyfrowego odwzorowania z dokumentem w postaci papierowej.

Poświadczenia zgodności cyfrowego odwzorowania z dokumentem w postaci papierowej, dokonuje odpowiednio;

- podmiotowych środków dowodowych - odpowiednio wykonawca, wykonawca wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia, podmiot udostępniający zasoby lub podwykonawca, w zakresie podmiotowych środków dowodowych, które każdego z nich dotyczą;

- przedmiotowego środka dowodowego, oświadczenia, o którym mowa w [art. 117 ust. 4](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytimjzhe4tiltqmfyc4njrga4danrwgq) ustawy Pzp [oświadczenie wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia], lub zobowiązania podmiotu udostępniającego zasoby - odpowiednio wykonawca lub wykonawca wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia;

- pełnomocnictwa - mocodawca.

Poświadczenia zgodności cyfrowego odwzorowania z dokumentem w postaci papierowej może dokonać również notariusz.

1. W przypadku przekazywania w postępowaniu lub konkursie dokumentu elektronicznego w formacie poddającym dane kompresji, opatrzenie pliku zawierającego skompresowane dokumenty kwalifikowanym podpisem elektronicznym, jest równoznaczne z opatrzeniem wszystkich dokumentów zawartych w tym pliku odpowiednio kwalifikowanym podpisem elektronicznym.
2. Informacje o wymaganiach dla dokumentów przekazywanych za pośrednictwem Platformy opisuje dodatkowo pkt 13, 14 i 16 niniejszej IDW.

### Wadium

#### 11.1 Wysokość wadium.

Wykonawca przystępujący do postępowania jest zobowiązany, wnieść wadium w kwocie:

**250.000,00 PLN** (słownie: dwieście pięćdziesiąt tysięcy złotych 00/100) **przed upływem terminu składania ofert** (tj. przed upływem dnia i godziny wyznaczonej jako ostateczny termin składania ofert).

#### 11.2 Forma wadium.

Wadium może być wnoszone według wyboru wykonawcy w jednej lub kilku następujących formach:

1. pieniądzu;
2. gwarancjach bankowych;
3. gwarancjach ubezpieczeniowych;
4. poręczeniach udzielanych przez podmioty, o których mowa w [art. 6b ust. 5 pkt 2](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytqnzqha4taltqmfyc4nrxgm3tenrwgu) ustawy z dnia 9 listopada 2000 r. o utworzeniu Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości (Dz.U. z 2023 r. [poz. 462](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytqnzqha4taltqmfyc4nrxgm3tenbugm)).

**Wadium** wnoszone **w pieniądzu** należy wpłacić przelewem na następujący rachunek Zamawiającego:

**Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o., Św. M. Kolbe 25a, 32-650 Kęty**

**ING Bank Śląski 47 1050 1070 1000 0090 3037 0242**

z dopiskiem: Wadium – zamówienie *znak* **10-JRP/2024** **„Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”**

W przypadku składania przez Wykonawcę **wadium** w **formie gwarancji lub poręczenia,** gwarancja **i/lub** poręczenie powinna być sporządzona zgodnie z obowiązującym prawem i winna zawierać, między innymi następujące elementy:

1. nazwę dającego zlecenie (Wykonawcy), beneficjenta gwarancji/poręczenia (Zamawiającego), gwaranta/poręczyciela (instytucji udzielających gwarancji/poręczenia);
2. przytoczenie nazwy niniejszego postępowania;
3. określenie wierzytelności, która ma być zabezpieczona gwarancją/poręczeniem;
4. kwotę gwarancji/poręczenia;
5. termin ważności gwarancji/poręczenia, który nie może być krótszy niż okres związania ofertą;
6. zobowiązanie gwaranta/poręczyciela do nieodwołalnego i bezwarunkowego zapłacenia kwoty gwarancji/poręczenia na pierwsze żądanie Zamawiającego w sytuacjach określonych w art. 98 ust. 6 ustawy Pzp;

W przypadku składania przez Wykonawcę **wadium** w **formie gwarancji lub poręczenia,** pożądanym jest aby dokument wadium zawierał informacje co do sposobu przekazania oświadczenia o zwolnieniu wadium.

Gwarancja/poręczenie winno być nieodwołane i bezwarunkowe, w szczególności musi jasno opisywać warunki formalne konieczne do skutecznej realizacji uprawnień Beneficjenta (Zamawiającego) z tytułu gwarancji/poręczenia.

Jeżeli wadium jest wnoszone w poręczeniach lub gwarancjach Wykonawca przekazuje Zamawiającemu wraz z ofertą oryginał gwarancji lub poręczenia, w postaci elektronicznej.

**UWAGA:** w przypadku składania oferty przez Wykonawców wspólnie ubiegających się o zamówienie, wadium wnoszone w formie innej niż w pieniądzu musi w pozycji Zobowiązanego (Wykonawcy) wskazywać wszystkich Wykonawców ubiegających się o wspólne zamówienia lub lidera konsorcjum/pełnomocnika wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia jako działającego w imieniu i na rzecz wszystkich Wykonawców.

#### 11.3 Termin wniesienia wadium.

Wadium należy wnieść przed upływem terminu składania ofert pod rygorem odrzucenia oferty na podstawie art. 226 ust.1 pkt 14) ustawy Pzp. Wniesienie wadium w pieniądzu za pomocą przelewu bankowego Zamawiający będzie uważał za skuteczne tylko wówczas, gdy bank prowadzący rachunek Zamawiającego potwierdzi, że otrzymał taki przelew przed upływem terminu składania ofert. W wymienionym przypadku zaleca się dołączenie do oferty kopii polecenia przelewu wystawionego przez Wykonawcę, ale nie jest to wystarczające do stwierdzenia przez Zamawiającego terminowego wniesienia wadium przez Wykonawcę, bowiem za skuteczne wniesienie wadium w pieniądzu, Zamawiający uzna wadium, które zostanie zaksięgowane na rachunku bankowym Zamawiającego przed upływem terminu składania ofert.

#### 11.4 Zwrot wadium, zatrzymanie wadium.

Zamawiający zwróci wadium według zasad określonych w art. 98 ust. 1- 5 ustawy Pzp.

Zamawiający zatrzymuje wadium wraz z odsetkami na podstawie art. 98 ust. 6 ustawy Pzp.

W formularzu oferty Wykonawca wskazuje numer rachunku bankowego na jaki ma nastąpić zwrot wadium wniesionego w pieniądzu.

### Termin związania ofertą

Wykonawca pozostaje związany złożoną ofertą 90 dni, to jest do dnia **29.04.2025 r.** .

Pierwszym dniem terminu związania ofertą jest dzień, w którym upływa termin składania ofert.

W przypadku gdy wybór najkorzystniejszej oferty nie nastąpi przed upływem terminu związania ofertą określonego w dokumentach zamówienia, Zamawiający przed upływem terminu związania ofertą zwraca się jednokrotnie do wykonawców o wyrażenie zgody na przedłużenie tego terminu o wskazywany przez niego okres, nie dłuższy niż 60 dni.

Przedłużenie terminu związania ofertą, o którym mowa powyżej, wymaga złożenia przez wykonawcę pisemnego oświadczenia o wyrażeniu zgody na przedłużenie terminu związania ofertą. Przedłużenie terminu związania ofertą, następuje wraz z przedłużeniem okresu ważności wadium albo, jeżeli nie jest to możliwe, z wniesieniem nowego wadium na przedłużony okres związania ofertą.

* 1. Jeżeli termin związania ofertą upłynął przed wyborem najkorzystniejszej oferty, Zamawiający wzywa Wykonawcę, którego oferta otrzymała najwyższą ocenę, do wyrażenia pisemnej zgody na wybór jego oferty.
  2. W przypadku braku zgody, o której mowa w pkt 16.5 IDW Zamawiający zwraca się o wyrażenie takiej zgody do kolejnego Wykonawcy, którego oferta została najwyżej oceniona, chyba że zachodzą przesłanki do unieważnienia Postępowania.

### Informacje o środkach komunikacji elektronicznej, przy użyciu których zamawiający będzie komunikował się z wykonawcami, informacje o wymaganiach technicznych i organizacyjnych sporządzania, wysyłania i odbierania korespondencji elektronicznej;

#### Środki komunikacji i sposób komunikacji:

1. Postępowanie prowadzone jest w języku polskim w formie elektronicznej za pośrednictwem Platformy Zakupowej [platformazakupowa.pl](https://platformazakupowa.pl/) (dalej jako „Platforma”) pod adresem <https://platformazakupowa.pl/pn/mzwik_kety>
2. Komunikacja między Zamawiającym a Wykonawcami, w tym wszelkie oświadczenia, wnioski, zawiadomienia oraz informacje, przekazywane są w formie elektronicznej za pośrednictwem Platformy i formularza odbywa się za pośrednictwem [platformazakupowa.pl](http://platformazakupowa.pl) i formularza „Wyślij wiadomość do zamawiającego”. Za datę przekazania (wpływu) oświadczeń, wniosków, zawiadomień oraz informacji przyjmuje się datę ich przesłania za pośrednictwem [platformazakupowa.pl](http://platformazakupowa.pl) poprzez kliknięcie przycisku „Wyślij wiadomość do zamawiającego” po których pojawi się komunikat, że wiadomość została wysłana do zamawiającego.
3. Zamawiający będzie przekazywał wykonawcom informacje w formie elektronicznej za pośrednictwem [platformazakupowa.pl](http://platformazakupowa.pl). Informacje dotyczące odpowiedzi na pytania, zmiany specyfikacji, zmiany terminu składania i otwarcia ofert Zamawiający będzie zamieszczał na platformie w sekcji “Komunikaty”. Korespondencja, której zgodnie z obowiązującymi przepisami adresatem jest konkretny wykonawca, będzie przekazywana w formie elektronicznej za pośrednictwem [platformazakupowa.pl](http://platformazakupowa.pl) do konkretnego wykonawcy.
4. Wykonawca jako podmiot profesjonalny ma obowiązek sprawdzania komunikatów i wiadomości bezpośrednio na platformazakupowa.pl przesłanych przez Zamawiającego, gdyż system powiadomień może ulec awarii lub powiadomienie może trafić do folderu SPAM.
5. Zamawiający, zgodnie z Rozporządzeniem Prezesa Rady Ministrów z dnia 31 grudnia 2020r. w sprawie sposobu sporządzania i przekazywania informacji oraz wymagań technicznych dla dokumentów elektronicznych oraz środków komunikacji elektronicznej w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursie (Dz. U. z 2020r. poz. 2452), określa niezbędne wymagania sprzętowo - aplikacyjne umożliwiające pracę na [platformazakupowa.pl](https://platformazakupowa.pl/), tj.:
   1. stały dostęp do sieci Internet o gwarantowanej przepustowości nie mniejszej niż 512 kb/s,
   2. komputer klasy PC lub MAC o następującej konfiguracji: pamięć min. 2 GB Ram, procesor Intel IV 2 GHZ lub jego nowsza wersja, jeden z systemów operacyjnych - MS Windows 7, Mac Os x 10 4, Linux, lub ich nowsze wersje,
   3. zainstalowana dowolna przeglądarka internetowa, w przypadku Internet Explorer minimalnie wersja 10.0,
   4. włączona obsługa JavaScript,
   5. zainstalowany program Adobe Acrobat Reader lub inny obsługujący format plików .pdf,
   6. Szyfrowanie na platformazakupowa.pl odbywa się za pomocą protokołu TLS 1.3.
   7. Oznaczenie czasu odbioru danych przez Platformę zakupową stanowi datę oraz dokładny czas (hh:mm:ss) generowany wg. czasu lokalnego serwera synchronizowanego z zegarem Głównego Urzędu Miar.
6. Wykonawca, przystępując do niniejszego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego:
7. akceptuje warunki korzystania z [platformazakupowa.pl](https://platformazakupowa.pl/) określone w Regulaminie zamieszczonym na stronie internetowej [pod linkiem](https://platformazakupowa.pl/strona/1-regulamin) w zakładce „Regulamin" oraz uznaje go za wiążący,
8. zapoznał i stosuje się do Instrukcji składania ofert/wniosków dostępnej [pod linkiem](https://drive.google.com/file/d/1Kd1DttbBeiNWt4q4slS4t76lZVKPbkyD/view).
9. Zamawiający nie ponosi odpowiedzialności za złożenie oferty w sposób niezgodny z Instrukcją korzystania z [platformazakupowa.pl](http://platformazakupowa.pl), w szczególności za sytuację, gdy zamawiający zapozna się z treścią oferty przed upływem terminu składania ofert (np. złożenie oferty w zakładce „Wyślij wiadomość do zamawiającego”). Taka oferta zostanie uznana przez Zamawiającego za ofertę handlową i nie będzie brana pod uwagę w przedmiotowym postępowaniu ponieważ nie został spełniony obowiązek narzucony w art. 221 Ustawy Prawo Zamówień Publicznych.
10. Zamawiający informuje, że instrukcje korzystania z [platformazakupowa.pl](http://platformazakupowa.pl) dotyczące w szczególności logowania, składania wniosków o wyjaśnienie treści SWZ, składania ofert oraz innych czynności podejmowanych w niniejszym postępowaniu przy użyciu [platformazakupowa.pl](http://platformazakupowa.pl) znajdują się w zakładce „Instrukcje dla Wykonawców" na stronie internetowej pod adresem: <https://platformazakupowa.pl/strona/instrukcje-wykonawca>
11. W przypadku pytań dotyczących funkcjonowania i obsługi technicznej platformy lub problemów z dostępnością „cyfrową” strony internetowej, prosimy o skorzystanie z pomocy Centrum Wsparcia Klienta, które udziela wszelkich informacji związanych z procesem składania oferty, rejestracji czy innych aspektów technicznych Platformy na e-mail: cwk@platformazakupowa.pl lub telefonicznie dzwoniąc na numer telefonu (+48 22) 101 02 02.

#### Osoby uprawnione do kontaktu z wykonawcami:

1) Zamawiający wyznacza następujące osoby do kontaktu z Wykonawcami:

- do udzielania informacji w zakresie technicznym:

Pan/ Pani Izabela Chmiel,

w dniach od poniedziałku do piątku w godz. od 7.00 do 15.00

e- mail i.chmiel@mzwik-kety.com.pl

- do udzielania informacji z zakresu zamówień publicznych:

Pan/ Pani Krzysztof Mendzik,

w dniach od poniedziałku do piątku w godz. od 7.00 do 15.00

e-mail k.mendzik@mzwik-kety.com.pl

### Opis sposobu przygotowania oferty i wizja lokalna.

#### 14.1 Wymagania podstawowe, forma oferty;

1. Oferta oraz dokumenty wymagane wraz z ofertą składane elektronicznie muszą zostać podpisane **elektronicznym kwalifikowanym podpisem**. W procesie składania oferty, wniosku w tym przedmiotowych środków dowodowych na Platformie, **kwalifikowany podpis elektroniczny** Wykonawca składa bezpośrednio na dokumencie, który następnie przesyła do systemu.
2. Oferta powinna być:
   1. sporządzona na podstawie załączników niniejszej SWZ w języku polskim,
   2. złożona przy użyciu środków komunikacji elektronicznej tzn. za pośrednictwem [platformazakupowa.pl](https://platformazakupowa.pl/);
   3. podpisana kwalifikowanym podpisem elektronicznym przez osobę/osoby upoważnioną/ upoważnione;
3. Podpisy kwalifikowane wykorzystywane przez wykonawców do podpisywania wszelkich plików muszą spełniać “Rozporządzenie Parlamentu Europejskiego i Rady w sprawie identyfikacji elektronicznej i usług zaufania w odniesieniu do transakcji elektronicznych na rynku wewnętrznym (eIDAS) (UE) nr 910/2014 - od 1 lipca 2016 roku”.
4. W przypadku wykorzystania formatu podpisu XAdES zewnętrzny. Zamawiający wymaga dołączenia odpowiedniej ilości plików tj. podpisywanych plików z danymi oraz plików podpisu w formacie XAdES.
5. Zgodnie z art. 18 ust. 3 ustawy Pzp, nie ujawnia się informacji stanowiących tajemnicę przedsiębiorstwa, w rozumieniu przepisów o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji. Jeżeli wykonawca, nie później niż w terminie składania ofert, w sposób niebudzący wątpliwości zastrzegł, że nie mogą być one udostępniane oraz wykazał, załączając stosowne wyjaśnienia, iż zastrzeżone informacje stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa. **Na Platformie w formularzu składania oferty znajduje się miejsce wyznaczone do dołączenia części oferty stanowiącej tajemnicę przedsiębiorstwa.** Wykonawca zobowiązany jest, wraz z przekazaniem tych informacji, wykazać spełnienie przesłanek określonych w art. 11 ust. 2 ustawy o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji. Zaleca się, aby uzasadnienie zastrzeżenia informacji jako tajemnicy przedsiębiorstwa było sformułowane w sposób umożliwiający jego udostępnienie. Zastrzeżenie przez Wykonawcę tajemnicy przedsiębiorstwa bez uzasadnienia, będzie traktowane jako bezskuteczne ze względu na zaniechanie przez Wykonawcę podjęcia niezbędnych działań w celu utrzymania poufności objętych klauzulą informacji zgodnie z postanowieniami art. 18 ust. 3 Pzp.
6. Wykonawca, za pośrednictwem [platformazakupowa.pl](https://platformazakupowa.pl/) może przed upływem terminu do składania ofert zmienić lub wycofać ofertę. Sposób dokonywania zmiany lub wycofania oferty zamieszczono w instrukcji zamieszczonej na stronie internetowej pod adresem: <https://platformazakupowa.pl/strona/45-instrukcje>
7. Każdy z wykonawców może złożyć tylko jedną ofertę. Złożenie większej liczby ofert lub oferty zawierającej propozycje wariantowe spowoduje, że oferta podlegać będzie odrzuceniu.
8. Dokumenty i oświadczenia składane przez wykonawcę powinny być w języku polskim, chyba że w SWZ dopuszczono inaczej. W przypadku załączenia dokumentów sporządzonych w innym języku niż dopuszczony, wykonawca zobowiązany jest załączyć tłumaczenie na język polski.
9. Maksymalny rozmiar jednego pliku przesyłanego za pośrednictwem dedykowanych formularzy do: złożenia, zmiany, wycofania oferty wynosi 150 MB natomiast przy komunikacji wielkość pliku to maksymalnie 500 MB.
10. Wykonawca ponosi wszelkie koszty związane z przygotowaniem i złożeniem oferty z uwzględnieniem treści art. 261 ustawy Pzp.
11. Podmiotowe środki dowodowe, oraz inne dokumenty lub oświadczenia, sporządzone w języku obcym przekazuje się wraz z tłumaczeniem na język polski.

#### 14.2 Zawartość oferty.

* + 1. Kompletna oferta musi zawierać:

1. **Formularz Oferty** wraz z **Załącznikiem 1A do oferty**, sporządzona według wzorów stanowiących **Załącznik nr 1** oraz **Załącznik 1A** do IDW;
2. Wypełnioną **Tabelę Ceny Ryczałtowej** sporządzona według wzoru stanowiącego Załącznik 1B do IDW;
3. **Oświadczenie o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu** – sporządzone według wzoru stanowiącego **Załącznik nr 2** do IDW (JEDZ);
4. **Oświadczenie podmiotu udostępniającego zasoby o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu w zakresie w jakim Wykonawca powołuje się na jego zasoby** – sporządzone według wzoru stanowiącego **Załącznik nr 2A** (JEDZ) (jeżeli dotyczy);
5. **Oświadczenie o niepodleganiu wykluczeniu z udziału w postępowaniu** na podstawieart. 5k Rozporządzenia Rady (UE) nr 833/2014 w brzmieniu nadanym **rozporządzeniem 2022/576** oraz art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 13 kwietnia 2022 r. *o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego -* sporządzone według wzoru stanowiącego **Załącznik nr 2.1**
6. **Oświadczenie podmiotu udostępniającego zasoby o niepodleganiu wykluczeniu** na podstawieart. 5k rozporządzenia Rady (UE) nr 833/2014 w brzmieniu nadanym **Rozporządzeniem 2022/576** oraz art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 13 kwietnia 2022 r. *o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego -* sporządzone według wzoru stanowiącego **Załącznik nr 2.1.A** (jeżeli dotyczy)
7. **Oświadczenie wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia -** sporządzone według wzoru stanowiącego **Załącznik nr 3** IDW (jeżeli dotyczy);
8. **Zobowiązanie podmiotu udostępniającego zasoby**, sporządzone według wzoru stanowiącego **Załącznik nr 8** do niniejszej IDW lub inny podmiotowy środek dowodowy potwierdzający, że Wykonawca realizując zamówienie, będzie dysponował niezbędnymi zasobami tych podmiotów (jeżeli dotyczy);
9. **Stosowne Pełnomocnictwo(a)** – w przypadku, gdy upoważnienie do podpisania oferty nie wynika bezpośrednio ze złożonego wraz z ofertą lub możliwego do bezpłatnego pozyskania odpisu z właściwego rejestru (Odpis lub informacja z Krajowego Rejestru Sądowego, Centralnej Ewidencji i Informacji o Działalności Gospodarczej lub innego właściwego rejestru w celu potwierdzenia, że osoba działająca w imieniu Wykonawcy jest umocowana do jego reprezentowania. Wykonawca nie jest zobowiązany do złożenia dokumentów, o których mowa w zdaniu poprzednim, jeżeli Zamawiający może je uzyskać za pomocą bezpłatnych i ogólnodostępnych baz danych, o ile wykonawca wskazał dane umożliwiające dostęp do tych dokumentów);
10. W przypadku Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia, **dokument ustanawiający Pełnomocnika** do reprezentowania ich w postępowaniu o udzielenie zamówienia albo reprezentowania w postępowaniu i zawarcia umowy w sprawie niniejszego zamówienia publicznego;
11. Dokument **wadium lub** dokument potwierdzający **wniesienie wadium w formie pieniężnej**.
    * 1. Zamawiający **nie wymaga** przedłożenia wraz z ofertą dokumentów, do których złożenia wezwie Wykonawcę tj.:
12. **Oświadczenia Wykonawcy o aktualności informacji** zawartych w oświadczeniach o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu złożonych wraz z ofertą, sporządzonego według wzoru stanowiącego **Załącznik nr 5** do IDW;
13. **Oświadczenia podmiotu udostępniającego zasoby o aktualności informacji** zawartych w oświadczeniach o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu złożonych wraz z ofertą, w zakresie podstaw wykluczenia z postępowania - sporządzonego według wzoru stanowiącego **Złącznik nr 5A** do IDW;
14. **informacji banku lub spółdzielczej kasy oszczędnościowo-kredytowej** potwierdzającej wysokość posiadanych środków finansowych lub zdolność kredytową wykonawcy, w okresie nie wcześniejszym niż 3 miesiące przed jej złożeniem ;
15. **wykazu robót budowlanych** obejmujący wykonane **roboty budowlane** nie wcześniej niż w okresie **ostatnich 5 lat,** a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy - w tym okresie, wraz z podaniem rodzaju robót, ich wartości (tam gdzie jest to wymagane zgodnie z ustanowionymi warunkami), daty i miejsca wykonania oraz podmiotów, na rzecz których roboty te zostały wykonane, oraz załączeniem dowodów określających, czy te roboty budowlane zostały wykonane należycie;
16. **wykazu osób** - dotyczący **osób skierowanych do pełnienia funkcji Specjalistów–** w toku realizacji zamówienia publicznego, w szczególności odpowiedzialnych za świadczenie usług, kontrolę jakości lub kierowanie robotami budowlanymi, wraz z informacjami na temat ich kwalifikacji zawodowych, uprawnień, doświadczenia i wykształcenia **(Załącznik nr 7A oraz Załącznik nr 7B)** niezbędnych do wykonania zamówienia publicznego, a także zakresu wykonywanych przez nich czynności oraz informacją o podstawie do dysponowania tymi osobami
17. **Dokumentów dotyczących podmiotu udostępniającego zasoby**, wymienionych w **lit b) – e)** powyżej, w celu wykazania braku istnienia wobec tego podmiotu podstaw wykluczenia oraz spełnienia, w zakresie, w jakim Wykonawca powołuje się na jego zasoby, warunków udziału w postępowaniu;

**14.3 wizja lokalna**

W celu rozpoznania uwarunkowań terenowych, logistycznych i technicznych prowadzenia robót, zaleca się przeprowadzenie wizji lokalnej. Zamawiający podkreśla, iż przeprowadzenie wizji lokalnej **nie jest warunkiem koniecznym** dla złożenia ofert, niemniej w celu umożliwienia zapoznania się z terenem realizacji robót Zamawiający informuje, iż istnieje możliwość przeprowadzenia wizji lokalnej codziennie od poniedziałku do piątku (z wyjątkiem dni wolnych od pracy) od godz. 9:00 do godz. 14:00, jednak zaleca się wcześniejszy (co najmniej 3 dni robocze wcześniej) kontakt mailowy na adres e-mail:

Pani Izabela Chmiel, e-mail: i.chmiel@mzwik-kety.com.pl

Pan Piotr Wysocki, e-mail: p.wysocki@mzwik-kety.com.pl

w celu ustalenia, czy w preferowanym przez Wykonawcę terminie będzie dostępna osoba (pracownik Zamawiającego), która będzie towarzyszyć przedstawicielom Wykonawcy w trakcie wizji.

### Sposób obliczenia ceny.

1. Podana w ofercie cena musi być wyrażona w PLN.
2. Cena oferty ma charakter ryczałtowy.
3. Cena podana w ofercie, musi być ceną ostateczną, kompletną, jednoznaczną, nadto musi uwzględniać: wszystkie wymagania stawiane przez Zamawiającego w niniejszej SWZ, wszelkie zobowiązania Wykonawcy oraz obejmować wszystkie ewentualne dodatkowe, stanowiące ryzyko Wykonawcy koszty, jakie poniesie Wykonawca z tytułu należytej oraz zgodnej z obowiązującymi przepisami, realizacji całości przedmiotu zamówienia. Do takich kosztów dodatkowych, stanowiących ryzyko Wykonawcy, zalicza się w szczególności następujące koszty:

- robót geodezyjnych,

- dodatkowych badań geologicznych, jeżeli zajdzie taka konieczność,

- zmiany decyzji środowiskowej, gdy zakres opracowanego przez Wykonawcę projektu będzie odbiegał od zakresu uzgodnionego w Decyzji nr **SP.6220.9.9.2022.AZ z dnia 25 lipca 2023 r.** w stopniu wymagającym zmiany.

- robót budowlanych objętych ofertą,

- robót przygotowawczych i porządkowych,

- zagospodarowania i dozoru zaplecza oraz terenu budowy,

- za zużyte media,

- składowania, wywozu i utylizacji odpadów,

- doprowadzenia terenu budowy po zakończeniu robót do należytego stanu i porządku,

- inwentaryzacji geodezyjnej i technicznej, a także koszty wszystkich innych robót i opłat bez których zdaniem wykonawcy realizacja zamówienia byłaby niemożliwa,

- wykonania dokumentacji powykonawczej technicznej i geodezyjnej, opatrzonych wymaganymi klauzulami, wraz z technicznymi protokołami odbiorów dotyczących wszystkich wykonanych robót.

1. Cena w pozycji – Gwarantowane koszty serwisu gwarancyjnego, w okresie gwarancji jakości dla urządzeń (wskazany w pkt 8 niniejszej IDW) obejmuje koszty serwisu gwarancyjnego dla urządzeń dostarczonych i zamontowanych w ramach wykonania przedmiotu zamówienia tj. wszelkie niezbędne koszty jakie z tytułu serwisu gwarancyjnego będzie ponosił wykonawca, a to w szczególności koszt usług serwisowych (przegląd, regulacja, nastawienia, czynności wymiany i/lub napraw gwarancyjnych etc.) koszt wymiany części zamiennych, szybkozużywających się lub zapasowych oraz innych płynów, filtrów itp., łącznie z kosztem zakupu części zamiennych, szybkozużywających się lub zapasowych oraz innych płynów, filtrów itp., których wymiana jest niezbędna do utrzymania gwarancji na zastosowane urządzenia, maszyny, czy materiały.
2. Jeżeli została złożona oferta, której wybór prowadziłby do powstania u zamawiającego obowiązku podatkowego zgodnie z ustawą z dnia 11 marca 2004 r. o podatku od towarów i usług (tekst jednolity: Dziennik Ustaw z 2020r., poz. 106 z późn. zm.), dla celów zastosowania kryterium ceny lub kosztu zamawiający dolicza do przedstawionej w tej ofercie ceny kwotę podatku od towarów i usług, którą miałby obowiązek rozliczyć. W takim wypadku w ofercie, wykonawca ma obowiązek:

- poinformowania zamawiającego, że wybór jego oferty będzie prowadził do powstania u zamawiającego obowiązku podatkowego;

- wskazania nazwy (rodzaju) towaru lub usługi, których dostawa lub świadczenie będą prowadziły do powstania obowiązku podatkowego;

- wskazania wartości towaru lub usługi objętego obowiązkiem podatkowym zamawiającego, bez kwoty podatku;

- wskazania stawki podatku od towarów i usług, która zgodnie z wiedzą wykonawcy, będzie miała zastosowanie

1. Jednocześnie Zamawiający przyjmuje, iż z zastrzeżeniem pkt 15.5) IDW przedmiot Zamówienia jest objęty stawką VAT 23%. W przypadku przyjęcia przez Wykonawcę innej stawki VAT, Wykonawca zobowiązany jest uzasadnić przyjętą stawkę, np. powołując się na indywidualną interpretację Dyrektora Krajowej Informacji Skarbowej. W przeciwnym wypadku podanie innej stawki podatku VAT albo jej nie podanie skutkować będzie uznaniem, że Wykonawca popełnił w treści oferty inną omyłkę, o której mowa w art. 223 ust. 2 pkt 3 Ustawy.
2. Ceną oferty jest kwota wymieniona w Formularzu Oferty zgodnie z Załącznikiem nr 1 do niniejszej IDW, z wyszczególnieniem wartości netto i brutto, obliczonych zgodnie z formularzem Tabeli ceny ryczałtowej (TCR) stanowiącym **Załącznik nr 1B do niniejszej IDW.** Kwoty w poszczególnych pozycjach Formularza Oferty powinny być podane z dokładnością do dwóch miejsc po przecinku. Wykonawca musi dołączyć do oferty wypełnioną Tabelę Ceny Ryczałtowej (TCR). Wykonawca musi wycenić wszystkie pozycje TCR, gdzie zarówno ceny jednostkowe, jak i cena za daną pozycję jest podana z matematycznym zaokrągleniem do dwóch miejsc po przecinku i jest różna od zera. Każda pozycja TCR powinna zostać wyceniona zgodnie z zakresem w niej opisanym. Nie dopuszcza się wliczania kosztów wykonania jakiejkolwiek pozycji TCR w inną pozycję TCR.
3. Sposób zapłaty i rozliczenia za realizację niniejszego zamówienia, określone zostały w części II niniejszej SWZ – projektowane postanowienia umowy w sprawie zamówienia.

### Termin i sposób złożenia oferty.

Ofertę należy złożyć za pośrednictwem Platformy..

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| do dnia | **30.01.2025** | do godz. | **11:00****:00** |

### Tryb otwarcia ofert

1. Otwarcie ofert nastąpi w dniu **30.01.2025 o godzinie 11:05:00**
2. Otwarcie ofert następuje poprzez użycie mechanizmu do odszyfrowania ofert dostępnego na Platformie..
3. Otwarcie ofert następuje przy użyciu Platformy , w przypadku awarii tego systemu, która powoduje brak możliwości otwarcia ofert w terminie określonym powyżej, otwarcie ofert nastąpi niezwłocznie po usunięciu awarii, w takim przypadku Zamawiający poinformuje o zmianie terminu otwarcia ofert na stronie internetowej prowadzonego postępowania.
4. Niezwłocznie po otwarciu ofert Zamawiający udostępni na stronie internetowej prowadzonego postępowania informacje o:

1) nazwach albo imionach i nazwiskach oraz siedzibach lub miejscach prowadzonej działalności gospodarczej albo miejscach zamieszkania wykonawców, których oferty zostały otwarte;

2) cenach lub kosztach zawartych w ofertach.

### Kryteria oceny ofert

**18.1** Zamawiający oceni i porówna jedynie te oferty, które:

* 1. zostaną złożone przez Wykonawców nie wykluczonych przez Zamawiającego z niniejszego postępowania;
  2. nie zostaną odrzucone przez Zamawiającego w oparciu o przepis art. 226 ustawy Pzp;

**18.2** Oferty zostaną ocenione przez Zamawiającego w oparciu o następujące kryteria:

**1. Cena – 80 pkt**

1. **Okres gwarancji i rękojmi – 20 pkt**

**18.3** Zasady oceny kryterium **„Cena”** (C).

Porównywaną ceną będzie cena brutto.

W przypadku kryterium „Cena” oferta otrzyma zaokrągloną do dwóch miejsc po przecinku ilość punktów wynikającą z działania:

Pi (C) =  • Max (C)

gdzie:

|  |  |
| --- | --- |
| Pi(C) | ilość punktów, jakie otrzyma oferta „i” za kryterium „Cena”; |
| Cmin | najniższa cena spośród wszystkich ważnych i nieodrzuconych ofert; |
| Ci | cena oferty “i”; |
| Max (C) | maksymalna ilość punktów, jakie może otrzymać oferta za kryterium „Cena”. |

**18.4** Zasady oceny kryterium „**Okres Gwarancji i Rękojmi”** ;

Wykonawca zobowiązany jest wskazać w składanej ofercie oferowany okres gwarancji i rękojmi dla robót budowlanych.

**Zamawiający przyzna punkty oceniając:**

za zaoferowanie okresu gwarancji i rękojmi dla robót 60 m-cy – 0 pkt

za zaoferowanie okresu gwarancji i rękojmi dla robót 72 m-ce – 10 pkt

za zaoferowanie okresu gwarancji i rękojmi dla robót 84 m-ce – 20 pkt

**Uwaga 1:** W przypadku **nie usunięcia/nie przekreślenia** dwóch z podanych trzech okresów oferowanej gwarancji i rękojmi dla robót w formularzu oferty, Zamawiający przyjmie do oceny oferty najkrótszy z nieusuniętych/nie przekreślonych okresów (**60 miesięcy**). Podobnie przypadku braku uzupełnienia tej pozycji formularza oferty do oceny ofert przyjmuje się minimalny wymagany okres gwarancji jakości i rękojmi dla robót tj. 60 miesięcy.

**Uwaga 2:** W przypadku zaoferowania innego aniżeli dopuszczalny niniejszą SWZ okresu gwarancji i rękojmi (np. 74 m-ce zamiast 72 m-ce) Zamawiający odrzuci ofertę jako niezgodną z warunkami zamówienia.

**Uwaga 3:** W przypadku zaoferowania okresu okres gwarancji i rękojmi dla robót poniżej 60 m-cy Zamawiający odrzuci ofertę jako niezgodną z warunkami zamówienia.

**Uwaga 4:** W przypadku zaoferowania dłuższego niż 84 miesiące okresu rękojmi i gwarancji Zamawiający oceni ofertę tak jakby zaoferowano 84 miesięczny okres gwarancji i rękojmi dla robót.

**18.6** Ostateczna ocena punktowa Oferty.

Ocena punktowa Oferty "i" będzie zaokrągloną do dwóch miejsc po przecinku liczbą wynikającą ze zsumowania ilości punktów, jakie otrzyma ta Oferta za poszczególne kryteria:

Pi = Σ Pi (X)

gdzie :

|  |  |
| --- | --- |
| Pi | ocena punktowa Oferty "i"; |
| Σ Pi (X) | suma ilości punktów jakie otrzyma Oferta "i" za poszczególne kryteria. |

**Zamówienie zostanie udzielone temu Wykonawcy, którego Oferta uzyska najwyższą liczbę punktów w ostatecznej ocenie punktowej.**

### Oferta z rażąco niską ceną.

Zamawiający informuje, iż w sytuacjach wskazanych w art. 224 ustawy Pzp badaniu będzie podlegać cena oferty na zasadach i w zakresie wskazanych w ustawie Pzp.

Zamawiający podkreśla, że zgodnie z art. 224 ust. 5 i ust. 6 ustawy Pzp odpowiednio *Obowiązek wykazania, że oferta nie zawiera rażąco niskiej ceny lub kosztu spoczywa na wykonawcy* oraz *Odrzuceniu, jako oferta z rażąco niską ceną lub kosztem, podlega oferta wykonawcy, który nie udzielił wyjaśnień w wyznaczonym terminie, lub jeżeli złożone wyjaśnienia wraz z dowodami nie uzasadniają podanej w ofercie ceny lub kosztu.*

### Uzupełnianie i wyjaśnianie dokumentów.

1. Jeżeli wykonawca nie złożył oświadczenia o niepodleganiu wykluczeniu, spełnianiu warunków udziału w postępowaniu, podmiotowych środków dowodowych, innych dokumentów lub oświadczeń składanych w postępowaniu (z wyłączeniem przedmiotowych środków dowodowych służących ocenie ofert) lub są one niekompletne lub zawierają błędy, Zamawiający wezwie wykonawcę odpowiednio do ich złożenia, poprawienia lub uzupełnienia w wyznaczonym terminie, chyba że:

- wniosek o dopuszczenie do udziału w postępowaniu albo oferta wykonawcy podlegają odrzuceniu bez względu na ich złożenie, uzupełnienie lub poprawienie lub

- zachodzą przesłanki unieważnienia postępowania.

1. Wykonawca składa podmiotowe środki dowodowe, na wezwanie Zamawiającego jak wskazano powyżej, aktualne na dzień ich złożenia.
2. Zamawiający może żądać od wykonawców wyjaśnień dotyczących treści oświadczenia oświadczenie o niepodleganiu wykluczeniu, spełnianiu warunków udziału w postępowaniu, lub złożonych podmiotowych środków dowodowych lub przedmiotowych środków dowodowych lub innych dokumentów lub oświadczeń składanych w postępowaniu.
3. Jeżeli złożone przez wykonawcę oświadczenie o niepodleganiu wykluczeniu, spełnianiu warunków udziału w postępowaniu, lub podmiotowe środki dowodowe budzą wątpliwości zamawiającego, może on zwrócić się bezpośrednio do podmiotu, który jest w posiadaniu informacji lub dokumentów istotnych w tym zakresie dla oceny spełniania przez wykonawcę warunków udziału w postępowaniu, kryteriów selekcji lub braku podstaw wykluczenia, o przedstawienie takich informacji lub dokumentów.
4. Jeżeli wykonawca nie złożył przedmiotowych środków dowodowych lub złożone przedmiotowe środki dowodowe są niekompletne, zamawiający wezwie do ich złożenia lub uzupełnienia w wyznaczonym terminie. Zamawiający może żądać od wykonawców wyjaśnień dotyczących treści przedmiotowych środków dowodowych (jeśli dotyczy) .
5. Wezwania, o którym mowa w pkt 5) powyżej, nie stosuje się, jeżeli przedmiotowy środek dowodowy służy potwierdzeniu zgodności z cechami lub kryteriami określonymi w opisie kryteriów oceny ofert lub, pomimo złożenia przedmiotowego środka dowodowego, oferta podlega odrzuceniu albo zachodzą przesłanki unieważnienia postępowania (jeśli dotyczy).

### Tryb oceny ofert

#### 21.1 Wyjaśnienia treści ofert i poprawianie oczywistych omyłek.

W toku badania i oceny ofert zamawiający może żądać od wykonawców wyjaśnień dotyczących treści złożonych ofert oraz przedmiotowych środków dowodowych lub innych składanych dokumentów lub oświadczeń. Niedopuszczalne jest prowadzenie między zamawiającym a wykonawcą negocjacji dotyczących złożonej oferty oraz, z uwzględnieniem art. 223 ust. 2 i [art. 187](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytimjzhe4tiltqmfyc4njrga4dcmbvgq) ustawy Pzp, dokonywanie jakiejkolwiek zmiany w jej treści.

Zamawiający poprawia w ofercie:

- oczywiste omyłki pisarskie,

- oczywiste omyłki rachunkowe, z uwzględnieniem konsekwencji rachunkowych dokonanych poprawek,

- inne omyłki polegające na niezgodności oferty z dokumentami zamówienia, niepowodujące istotnych zmian w treści oferty niezwłocznie zawiadamiając o tym wykonawcę, którego oferta została poprawiona.

#### 21.2 Sposób oceny zgodności oferty z treścią niniejszej SWZ.

Ocena zgodności oferty z treścią SWZ przeprowadzona zostanie na podstawie analizy dokumentów lub oświadczeń, jakie Wykonawca zawarł w swej ofercie z uwzględnieniem dokumentów złożonych na wezwanie Zamawiającego albo dokumentów lub informacji do których Zamawiający posiada dostęp.

### Wykluczenie Wykonawcy

Zamawiający wykluczy Wykonawców z postępowania o udzielenie niniejszego zamówienia jeżeli zachodzą wobec nich podstawy wykluczenia wskazane w pkt 8 niniejszej IDW oraz trwa lub trwają okres/okresy wykluczenia wskazane w art. 111 ustawy Pzp. Oferta Wykonawcy podlegającego wykluczeniu z postępowania podlega odrzuceniu.

### Odrzucenie oferty.

Zamawiający odrzuci ofertę w przypadkach określonych w art. 226 ust. 1 ustawy Pzp.

### Wybór oferty

Przy dokonywaniu wyboru oferty najkorzystniejszej Zamawiający stosował będzie zasady i kryteria określone w SWZ oraz wynikające z regulacji powszechnie obowiązującego prawa w tym ustawy Pzp.

Niezwłocznie po wyborze najkorzystniejszej oferty Zamawiający informuje równocześnie wykonawców, którzy złożyli oferty, o:

- wyborze najkorzystniejszej oferty, podając nazwę albo imię i nazwisko, siedzibę albo miejsce zamieszkania, jeżeli jest miejscem wykonywania działalności wykonawcy, którego ofertę wybrano, oraz nazwy albo imiona i nazwiska, siedziby albo miejsca zamieszkania, jeżeli są miejscami wykonywania działalności wykonawców, którzy złożyli oferty, a także punktację przyznaną ofertom w każdym kryterium oceny ofert i łączną punktację;

- wykonawcach, których oferty zostały odrzucone;

Wykonawcy, którego oferta została wybrana, odrębnym pismem zostanie wskazane miejsce i termin podpisania umowy.

### Unieważnienie postępowania

Zamawiający unieważni postępowanie o udzielenie niniejszego zamówienia w sytuacjach określonych w art. 255 ustawy Pzp.

Zamawiający, zastrzega sobie prawo unieważnienia postępowanie o udzielenie zamówienia, jeżeli środki publiczne, które zamawiający zamierzał przeznaczyć na sfinansowanie całości lub części zamówienia, nie zostały mu przyznane.

Zamawiający może unieważnić postępowanie o udzielenie zamówienia przed upływem terminu składania ofert, jeżeli wystąpiły okoliczności powodujące, że dalsze prowadzenie postępowania jest nieuzasadnione.

O unieważnieniu postępowania o udzielenie zamówienia Zamawiający zawiadamia równocześnie wykonawców, którzy złożyli oferty - podając uzasadnienie faktyczne i prawne. Zamawiający udostępnia niezwłocznie informacje, o unieważnieniu na stronie internetowej prowadzonego postępowania.

### Środki ochrony prawnej.

#### 26.1 Informacje ogólne.

Środki ochrony prawnej określone w Dziale IX ustawy Pzp przysługują wykonawcy, uczestnikowi konkursu oraz innemu podmiotowi, jeżeli ma lub miał interes w uzyskaniu zamówienia lub nagrody w konkursie oraz poniósł lub może ponieść szkodę w wyniku naruszenia przez zamawiającego przepisów ustawy.

Środki ochrony prawnej wobec ogłoszenia wszczynającego postępowanie o udzielenie zamówienia lub ogłoszenia o konkursie oraz dokumentów zamówienia przysługują również organizacjom wpisanym na listę, o której mowa w [art. 469 pkt 15](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytimjzhe4tiltqmfyc4njrga4deojqgm), oraz Rzecznikowi Małych i Średnich Przedsiębiorców.

1. Środkami ochrony prawnej, o których mowa powyżej są:
   1. odwołanie;
   2. skarga do sądu;

#### 26.2 Odwołanie.

Odwołanie przysługuje na:

1) niezgodną z przepisami ustawy czynność zamawiającego, podjętą w postępowaniu o udzielenie zamówienia, o zawarcie umowy ramowej, dynamicznym systemie zakupów, systemie kwalifikowania wykonawców lub konkursie, w tym na projektowane postanowienie umowy;

2) zaniechanie czynności w postępowaniu o udzielenie zamówienia, o zawarcie umowy ramowej, dynamicznym systemie zakupów, systemie kwalifikowania wykonawców lub konkursie, do której zamawiający był obowiązany na podstawie ustawy;

3) zaniechanie przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia lub zorganizowania konkursu na podstawie ustawy, mimo że zamawiający był do tego obowiązany.

Pisma w postępowaniu odwoławczym wnosi się w formie pisemnej albo w formie elektronicznej albo w postaci elektronicznej, z tym że odwołanie i przystąpienie do postępowania odwoławczego, wniesione w postaci elektronicznej, wymagają opatrzenia podpisem zaufanym. Pisma w formie pisemnej wnosi się za pośrednictwem operatora pocztowego, w rozumieniu ustawy z dnia 23 listopada 2012 r. - Prawo pocztowe, osobiście, za pośrednictwem posłańca, a pisma w postaci elektronicznej wnosi się przy użyciu środków komunikacji elektronicznej.

Odwołanie wnosi się w przypadku zamówień, których wartość jest równa albo przekracza progi unijne, w terminie:

a) 10 dni od dnia przekazania informacji o czynności zamawiającego stanowiącej podstawę jego wniesienia, jeżeli informacja została przekazana przy użyciu środków komunikacji elektronicznej,

b) 15 dni od dnia przekazania informacji o czynności zamawiającego stanowiącej podstawę jego wniesienia, jeżeli informacja została przekazana w sposób inny niż określony w lit. a) powyżej;

Kwestie terminów na wniesienie odwołania reguluje art. 515 ustawy Pzp. Szczegółowo kwestie odnoszące się do odwołania regulują postanowienia Rozdział 2 Działu IX ustawy Pzp.

#### 26.3 Skarga do sądu.

Na orzeczenie Izby oraz postanowienie Prezesa Izby, o którym mowa w [art. 519 ust. 1](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytimjzhe4tiltqmfyc4njrga4dgmzqgu) ustawy Pzp, stronom oraz uczestnikom postępowania odwoławczego przysługuje skarga do sądu. W postępowaniu toczącym się wskutek wniesienia skargi stosuje się odpowiednio przepisy ustawy z dnia 17 listopada 1964 r. - Kodeks postępowania cywilnego o apelacji, jeżeli przepisy niniejszego rozdziału nie stanowią inaczej. Szczegółowo kwestie dotyczące skargi do sądu uregulowane zostały w Rozdziale 3 Działu IX ustawy Pzp.

### Informacje ogólne dotyczące kwestii formalnych umowy w sprawie niniejszego zamówienia.

1. Zgodnie z art. 431 i nast. ustawy Pzp umowa w sprawie niniejszego zamówienia:
2. wymaga, pod rygorem nieważności, zachowania formy pisemnej, chyba że przepisy odrębne wymagają formy szczególnej;
3. mają do niej zastosowanie przepisy Kodeksu cywilnego, jeżeli przepisy ustawy Pzp nie stanowią inaczej;
4. Umowa jest zawarta na okres wskazany w Części II niniejszej SWZ;
5. Zmiany umowy są dokonywane na zasadach wskazanych w art. 455 ustawy Pzp, w tym na zasadach i w trybie wskazanych w Części II niniejszej SWZ.
6. Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia ponoszą solidarną odpowiedzialność za wykonanie umowy i wniesienie zabezpieczenia należytego wykonania umowy.
7. Pozostałe kwestie odnoszące się do umowy uregulowane są w Części II niniejszej SWZ oraz Dziale VII ustawy Pzp.
8. Wykonawca, którego oferta zostanie uznana za najkorzystniejszą zostanie odrębnym pismem powiadomiony o terminie i miejscu podpisania umowy.
9. Wraz z podpisaniem umowy na realizację niniejszego zamówienia Wykonawca przedłoży Zamawiającemu:

kopię umowy cywilno-prawnej, o której mowa w pkt. 9.3 ppkt 8) niniejszej IDW, w odniesieniu do Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia, których oferta została uznana za najkorzystniejszą;

pełnomocnictwo, jeżeli umowę podpisuje pełnomocnik wykonawcy

zabezpieczenie należytego wykonania umowy (dokument potwierdzający jego wniesienie/ustanowienie – jeśli zabezpieczenie ustanawiane jest w formie gwarancji, gwarancja będzie zgodna ze wzorem zaakceptowanym przez Zamawiającego zgodnie z pkt 28.2 ppkt 2) niniejszej IDW.

dla osób wskazanych do pełnienia funkcji Specjalistów (projektantów/kierownika budowy, kierowników robót) kopie:

1. dokumentów potwierdzających nadanie uprawnień budowlanych,
2. dokumentu potwierdzającego przynależność do izby inżynierów budownictwa, lub odpowiadających im dokumentów, zgodnie z wymaganiami określonymi w ustawie z dnia 22 grudnia 2015 r. o zasadach uznawania kwalifikacji zawodowych nabytych w państwach członkowskich Unii Europejskiej (t.j. Dz. U. z 2023 poz. 334) oraz art. 20a ustawy z 15 grudnia 2000 r. o samorządach zawodowych architektów oraz inżynierów budownictwa (t.j. Dz. U. z 2023 poz. 551).

Niedopełnienie powyższych obowiązków będzie skutkować odstąpieniem Zamawiającego od czynności zawarcia umowy z przyczyn leżących po stronie Wykonawcy oraz uznaniem, iż Wykonawca uchyla się od zawarcia umowy oraz zatrzymaniem wadium.

### Wymagania dotyczące zabezpieczenia należytego wykonania umowy.

#### 28.1 Informacje ogólne.

Zabezpieczenie należytego wykonania umowy **(dalej jako zabezpieczenie)** służy pokryciu roszczeń z tytułu niewykonania lub nienależytego wykonania umowy.

Zamawiający ustala zabezpieczenie należytego wykonania umowy zawartej w wyniku postępowania o udzielenie niniejszego zamówienia w wysokości **5** **%** ceny podanej w ofercie.

Wybrany Wykonawca zobowiązany jest wnieść/ustanowić zabezpieczenie należytego wykonania umowy przed wyznaczonym terminem podpisania Umowy.

#### 28.2 Forma zabezpieczenia należytego wykonania umowy.

1) Zabezpieczenie może być wnoszone, według wyboru wykonawcy, w jednej lub w kilku następujących formach:

- pieniądzu;

- poręczeniach bankowych lub poręczeniach spółdzielczej kasy oszczędnościowo-kredytowej, z tym że zobowiązanie kasy jest zawsze zobowiązaniem pieniężnym;

- gwarancjach bankowych;

- gwarancjach ubezpieczeniowych;

- poręczeniach udzielanych przez podmioty, o których mowa w [art. 6b ust. 5 pkt 2](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytgmzsge2dmltqmfyc4nbxgqytcobtgu) ustawy z dnia 9 listopada 2000 r. o utworzeniu Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości

Zabezpieczenie wnoszone w pieniądzu (PLN) Wykonawca wpłaci przelewem na następujący rachunek bankowy Zamawiającego:

**Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o., Św. M. Kolbe 25a, 32-650 Kęty**

**ING Bank Śląski 47 1050 1070 1000 0090 3037 0242**

W przypadku wniesienia wadium w pieniądzu Wykonawca może wyrazić zgodę na zaliczenie kwoty wadium na poczet zabezpieczenia.

1. Zamawiający zastrzega;

- zabezpieczenie w pieniądzu wnosi się na cały okres, a zabezpieczenie w innej formie wnosi się na okres nie krótszy niż 5 lat, z jednoczesnym zobowiązaniem się Wykonawcy do przedłużenia zabezpieczenia lub wniesienia nowego zabezpieczenia na kolejne okresy obowiązywania zabezpieczenia;

- w przypadku nieprzedłużenia lub niewniesienia nowego zabezpieczenia najpóźniej na 30 dni przed upływem terminu ważności dotychczasowego zabezpieczenia wniesionego w innej formie niż w pieniądzu, Zamawiający zmieni formę na zabezpieczenie w pieniądzu, poprzez wypłatę kwoty z dotychczasowego zabezpieczenia, wypłata taka musi nastąpić nie później niż w ostatnim dniu ważności dotychczasowego zabezpieczenia;

**Uwaga: Postanowienia dokumentu gwarancyjnego sprzeczne z powyższymi zapisami lub utrudniające realizację uprawnień Zamawiającego są nieważne i skutkować będą odrzuceniem gwarancji przez Zamawiającego.**

- zabezpieczenie należytego wykonania Umowy musi zawierać klauzulę ważności do 30 dnia od daty potwierdzenia usunięcia wad stwierdzonych przy odbiorze końcowym lub potwierdzenia zrealizowania innych warunków określonych w protokole odbioru końcowego, a następnie, po pomniejszeniu jego wartości zgodnie postanowieniami umowy, co najmniej do 15 dnia od daty zakończenia okresu zgłaszania roszczeń z tytułu rękojmi za wady lub gwarancji;

- zabezpieczenie należytego wykonania Umowy musi być skuteczne również w przypadku wprowadzenia do Umowy uzgodnionych między stronami Umowy zmian;

- zabezpieczenie w **formie gwarancji lub poręczenia** -gwarancja **i/lub** poręczenie powinna być sporządzona zgodnie z obowiązującym prawem i winna zawierać, między innymi następujące elementy:

1. nazwę dającego zlecenie (Wykonawcy), beneficjenta gwarancji/poręczenia (Zamawiającego), gwaranta/poręczyciela (instytucji udzielających gwarancji/poręczenia);
2. określenie wierzytelności, która ma być zabezpieczona gwarancją/poręczeniem;
3. kwotę gwarancji/poręczenia;
4. termin ważności gwarancji/poręczenia;
5. zobowiązanie gwaranta/poręczyciela do zapłacenia kwoty gwarancji/poręczenia na pierwsze żądanie Zamawiającego;

Gwarancja/poręczenie winno być nieodwołalne i bezwarunkowe, w szczególności musi jasno opisywać warunki formalne konieczne do skutecznej realizacji uprawnień Beneficjenta (Zamawiającego) z tytułu gwarancji/poręczenia.

-

- Zamawiający zawiera umowę w sprawie zamówienia publicznego zgodnie ze wskazaniami art. 264 ustawy Pzp, z uwzględnieniem postanowień art. 577 ustawy Pzp, w terminie nie krótszym niż 10 dni od dnia przekazania zawiadomienia o wyborze oferty; w związku z tym, zabezpieczenie należytego wykonania Umowy składane w formie gwarancji czy poręczenia musi zostać dostarczone Zamawiającemu przez Wykonawcę w terminie umożliwiającym Zamawiającemu potwierdzenie przyjęcia dokumentu bez zastrzeżeń lub prawo zgłoszenia do niego zastrzeżeń; Zamawiający zastrzega sobie prawo zgłoszenia zastrzeżeń lub potwierdzenia przyjęcia dokumentu bez zastrzeżeń w terminie 3 (trzech) dni roboczych od daty otrzymania dokumentu (gwarancji, poręczenia);

Zamawiający zwróci zabezpieczenie należytego wykonania umowy w sposób i w terminach wskazanych postanowieniami Umowy (Projektowane postanowienia umowy stanowią Część II SWZ).

### Rozliczenia związane z realizacją zamówienia.

Wszelkie rozliczenia związane z realizacją zamówienia publicznego, którego dotyczy niniejsza SWZ dokonywane będą w złotych polskich [PLN]. Rozliczenia dokonywane będą na podstawie faktur częściowych. Szczegółowo kwestie rozliczenia opisują projektowane postanowienia umowy – Część II SWZ).

### Podwykonawstwo

* + - 1. Zamawiający żąda wskazania przez Wykonawcę wszystkich tych części/elementów zakresu przedmiotu zamówienia, których wykonanie zamierza powierzyć podwykonawcom. Wskazanie niniejszego winno nastąpić w Formularzu Oferty, wraz z podaniem nazw proponowanych podwykonawców, jeżeli są już znani.
      2. Zamawiający **nie zastrzega** obowiązku osobistego wykonania przez Wykonawcę konkretnych części usług.
      3. Jeżeli zmiana albo rezygnacja z podwykonawcy dotyczy podmiotu, na którego zasoby wykonawca powoływał się, na zasadach określonych w [art. 118 ust. 1](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytimjzhe4tiltqmfyc4njrga4danrwg4) ustawy Pzp, w celu wykazania spełniania warunków udziału w postępowaniu, wykonawca jest obowiązany wykazać zamawiającemu, że proponowany inny podwykonawca lub wykonawca samodzielnie spełnia je w stopniu nie mniejszym niż podwykonawca, na którego zasoby wykonawca powoływał się w trakcie postępowania o udzielenie zamówienia.
      4. Jeżeli zdolności techniczne lub zawodowe innego podwykonawcy zastępującego podwykonawcę, na którego zasoby powoływał się Wykonawca w celu wykazania spełnienia warunków udziału w postępowaniu, nie potwierdzają spełniania przez wykonawcę warunków udziału w postępowaniu lub zachodzą wobec tego podmiotu podstawy wykluczenia, zamawiający żąda, aby wykonawca w terminie określonym przez zamawiającego zastąpił ten podmiot innym podmiotem lub podmiotami albo wykazał, że samodzielnie spełnia warunki udziału w postępowaniu.
      5. Powierzenie wykonania części zamówienia podwykonawcom nie zwalnia wykonawcy z odpowiedzialności za należyte wykonanie tego zamówienia.
      6. Szczegółowe wytyczne i wymagania dotyczące podwykonawstwa, w tym wymagania dla umów z podwykonawcami, określone zostały w Części II SWZ – Projektowane postanowienia umowy.

### Klauzula informacyjna RODO

Administratorem danych osobowych osób fizycznych wskazanych w toku postępowania o udzielenie zamówienia, jest Miejski Zakłada Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. w Kętach z siedzibą przy ul. Św. M. Kolbe 25a, 32-650 Kęty. Dane osobowe będą przetwarzane w celu udzielenia zamówienia oraz wypełnienia obowiązku archiwizacyjnego. Dane osobowe wskazanych osób będą przetwarzane na podstawie art. 6 ust. 1 lit. c) Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (RODO). Podanie danych jest dobrowolne, ale niezbędne do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia. Osobom, których dane dotyczą, przysługuje prawo do żądania dostępu do swoich danych osobowych, ich sprostowania, oraz do ograniczenia ich przetwarzania. Ponadto osoby, których dane dotyczą mają prawo do wniesienia skargi do Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych. Osobom, których dane dotyczą nie przysługuje prawo do usunięcia danych osobowych w związku z art. 17 ust. 3 lit. b, d lub e RODO , prawo do przenoszenia danych osobowych, o którym mowa w art. 20 RODO , prawo sprzeciwu na podstawie art. 21 RODO, wobec przetwarzania danych osobowych, gdyż podstawą prawną przetwarzania danych osobowych jest art. 6 ust. 1 lit. c RODO. Dane osobowe będą przetwarzane przez okres związany z przeprowadzeniem postępowania o udzielenie zamówienia publicznego, a także później tj. w związku z realizacją obowiązku archiwizacyjnego. Odbiorcami Państwa danych osobowych będą te podmioty, którym mamy obowiązek przekazywania danych na gruncie obowiązujących przepisów prawa, w tym ustawy o dostępie do informacji publicznej. W przypadku jakichkolwiek pytań w zakresie RODO możliwy jest kontakt poprzez adres email: [rodo@mzwik-kety.com.pl](mailto:rodo@mzwik-kety.com.pl) . **Po stronie Wykonawcy leży obowiązek uzyskania zgody osoby fizycznej na wskazanie jej danych w postępowaniu o udzielenie zamówienia, w tym w składanej ofercie**.

Jednocześnie wskazuje się, iż zgodnie z art. 19 ust. 2 i ust 3 ustawy Pzp; skorzystanie z uprawnienia do sprostowania lub uzupełnienia, o którym mowa w [art. 16](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtgm2tsnrrguytsltqmfyc4mzuhaztimzzg4) RODO, nie może skutkować zmianą wyniku postępowania o udzielenie zamówienia ani zmianą postanowień umowy w sprawie zamówienia publicznego w zakresie niezgodnym z ustawą. W postępowaniu o udzielenie zamówienia zgłoszenie żądania ograniczenia przetwarzania, o którym mowa w [art. 18 ust. 1](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtgm2tsnrrguytsltqmfyc4mzuhaztinbrgy) RODO, nie ogranicza przetwarzania danych osobowych do czasu zakończenia tego postępowania.

Więcej informacji na temat przetwarzania danych osobowych dostępne jest na <https://www.mzwik-kety.com.pl/rodo/>

### Wykaz załączników do niniejszej IDW

Załącznikami do niniejszej IDW są następujące wzory:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **l.p.** | **Oznaczenie Załącznika** | **Nazwa Załącznika** |
| 1 | **Załącznik nr 1**  **Załącznik 1A**  **Załącznik 1B** | Wzór Formularza Oferty;  Wzór Załącznika do Oferty (tabela klauzul kontraktu);  Wzór Tabeli Cenowej Ryczałtowej; |
| 2 | **Załącznik nr 2** | Wzór oświadczenia o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu (JEDZ); |
| 4 | **Załącznik nr 2A** | Wzór oświadczenia podmiotu udostępniającego zasoby o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu w zakresie, w jakim Wykonawca powołuje się na jego zasoby (JEDZ). |
|  | **Załącznik nr 2.1** | Wzór oświadczenia wykonawcy o braku podstaw wykluczenia na podstawie art. 5k Rozporządzenia Rady (UE) nr 833/2014 w brzmieniu nadanym rozporządzeniem 2022/576oraz art. 7 ustawy sankcyjnej |
|  | **Załącznik nr 2.1.A** | Wzór oświadczenia podmiotu udostępniającego zasoby o braku podstaw wykluczenia na podstawie art. 5k rozporządzenia Rady (UE) nr 833/2014 w brzmieniu nadanym rozporządzeniem 2022/576 oraz art. 7 ustawy sankcyjnej – sporządzone według wzoru stanowiącego Załącznik nr 2.1.A do niniejszej IDW |
| 5 | **Załącznik nr 3** | Wzór oświadczenia wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia; |
|  | **Załącznik nr 4** | Wzór oświadczenia Wykonawcy, w zakresie art. 108 ust. 1 pkt 5 ustawy Pzp, o braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej; |
| 6 | **Załącznik nr 5** | Wzór oświadczenia Wykonawcy o aktualności informacji zawartych w oświadczeniach o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu złożonych wraz z ofertą; |
| 7 | **Załącznik nr 5A** | Wzór oświadczenia podmiotu udostępniającego zasoby o aktualności informacji zawartych w oświadczeniach o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu złożonych wraz z ofertą**;** |
| 8 | **Załącznik nr 6** | Wykaz robót |
| 9 | **Załącznik nr 7**  **Załącznik nr 7A**  **Załącznik nr 7B** | Wzór wykazu osób;  Wzór informacji o osobach;  Wzór oświadczenia o uprawnieniach osób; |
| 10 | **Załącznik nr 8** | Wzór zobowiązania podmiotu udostępniającego zasoby |

Wskazane w tabeli powyżej załączniki Wykonawca wypełnia stosownie do treści niniejszej IDW. Zamawiający dopuszcza zmiany wielkości pól załączników oraz odmiany wyrazów wynikające ze złożenia oferty wspólnej. Wprowadzone zmiany nie mogą zmieniać istotnej treści załączników.

Do przygotowania oferty zaleca się wykorzystanie wzorów formularzy załączonych do niniejszej SWZ. W przypadku, gdy Wykonawca nie korzysta z przygotowanego przez Zamawiającego wzoru, w treści oferty, załączanego oświadczenia lub wykazu należy zamieścić wszystkie informacje wymagane we wzorach udostępnianych wraz z niniejszą SWZ.

### Załącznik nr 1 – Wzór Formularza Oferty

**FORMULARZ OFERTY**

**PRZETARG NIEOGRANICZONY**

**na roboty budowlane z projektowaniem pn.:**

**„Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”**

Nr referencyjny nadany sprawie przez Zamawiającego: **10-JRP/2024**

**1. ZAMAWIAJĄCY:**

**Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.,**

**ul. Św. M. Kolbe 25a,**

**32-650 Kęty**

**2. WYKONAWCA:**

Niniejsza oferta zostaje złożona przez[[1]](#footnote-1):

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **l.p.** | **Nazwa(y) Wykonawcy(ów)** | **Adres(y) Wykonawcy(ów)** |
|  |  |  |
|  |  |  |

**3. OSOBA UPRAWNIONA DO KONTAKTÓW:**

|  |  |
| --- | --- |
| **Imię i nazwisko** |  |
| **Adres** |  |
| **Nr telefonu** |  |
| **Nr faksu** |  |
| **Adres e-mail** |  |

**4. DEKLARACJA WYKONAWCY;**

* 1. My, niżej podpisani, będąc upoważnionymi do podpisania niniejszej oferty przez wymienionego powyżej Wykonawcę, w odpowiedzi na Państwa ogłoszenie o ww. zamówieniu oświadczamy, że przeanalizowaliśmy i w pełni akceptujemy treść dokumentów tworzących Specyfikację Warunków Zamówienia (SWZ), w tym określony termin wykonania zamówienia, warunki gwarancji i płatności oraz modyfikacje i wyjaśnienia do Specyfikacji Warunków Zamówienia (SWZ), oraz informujemy, że zdobyliśmy wszelkie niezbędne informacje do opracowania oferty i podpisania wynikającej z niej Umowy.

Zobowiązujemy się i gwarantujemy, bez zastrzeżeń czy ograniczeń, wykonanie całości zamówienia zgodnie z Warunkami Ogólnymi i Szczególnymi Kontraktu stanowiącymi część Specyfikacji Warunków Zamówienia (SWZ), i niniejszym odstępujemy od jakichkolwiek własnych warunków wykonania zamówienia.

* 1. Cena naszej oferty za realizację całości niniejszego zamówienia wynosi:

**CENA OFERTOWA (ZATWIERDZONA KWOTA KONTRAKTOWA)**:

**.......................................................................... PLN**

(słownie: .............................................................................................................. PLN)

w tym VAT …………………………..…………………........................... PLN

(słownie: ............................................................................................................... PLN)

tj. netto ………………………………………………………………………PLN

(słownie: ............................................................................................................... PLN)

przy czym VAT będzie płacony w kwotach należnych zgodnie z przepisami prawa polskiego dotyczącymi stawek VAT, a podstawą jego obliczenia będzie kwota netto.

* 1. **Oferowany Okres gwarancji i rękojmi jakości dla zrealizowanych robót wynosi;**

**60 miesięcy**

**72 miesiące**

**84 miesiące[[2]](#footnote-2)**

* 1. Gwarantujemy realizację zamówienia w sposób umożliwiający osiągniecie zakładanych i wymaganych SWZ gwarancji procesowych.
  2. **[**Nie zamierzamy powierzyć wykonania żadnej części niniejszego zamówienia podwykonawcom.**]** / **[**Przedstawiamy poniżej wykaz prac/robót, których wykonanie zamierzamy powierzyć podwykonawcom:**][[3]](#footnote-3);**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Lp. | Zakres prac/ robót, które zostaną powierzone do wykonania podwykonawcom | Nazwa Podwykonawcy (jeśli znana na tym etapie postępowania) |
|  |  |  |
|  |  |  |
|  |  |  |

* 1. Jesteśmy związani niniejszą ofertą przez okres **90 dni** od ostatecznego terminu składania ofert tj. do dnia **29.04.2025 r** .
  2. W przypadku uznania naszej oferty za najkorzystniejszą, zobowiązujemy się zawrzeć Umowę w miejscu i w terminie, jakie zostaną wskazane przez Zamawiającego oraz zobowiązujemy się zabezpieczyć Umowę zgodnie z treścią pkt 28 Instrukcji dla Wykonawców (części I SWZ).
  3. Składamy niniejszą ofertę w tym postępowaniu **[**we własnym imieniu**]** / **[**jako Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia**][[4]](#footnote-4)**
  4. Nie uczestniczymy jako Wykonawca w jakiejkolwiek innej ofercie złożonej w celu udzielenia niniejszego zamówienia.
  5. Na podstawie 18 ust. 3 ustawy z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych (t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1320 z późn.zm.) oświadczam ***„[****żadne z informacji zawartych w ofercie nie stanowią tajemnicy przedsiębiorstwa w rozumieniu przepisów o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji****] / [****wskazane poniżej informacje zawarte w ofercie stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu przepisów o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji i w związku z niniejszym nie mogą być one udostępniane, w szczególności innym uczestnikom postępowania****]***[[5]](#footnote-5)

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **l.p.** | **Oznaczenie rodzaju (nazwy) informacji zastrzeżonych/ ponadto należy wykazać, iż informacje zastrzeżone stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa** |  |
| **Zakres oferty/ nazwa wyodrębnianego pliku** |
| **1** |  |  |
| **2** |  |  |

* 1. Oświadczam/Oświadczamy, że wypełniłem/wypełniliśmy obowiązki informacyjne przewidziane w art. 13 lub art. 14 RODO1 wobec osób fizycznych, od których dane osobowe bezpośrednio lub pośrednio pozyskałem/pozyskaliśmy w celu ubiegania się o udzielenie zamówienia w niniejszym postępowaniu.2”
  2. Niniejszym Oświadcza/Oświadczamy, iż w celu wykazania spełniania warunków udziału w postępowaniu polegam/polegamy na zasobach innych podmiotów **TAK / NIE[[6]](#footnote-6)**
  3. Informuję/Informujemy, że wybór niniejszej oferty będzie**/**nie będzie[[7]](#footnote-7) prowadzić do powstania u Zamawiającego obowiązku podatkowego (art. 225 ust. 2 ustawy Pzp). Jednocześnie w związku z powstaniem takiego obowiązku wskazuję/wskazujemy:[[8]](#footnote-8)

- nazwy (rodzaj) towaru lub usługi, których dostawa lub świadczenie będą prowadziły do powstania obowiązku podatkowego: ……………………………………………………………………

- wartość w/w towarów lub usług bez kwoty podatku: ……………………………………………….

- stawkę podatku od towarów i usług, która zgodnie z moją/ naszą wiedzą, będzie miała zastosowanie ……………………………………………………………………………………….

* 1. W celu potwierdzenia, że osoba działająca w imieniu Wykonawcy/Podmiotu udostępniającego zasoby na zasadach określonych w art. 118 ustawy Pzp jest umocowana do jego reprezentacji:

Dołączam(y) do oferty odpis lub informację z Krajowego Rejestru Sądowego, Centralnej Ewidencji i Informacji o Działalności Gospodarczej lub innego właściwego rejestru;

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Lp. | Nazwa lub rodzaj oświadczenia lub dokumentu | Określenie sposobu i miejsca, umożliwiające uzyskanie oświadczenia lub dokumentu |
| 1. |  |  |
| 2. |  |  |

na podstawie § 13 ust. 2 Rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 23 grudnia 2020 r. w sprawie podmiotowych środków dowodowych oraz innych dokumentów lub oświadczeń, jakich może żądać zamawiający od wykonawcy wskazuję w tabeli dane bezpłatnych i ogólnodostępnych baz danych, umożliwiające dostęp do odpisu lub informacji z Krajowego Rejestru Sądowego, Centralnej Ewidencji i Informacji o działalności Gospodarczej lub innego właściwego rejestru:

* 1. Wadium wniesione w formie pieniężnej należy zwrócić przelewem na rachunek bankowy nr: ………………………………………………………………………… .
  2. Oświadczam, że wszystkie informacje podane w powyższych oświadczeniach są aktualne i zgodne z prawdą oraz zostały przedstawione z pełną świadomością konsekwencji wprowadzenia Zamawiającego w błąd przy przedstawianiu informacji.

**PODPIS(Y):**

*Dokument w formie elektronicznej opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym*

### Załącznik nr 1A do oferty

**ZAŁĄCZNIK DO OFERTY**

**PRZETARG NIEOGRANICZONY**

**na roboty budowlane z projektowaniem pn.:**

**„Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”**

Nr referencyjny nadany sprawie przez Zamawiającego: **10-JRP/2024**

**1. ZAMAWIAJĄCY:**

**Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.,**

**ul. Św. M. Kolbe 25a,**

**32-650 Kęty**

**2. WYKONAWCA:**

Niniejsza oferta zostaje złożona przez[[9]](#footnote-9):

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **l.p.** | **Nazwa(y) Wykonawcy(ów)** | **Adres(y) Wykonawcy(ów)** |
|  |  |  |
|  |  |  |

*(****Uwaga****: Wykonawcy proszeni są o****wypełnienie*** *pustej rubryki w niniejszym Załączniku do Oferty, tj. o wpisanie nazwy i adresu Wykonawcy oraz oferowanego okresu gwarancji jakości dla Robót)*

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  | **Klauzule Warunków Kontraktu** |  |
| Nazwa i adres Zamawiającego | 1.1.1.2 & 1.3 | **Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.,**  **ul. Św. M. Kolbe 25a,**  **32-650 Kęty** |
| Nazwa i adres Wykonawcy | 1.1.2.3 & 1.3 | **…………………………………………………**  **…………………………………………………**  **…………………………………………………**  **………………………………………………….** |
| Nazwa i adres Inżyniera | 1.1.2.4 & 1.3 | **…………………………………………………**  **…………………………………………………**  **…………………………………………………**  **………………………………………………….** |
| Data Rozpoczęcia | 1.1.3.2 & 8.1 | do 14 dni od daty wejścia Kontraktu w życie |
| Czas na Wykonanie | 1.1.3.3. & 8.2 | 39 miesięcy od daty wejścia Kontraktu w życie  w tym 12 miesięcy na projektowanie i uzyskanie pozwolenia na budowę w części wymagającej takiej decyzji; |
| Okres Zgłaszania Wad | 1.1.3.7 | 12 miesięcy od daty wystawienia  Świadectwa Przejęcia |
| Okres Rękojmi i Gwarancji | 9.1, 9.3 | Okres gwarancji jakości dla robót wynosi …… miesięcy od daty wystawienia Świadectwa Przejęcia, (**okres zgodny z Ofertą** Wykonawcy, nie mniej niż 60 miesięcy).  Wymagany okres gwarancji jakości dla maszyn i urządzeń dostarczanych i montowanych w ramach Kontraktu wynosi 36 miesięcy. |
| Przekazywanie Informacji | 1.3 | e–mail, pismo |
| Prawo rządzące Kontraktem | 1.4 | Prawo Rzeczypospolitej Polskiej |
| Język Kontraktu | 1.4 | język polski |
| Język porozumiewania się | 1.4 | język polski |
| Czas przekazania Terenu Budowy | 2.1 | w Dacie Rozpoczęcia |
| Kwota zabezpieczenia należytego wykonania | 4.2 | **5 %** Ceny ofertowej (Zatwierdzonej Kwoty Kontraktowej) (włącznie z VAT) określonej w Akcie Umowy |
| Kara umowna za zwłokę | 8.7 | 0,1 % Ceny ofertowej (Zatwierdzonej Kwoty Kontraktowej) netto (bez VAT) za każdy dzień |
| Maksymalna kwota kar umownych | 8.7 | 30 % Ceny ofertowej (Zatwierdzonej Kwoty Kontraktowej) netto (bez VAT) |
| Minimalna kwota  Przejściowego Świadectwa Płatności | 14.6 | 1.000.000,00 PLN |
| Waluta płatności | 14.15 | PLN |
| Okresy na przedłożenie: dowodów ubezpieczenia stosownych polis | 18.1(a)(b) | 7 dni przed Datą Rozpoczęcia |
| Ubezpieczenie Robót i sprzętu | 18.2 | Na kwotę równą Zatwierdzonej Kwocie Kontraktowej |
| Minimalna kwota ubezpieczenia O.C. | 18.3 | 1.000.000 PLN za wypadek niezależnie od liczby zdarzeń, |
| Data wyznaczenia Rozjemcy | 20.2 | w terminie 28 dni po tym, kiedy jedna ze Stron da drugiej Stronie powiadomienie o swoim zamiarze wniesienia sporu do Rozjemcy na mocy klauzuli 20.4 |
| Liczba członków Komisji Rozjemczej | 20.2 | jeden |
| Rozjemca (jeśli nieustaleni) wyznaczeni przez | 15.1 | Prezes SIDIR lub osoba wskazana przez Prezesa, **lub** Prezes Naczelnej Organizacji Technicznej (NOT) lub osoba wskazana przez Prezesa |

**5. PODPIS(Y):**

*Dokument w formie elektronicznej opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym*

### Załącznik nr 1B – Wzór Tabeli Ceny Ryczałtowej

**ZAŁĄCZNIK DO OFERTY**

**PRZETARG NIEOGRANICZONY**

**na roboty budowlane z projektowaniem pn.:**

**„Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”**

Nr referencyjny nadany sprawie przez Zamawiającego: **10-JRP/2024**

**1. ZAMAWIAJĄCY:**

***Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.,***

***ul. Św. M. Kolbe 25a,***

***32-650 Kęty***

**2. WYKONAWCA:**

Niniejsza oferta zostaje złożona przez[[10]](#footnote-10):

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **l.p.** | **Nazwa(y) Wykonawcy(ów)** | **Adres(y) Wykonawcy(ów)** |
|  |  |  |
|  |  |  |

***Wzór Tabeli Ceny Ryczałtowej umieszczony jest na stronie internetowej, na której znajduje się SWZ dla niniejszego postępowania, w związku z czym Wykonawcy powinni pobrać ten wzór odpowiednio go wypełnić i jako Załącznik nr 1B załączyć do oferty przetargowej.***

***Informacje co do sposobu wypełnienia Tabeli:***

*Tabela Ceny Ryczałtowej jest podstawą do określenia Ceny ofertowej za wykonanie przedmiotu zamówienia, stąd Cena ofertowa jest sumą częściowych cen za elementy rozliczeniowe określone w Tabeli Ceny Ryczałtowej. Należy oddzielnie wycenić każdy element rozliczeniowy wyszczególniony w Tabeli Ceny Ryczałtowej według własnych szacunków oraz dokonać podsumowania zgodnie z wierszami Tabeli Ceny Ryczałtowej. Przyjmuje się, że ceny za wykonanie poszczególnych elementów tj. pełnego zakresu dotyczącego danego elementu, które Wykonawca wprowadzi do Tabeli Ceny Ryczałtowej, dotyczą Robót zakończonych całkowicie pod każdym względem. Płatności dokonywane będą za elementy wymienione Tabeli Ceny Ryczałtowej wykonane i zakończone w całości.*

***Sposób obliczania Ceny ofertowej:*** *wartości poszczególnych elementów należy podawać w kwotach netto z dokładnością do dwóch miejsc po przecinku.*

*Elementy Tabeli Ceny Ryczałtowej należy interpretować łącznie ze wszystkimi dokumentami Specyfikacji Warunków Zamówienia. Opisy elementów są podane tylko dla celów identyfikacyjnych i w żaden sposób nie modyfikują czy anulują szczegółowych opisów zawartych w Specyfikacji Warunków Zamówienia.*

*Biorąc pod uwagę powyższe, przyjmuje się, że podane przez Wykonawcę ceny obejmują wszelkie wydatki poboczne i nieprzewidziane oraz wszystkie ryzyka związane z budową, ukończeniem, uruchomieniem i konserwacją całości Robót zgodnie z Umową w tym wszystkie koszty stałe, zyski, koszty ogólne i podobnego rodzaju obciążenia.* ***Przyjmuje się, że wszelkie koszty realizacji zadania zostały wycenione przez Wykonawcę i rozłożone na wyszczególnione pozycje Tabeli Ceny Ryczałtowej tak, aby możliwe było wykonanie pełnego zakresu robót określonego w Specyfikacji Warunków Zamówienia.***

***Koszty ogólne*** *uwzględniają m.in.: zabezpieczenie Terenu Budowy i Robót, dokumentację powykonawczą (w tym dokumentacja geodezyjną), organizację zaplecza budowy (budowę, utrzymanie i likwidację), ubezpieczenia i gwarancje, szkolenie personelu Zamawiającego w zakresie pracy urządzeń zamontowanych na oczyszczalni.*

**PODPIS(Y):**

*Dokument w formie elektronicznej opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym*

### Załącznik nr 2 – Wzór oświadczenia o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu.

**PRZETARG NIEOGRANICZONY**

**na roboty budowlane z projektowaniem pn.:**

**„Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”**

Nr referencyjny nadany sprawie przez Zamawiającego: **10-JRP/2024**

**Wytyczne do wypełnienia formularza JEDZ**

* + - * 1. *Zamawiający informuje, że opracował wzór JEDZ w formie elektronicznej (z użyciem narzędzia ESPD). Wykonawca może korzystać z narzędzia ESPD lub innych dostępnych narzędzi lub oprogramowania, które umożliwiają wypełnienie JEDZ i utworzenie dokumentu elektronicznego. (****załącznik nr 2 do niniejszej IDW****)*
        2. *Wykonawca wskazuje w formularzu JEDZ w części III, w sekcji D informacje o podstawach wykluczenia, o których mowa w art. 7 ust.1 ustawy o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego.*
        3. ***Informacje dotyczące sposobu przygotowania i złożenia JEDZ:***

*W celu wstępnego potwierdzenia spełnienia warunków udziału w Postępowaniu Wykonawca ograniczy się do ogólnego oświadczenia dotyczącego wszystkich kryteriów kwalifikacji poprzez wypełnienie sekcji* ***α*** *w części IV i nie wypełnia żadnej z pozostałych sekcji w części IV Jednolitego Dokumentu.*

*Zamawiający informuje, że Wykonawca może korzystać pomocniczo z udostępnionych przez UZP Zasad wypełniania Jednolitego Dokumentu (nie stanowią one części IDW), które zostały zamieszczone na stronie:*

[*https://www.gov.pl/web/uzp/jednolity-europejski-dokument-zamowienia*](https://www.gov.pl/web/uzp/jednolity-europejski-dokument-zamowienia)

### Załącznik nr 2A – Wzór oświadczenia podmiotu udostępniającego zasoby o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu w zakresie w jakim Wykonawca powołuje się na jego zasoby.

**PRZETARG NIEOGRANICZONY**

**na roboty budowlane z projektowaniem pn.:**

**„Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”**

Nr referencyjny nadany sprawie przez Zamawiającego: **10-JRP/2024**

**Oświadczenie podmiotu udostępniającego zasoby o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu w zakresie w jakim Wykonawca powołuje się na jego zasoby** – sporządzane jest na **formularzu JEDZ** według wzoru stanowiącego **Załącznik nr 2** do niniejszej IDW;

### Załącznik nr 2.1 – Wzór oświadczenia Wykonawcy o braku podstaw wykluczenia na podstawie art. 5k rozporządzenia Rady (UE) nr 833/2014 w brzmieniu nadanym rozporządzeniem 2022/576 oraz art. 7 ustawy sankcyjnej.

**PRZETARG NIEOGRANICZONY**

**na roboty budowlane z projektowaniem pn.:**

**„Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”**

Nr referencyjny nadany sprawie przez Zamawiającego: **10-JRP/2024**

**1. ZAMAWIAJĄCY:**

**Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.,**

**ul. Św. M. Kolbe 25a,**

**32-650 Kęty**

**2. WYKONAWCA:**

Niniejsza oferta zostaje złożona przez[[11]](#footnote-11):

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **l.p.** | **Nazwa(y) Wykonawcy(ów)** | **Adres(y) Wykonawcy(ów)** |
|  |  |  |
|  |  |  |

**Oświadczenia wykonawcy/wykonawcy wspólnie ubiegającego się o udzielenie zamówienia**

**DOTYCZĄCE PRZESŁANEK WYKLUCZENIA Z ART. 5K ROZPORZĄDZENIA 833/2014 W BRZMIENIU NADANYM ROZPORZADZENIEM 2022/576 ORAZ ART. 7 UST. 1 USTAWY o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego**

**składane na podstawie art. 125 ust. 1 ustawy Pzp**

Na potrzeby postępowania o udzielenie zamówienia publicznego pn. **„Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”** prowadzonego przez Zamawiającego **Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o., w Kętach***,* oświadczam, co następuje:

**OŚWIADCZENIA DOTYCZĄCE WYKONAWCY:**

1. Oświadczam, że nie podlegam wykluczeniu z postępowania na podstawie art. 5k rozporządzenia Rady (UE) nr 833/2014 z dnia 31 lipca 2014 r. dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie (Dz. Urz. UE nr L 229 z 31.7.2014, str. 1), dalej: rozporządzenie 833/2014, w brzmieniu nadanym rozporządzeniem Rady (UE) 2022/576 w sprawie zmiany rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie (Dz. Urz. UE nr L 111 z 8.4.2022, str. 1), dalej: rozporządzenie 2022/576.[[12]](#footnote-12)
2. Oświadczam, że nie zachodzą w stosunku do mnie przesłanki wykluczenia z postępowania na podstawie art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 13 kwietnia 2022 r. *o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego* (Dz. U. poz. 835)*.*[[13]](#footnote-13)

**INFORMACJA DOTYCZĄCA POLEGANIA NA ZDOLNOŚCIACH LUB SYTUACJI PODMIOTU UDOSTĘPNIAJĄCEGO ZASOBY W ZAKRESIE ODPOWIADAJĄCYM PONAD 10% WARTOŚCI ZAMÓWIENIA:**

[UWAGA*: wypełnić tylko w przypadku podmiotu udostępniającego zasoby, na którego zdolnościach lub sytuacji wykonawca polega w zakresie odpowiadającym ponad 10% wartości zamówienia. W przypadku więcej niż jednego podmiotu udostępniającego zasoby, na którego zdolnościach lub sytuacji wykonawca polega w zakresie odpowiadającym ponad 10% wartości zamówienia, należy zastosować tyle razy, ile jest to konieczne.*]

Oświadczam, że w celu wykazania spełniania warunków udziału w postępowaniu, określonych przez zamawiającego w ………………………………………………………...………………….. *(wskazać dokument i właściwą jednostkę redakcyjną dokumentu, w której określono warunki udziału w postępowaniu),* polegam na zdolnościach lub sytuacji następującego podmiotu udostępniającego zasoby: ………………………………………………………………………...…………………………………….… *(podać pełną nazwę/firmę, adres, a także w zależności od podmiotu: NIP/PESEL, KRS/CEiDG)*, w następującym zakresie: …………………………………………………………………………… *(określić odpowiedni zakres udostępnianych zasobów dla wskazanego podmiotu)*,co odpowiada ponad 10% wartości przedmiotowego zamówienia.

**OŚWIADCZENIE DOTYCZĄCE PODWYKONAWCY, NA KTÓREGO PRZYPADA PONAD 10% WARTOŚCI ZAMÓWIENIA:**

[UWAGA*: wypełnić tylko w przypadku podwykonawcy (niebędącego podmiotem udostępniającym zasoby), na którego przypada ponad 10% wartości zamówienia. W przypadku więcej niż jednego podwykonawcy, na którego zdolnościach lub sytuacji wykonawca nie polega, a na którego przypada ponad 10% wartości zamówienia, należy zastosować tyle razy, ile jest to konieczne.*]

Oświadczam, że w stosunku do następującego podmiotu, będącego podwykonawcą, na którego przypada ponad 10% wartości zamówienia: ……………………………………………………………………………………………….………..….…… *(podać pełną nazwę/firmę, adres, a także w zależności od podmiotu: NIP/PESEL, KRS/CEiDG)*, nie zachodzą podstawy wykluczenia z postępowania o udzielenie zamówienia przewidziane w art. 5k rozporządzenia 833/2014 w brzmieniu nadanym rozporządzeniem 2022/576.

**OŚWIADCZENIE DOTYCZĄCE DOSTAWCY, NA KTÓREGO PRZYPADA PONAD 10% WARTOŚCI ZAMÓWIENIA:**

[UWAGA*: wypełnić tylko w przypadku dostawcy, na którego przypada ponad 10% wartości zamówienia. W przypadku więcej niż jednego dostawcy, na którego przypada ponad 10% wartości zamówienia, należy zastosować tyle razy, ile jest to konieczne.*]

Oświadczam, że w stosunku do następującego podmiotu, będącego dostawcą, na którego przypada ponad 10% wartości zamówienia: ……………………………………………………………………………………………….………..….…… *(podać pełną nazwę/firmę, adres, a także w zależności od podmiotu: NIP/PESEL, KRS/CEiDG)*, nie zachodzą podstawy wykluczenia z postępowania o udzielenie zamówienia przewidziane w art. 5k rozporządzenia 833/2014 w brzmieniu nadanym rozporządzeniem 2022/576.

**OŚWIADCZENIE DOTYCZĄCE PODANYCH INFORMACJI:**

Oświadczam, że wszystkie informacje podane w powyższych oświadczeniach są aktualne i zgodne z prawdą oraz zostały przedstawione z pełną świadomością konsekwencji wprowadzenia zamawiającego w błąd przy przedstawianiu informacji.

**INFORMACJA DOTYCZĄCA DOSTĘPU DO PODMIOTOWYCH ŚRODKÓW DOWODOWYCH:**

Wskazuję następujące podmiotowe środki dowodowe, które można uzyskać za pomocą bezpłatnych i ogólnodostępnych baz danych, oraz dane umożliwiające dostęp do tych środków: 1) ......................................................................................................................................................

*(wskazać podmiotowy środek dowodowy, adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji)*

2) .......................................................................................................................................................

*(wskazać podmiotowy środek dowodowy, adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji)*

**PODPIS(Y):**

*Dokument w formie elektronicznej opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym*

### Załącznik nr 2.1.A – Wzór oświadczenia podmiotu udostępniającego zasoby o braku podstaw wykluczenia na podstawie art. 5k rozporządzenia Rady (UE) nr 833/2014 w brzmieniu nadanym rozporządzeniem 2022/576 oraz art. 7 ustawy sankcyjnej.

**PRZETARG NIEOGRANICZONY**

**na roboty budowlane z projektowaniem pn.:**

**„Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”**

Nr referencyjny nadany sprawie przez Zamawiającego: **10-JRP/2024**

**1. ZAMAWIAJĄCY:**

**Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.,**

**ul. Św. M. Kolbe 25a,**

**32-650 Kęty**

**2. WYKONAWCA:**

Niniejsza oferta zostaje złożona przez[[14]](#footnote-14):

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **l.p.** | **Nazwa(y) Wykonawcy(ów)** | **Adres(y) Wykonawcy(ów)** |
|  |  |  |
|  |  |  |

**Oświadczenia podmiotu udostępniającego zasoby**

**DOTYCZĄCE PRZESŁANEK WYKLUCZENIA Z ART. 5K ROZPORZĄDZENIA 833/2014 W BRZMIENIU NADANYM ROZPORZADZENIEM 2022/576 ORAZ ART. 7 UST. 1 USTAWY o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego**

**składane na podstawie art. 125 ust. 5 ustawy Pzp**

Na potrzeby postępowania o udzielenie zamówienia publicznego pn. **„Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”** prowadzonego przez Zamawiającego **Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o., w Kętach***,* oświadczam, co następuje:

**OŚWIADCZENIA DOTYCZĄCE PODMIOTU UDOSTEPNIAJĄCEGO ZASOBY:**

1. Oświadczam, że nie zachodzą w stosunku do mnie przesłanki wykluczenia z postępowania na podstawie art. 5k rozporządzenia Rady (UE) nr 833/2014 z dnia 31 lipca 2014 r. dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie (Dz. Urz. UE nr L 229 z 31.7.2014, str. 1), dalej: rozporządzenie 833/2014, w brzmieniu nadanym rozporządzeniem Rady (UE) 2022/576 w sprawie zmiany rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie (Dz. Urz. UE nr L 111 z 8.4.2022, str. 1), dalej: rozporządzenie 2022/576.[[15]](#footnote-15)
2. Oświadczam, że nie zachodzą w stosunku do mnie przesłanki wykluczenia z postępowania na podstawie art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 13 kwietnia 2022 r. *o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego* (Dz. U. poz. 835)*.*[[16]](#footnote-16)

**OŚWIADCZENIE DOTYCZĄCE PODANYCH INFORMACJI:**

Oświadczam, że wszystkie informacje podane w powyższych oświadczeniach są aktualne i zgodne z prawdą oraz zostały przedstawione z pełną świadomością konsekwencji wprowadzenia zamawiającego w błąd przy przedstawianiu informacji.

**INFORMACJA DOTYCZĄCA DOSTĘPU DO PODMIOTOWYCH ŚRODKÓW DOWODOWYCH:**

Wskazuję następujące podmiotowe środki dowodowe, które można uzyskać za pomocą bezpłatnych i ogólnodostępnych baz danych, oraz dane umożliwiające dostęp do tych środków:

1) ......................................................................................................................................................

*(wskazać podmiotowy środek dowodowy, adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji)*

2) .......................................................................................................................................................

*(wskazać podmiotowy środek dowodowy, adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji)*

**PODPIS(Y):**

*Dokument w formie elektronicznej opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym*

### Załącznik nr 3 – Wzór oświadczenia wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia.

**PRZETARG NIEOGRANICZONY**

**na roboty budowlane z projektowaniem pn.:**

**„Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”**

Nr referencyjny nadany sprawie przez Zamawiającego: **10-JRP/2024**

**1. ZAMAWIAJĄCY:**

**Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.,**

**ul. Św. M. Kolbe 25a,**

**32-650 Kęty**

**2. WYKONAWCA:**

Niniejsza oferta zostaje złożona przez[[17]](#footnote-17):

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **l.p.** | **Nazwa(y) Wykonawcy(ów)** | **Adres(y) Wykonawcy(ów)** |
|  |  |  |
|  |  |  |

**Oświadczenie**

**Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia[[18]](#footnote-18)**

składane na podstawie **art. 117 ust. 4** ustawy z dnia 11 września 2019 r.

Prawo zamówień publicznych (dalej jako: ustawa Pzp)

W związku ze złożeniem oferty w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego pn. **„Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”** prowadzonego przez Zamawiającego **Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o., w Kętach***,* działając w imieniu i na rzecz Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia oświadczam, że niżej wymienieni Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia wykonają następujące rodzaje usług (prac projektowych) lub robót:

|  |  |
| --- | --- |
| Nazwa Wykonawcy wspólnie ubiegającego się o udzielenie zamówienia | Rodzaj usług (prac projektowych) lub robót  wykonywanych przez tego Wykonawcę |
|  |  |
|  |  |

**PODPIS(Y):**

*Dokument w formie elektronicznej opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym*

### Załącznik nr 4 – Wzór oświadczenia o przynależności/braku przynależności do grupy kapitałowej.

**PRZETARG NIEOGRANICZONY**

**na roboty budowlane z projektowaniem pn.:**

**„Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”**

Nr referencyjny nadany sprawie przez Zamawiającego: **10-JRP/2024**

**1. ZAMAWIAJĄCY:**

**Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.,**

**ul. Św. M. Kolbe 25a,**

**32-650 Kęty**

**2. WYKONAWCA:**

Niniejsza oferta zostaje złożona przez[[19]](#footnote-19):

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **l.p.** | **Nazwa(y) Wykonawcy(ów)** | **Adres(y) Wykonawcy(ów)** |
|  |  |  |
|  |  |  |

**OŚWIADCZENIE**

**O PRZYNALEŻNOŚCI / BRAKU PRZYNALEŻNOŚCI\***

**DO GRUPY KAPITAŁOWEJ**

Na potrzeby postępowania o udzielenie zamówienia publicznego pn. **„Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”** prowadzonego przez Zamawiającego **Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o., w Kętach***,* oświadczam/y, że:

**- należę**\* do tej samej grupy kapitałowej w rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007 r. o ochronie konkurencji i konsumentów (tekst jedn. Dz. U. z 2024 r. poz. 1616), co następujący Wykonawca, który złożył odrębną ofertę, w postępowaniu:

………………………………………………………………………………………………….

lub

**- nie należę**\* do tej samej grupy kapitałowej w rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007 r. o ochronie konkurencji i konsumentów (tekst jedn. Dz. U. z 2024 r. poz. 1616) co inny Wykonawca, który złożył odrębną ofertę w postępowaniu.

***(\*niepotrzebne skreślić)***

**PODPIS(Y):**

*Dokument w formie elektronicznej opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym*

=============================================================================

*Wraz ze złożeniem niniejszego oświadczenia, Wykonawca może przedstawić dowody, że powiązania z innym Wykonawcą nie prowadzą do zakłócenia konkurencji w przedmiotowym postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego*.

### Załącznik nr 5 - Wzór oświadczenia o aktualności informacji zawartych w oświadczeniach o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu.

**PRZETARG NIEOGRANICZONY**

**na roboty budowlane z projektowaniem pn.:**

**„Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”**

Nr referencyjny nadany sprawie przez Zamawiającego: **10-JRP/2024**

**1. ZAMAWIAJĄCY:**

**Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.,**

**ul. Św. M. Kolbe 25a,**

**32-650 Kęty**

**2. WYKONAWCA:**

Niniejsza oferta zostaje złożona przez[[20]](#footnote-20):

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **l.p.** | **Nazwa(y) Wykonawcy(ów)** | **Adres(y) Wykonawcy(ów)** |
|  |  |  |
|  |  |  |

**OŚWIADCZENIE Wykonawcy/Wykonawcy wspólnie ubiegającego się o udzielenie zamówienia**

**DOTYCZĄCE AKTUALNOŚCI INFORMACJI ZAWARTYCH W OŚWIADCZENIACH O NIEPODLEGANIU WYKLUCZENIU I SPEŁNIENIU WARUNKÓW UDZIAŁU W POSTĘPOWANIU ZŁOŻONYCH WRAZ Z OFERTĄ**

**OŚWIADCZENIA DOTYCZĄCE WYKONAWCY:**

Na potrzeby postępowania o udzielenie zamówienia publicznego pn. **„Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”** prowadzonego przez Zamawiającego **Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o., w Kętach***,* oświadczam, co następuje:

* + - 1. Oświadczam, że informacje zawarte w Jednolitym Europejskim Dokumencie Zamówienia (JEDZ), o którym mowa w art. 125 ust. 1 ustawy Pzp , w zakresie podstaw wykluczenia z postępowania, o których mowa w:

1. art. 108 ust. 1 pkt 3 ustawy Pzp , dotyczących wydania prawomocnego wyroku sądu lub ostatecznej decyzji administracyjnej o zaleganiu z uiszczeniem podatków, opłat lub składek na ubezpieczenie społeczne lub zdrowotne,
2. art. 108 ust. 1 pkt 4 ustawy Pzp , dotyczących orzeczenia zakazu ubiegania się o zamówienie publiczne tytułem środka zapobiegawczego,
3. art. 108 ust. 1 pkt 5 ustawy Pzp , dotyczących zawarcia z innymi wykonawcami porozumienia mającego na celu zakłócenie konkurencji,
4. art. 108 ust. 1 pkt 6 ustawy Pzp, dotyczących zakłócenia konkurencji wynikającego z wcześniejszego zaangażowania Wykonawcy lub podmiotu który należy z Wykonawcą do tej samej grupy kapitałowej w przygotowanie postępowania o udzielenie zamówienia,
5. [art. 109 ust. 1 pkt 1](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytimjzhe4tiltqmfyc4njrga4danrqgm&refSource=hyp)) ustawy Pzp, odnośnie do naruszenia obowiązków dotyczących płatności podatków i opłat lokalnych, o których mowa w ustawie z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych (Dz.U. z 2019 r. [poz. 1170](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytgobqgy2tkltqmfyc4nbzgq3tkobrge&refSource=hyp)),
6. art. 109 ust. 1 pkt 4), art. 109 ust. 1 pkt 5), art. 109 ust. 1 pkt 7), art. 109 ust. 1 pkt 8) ustawy Pzp .

**pozostają aktualne**

1. Ponadto oświadczam, iż informacje zawarte w oświadczeniu o niepodleganiu wykluczeniu z udziału w postępowaniu, w zakresie podstaw wykluczenia z postępowania, o których mowa w:
   * + 1. art. 5k rozporządzenia Rady (UE) nr 833/2014 z dnia 31 lipca 2014 r. dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie (Dz. Urz. UE nr L 229 z 31.7.2014, str. 1), dalej: rozporządzenie 833/2014, w brzmieniu nadanym rozporządzeniem Rady (UE) 2022/576 w sprawie zmiany rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie (Dz. Urz. UE nr L 111 z 8.4.2022, str. 1), dalej: rozporządzenie 2022/576

oraz

* + - 1. art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 13 kwietnia 2022 r. o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego.

**pozostają aktualne**

**PODPIS(Y):**

*Dokument w formie elektronicznej opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym*

**OŚWIADCZENIE DOTYCZĄCE PODANYCH INFORMACJI:**

Oświadczam, że wszystkie informacje podane w powyższych oświadczeniach są aktualne i zgodne z prawdą oraz zostały przedstawione z pełną świadomością konsekwencji wprowadzenia zamawiającego w błąd przy przedstawianiu informacji.

**PODPIS(Y):**

*Dokument w formie elektronicznej opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym*

### Załącznik nr 5A – Wzór oświadczenia podmiotu udostępniającego zasoby o aktualności informacji zawartych w oświadczeniach o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnianiu warunków udziału w postępowaniu.

**PRZETARG NIEOGRANICZONY**

**na roboty budowlane z projektowaniem pn.:**

**„Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”**

Nr referencyjny nadany sprawie przez Zamawiającego: **10-JRP/2024**

**1. ZAMAWIAJĄCY:**

**Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.,**

**ul. Św. M. Kolbe 25a,**

**32-650 Kęty**

**2. WYKONAWCA:**

Niniejsza oferta zostaje złożona przez[[21]](#footnote-21):

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **l.p.** | **Nazwa(y) Wykonawcy(ów)** | **Adres(y) Wykonawcy(ów)** |
|  |  |  |
|  |  |  |

**OŚWIADCZENIE PODMIOTU UDOSTĘPNIAJĄCEGO ZASOBY**

**DOTYCZĄCE AKTUALNOŚCI INFORMACJI ZAWARTYCH W OŚWIADCZENIACH O NIEPODLEGANIU WYKLUCZENIU I SPEŁNIENIU WARUNKÓW UDZIAŁU W POSTĘPOWANIU ZŁOŻONYCH WRAZ Z OFERTĄ**

**OŚWIADCZENIA DOTYCZĄCE PODMIOTU UDOSTEPNIAJĄCEGO ZASOBY:**

Na potrzeby postępowania o udzielenie zamówienia publicznego pn. **„Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”** prowadzonego przez Zamawiającego **Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o., w Kętach***,* oświadczam, co następuje:

* + - 1. Oświadczam, że informacje zawarte w Jednolitym Europejskim Dokumencie Zamówienia (JEDZ), o którym mowa w art. 125 ust. 1 ustawy Pzp , w zakresie podstaw wykluczenia z postępowania, o których mowa w:

1. art. 108 ust. 1 pkt 3 ustawy Pzp , dotyczących wydania prawomocnego wyroku sądu lub ostatecznej decyzji administracyjnej o zaleganiu z uiszczeniem podatków, opłat lub składek na ubezpieczenie społeczne lub zdrowotne,
2. art. 108 ust. 1 pkt 4 ustawy Pzp , dotyczących orzeczenia zakazu ubiegania się o zamówienie publiczne tytułem środka zapobiegawczego,
3. art. 108 ust. 1 pkt 5 ustawy Pzp , dotyczących zawarcia z innymi wykonawcami porozumienia mającego na celu zakłócenie konkurencji,
4. art. 108 ust. 1 pkt 6 ustawy Pzp , dotyczących zakłócenia konkurencji wynikającego z wcześniejszego zaangażowania Wykonawcy lub podmiotu który należy z Wykonawcą do tej samej grupy kapitałowej w przygotowanie postępowania o udzielenie zamówienia,
5. [art. 109 ust. 1 pkt 1](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytimjzhe4tiltqmfyc4njrga4danrqgm&refSource=hyp)) ustawy Pzp, odnośnie do naruszenia obowiązków dotyczących płatności podatków i opłat lokalnych, o których mowa w ustawie z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych (Dz.U. z 2019 r. [poz. 1170](https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytgobqgy2tkltqmfyc4nbzgq3tkobrge&refSource=hyp)),
6. art. 109 ust. 1 pkt 4), art. 109 ust. 1 pkt 5), art. 109 ust. 1 pkt 7), art. 109 ust. 1 pkt 8) ustawy Pzp .

**pozostają aktualne**

1. Ponadto oświadczam, iż informacje zawarte w oświadczeniu o niepodleganiu wykluczeniu z udziału w postępowaniu, w zakresie podstaw wykluczenia z postępowania, o których mowa w:
   * + 1. art. 5k rozporządzenia Rady (UE) nr 833/2014 z dnia 31 lipca 2014 r. dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie (Dz. Urz. UE nr L 229 z 31.7.2014, str. 1), dalej: rozporządzenie 833/2014, w brzmieniu nadanym rozporządzeniem Rady (UE) 2022/576 w sprawie zmiany rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie (Dz. Urz. UE nr L 111 z 8.4.2022, str. 1), dalej: rozporządzenie 2022/576

oraz

* + - 1. art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 13 kwietnia 2022 r. o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego.

**pozostają aktualne**

**PODPIS(Y):**

*Dokument w formie elektronicznej opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym*

**OŚWIADCZENIE DOTYCZĄCE PODANYCH INFORMACJI:**

Oświadczam, że wszystkie informacje podane w powyższych oświadczeniach są aktualne i zgodne z prawdą oraz zostały przedstawione z pełną świadomością konsekwencji wprowadzenia zamawiającego w błąd przy przedstawianiu informacji.

**PODPIS(Y):**

*Dokument w formie elektronicznej opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym*

### Załącznik nr 6 – Wzór wykazu robót

**PRZETARG NIEOGRANICZONY**

**na roboty budowlane z projektowaniem pn.:**

**„Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”**

Nr referencyjny nadany sprawie przez Zamawiającego: **10-JRP/2024**

**1. ZAMAWIAJĄCY:**

**Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.,**

**ul. Św. M. Kolbe 25a,**

**32-650 Kęty**

**2. WYKONAWCA:**

Niniejsza oferta zostaje złożona przez[[22]](#footnote-22):

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **l.p.** | **Nazwa(y) Wykonawcy(ów)** | **Adres(y) Wykonawcy(ów)** |
|  |  |  |
|  |  |  |

**OŚWIADCZAM(Y), ŻE:**

**wykonałem(wykonaliśmy) następujące roboty:**

| **L.p.** | **Nazwa zadania**  **prac/ robót** | **Wartość prac/robót w PLN** | **Przedmiot prac/ robót wraz z krótkim opisem[[23]](#footnote-23)** | **Data wykonania** | | **Podmiot na rzecz, którego roboty zostały wykonane (nazwa, adres)** | **Nazwa Wykonawcy[[24]](#footnote-24)** |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
|
| **początek (data)** | **zakończenie (data)** |
| **1.** |  |  |  |  |  |  |  |
| **2.** |  |  |  |  |  |  |  |

**Jednocześnie oświadczam:**

1. Roboty/prace projektowe wskazane w tabeli powyżej w poz. \_\_\_\_\_\_\_\_ zostały zrealizowane przez jednego z Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia ……………………………… (wskazać jego nazwę)[[25]](#footnote-25)

2. Roboty/prace projektowe wskazane w tabeli powyżej w poz. \_\_\_\_\_\_\_\_ zostały wykonane przez inne podmioty i Wykonawca polega na ich zasobach zgodnie z art. 118 Pzp[[26]](#footnote-26)

**PODPIS(Y):**

*Dokument w formie elektronicznej opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym*

### Załącznik nr 7 – Wzór wykazu osób, skierowanych przez Wykonawcę do realizacji zamówienia publicznego

**PRZETARG NIEOGRANICZONY**

**na roboty budowlane z projektowaniem pn.:**

**„Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”**

Nr referencyjny nadany sprawie przez Zamawiającego: **10-JRP/2024**

**1. ZAMAWIAJĄCY:**

**Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.,**

**ul. Św. M. Kolbe 25a,**

**32-650 Kęty**

**2. WYKONAWCA:**

Niniejsza oferta zostaje złożona przez[[27]](#footnote-27):

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **l.p.** | **Nazwa(y) Wykonawcy(ów)** | **Adres(y) Wykonawcy(ów)** |
|  |  |  |
|  |  |  |

**OŚWIADCZAM(Y), ŻE:**

W wykonywaniu niniejszego zamówienia będą uczestniczyć następujące osoby (Kluczowi Specjaliści):

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **l.p.** | **Zakres wykonywanych czynności** **przy realizacji niniejszego zamówienia** | **Imię i nazwisko** | **podstawa do dysponowania osobą**  **(zasób własny/ udostępnienie przez inny podmiot)** |
| **1** | **Specjalista Kluczowy nr I - Dyrektor Kontraktu** |  |  |
| **2** | **Specjalista Kluczowy nr II** **– Główny projektant** |  |  |
| **3** | **Specjalista Kluczowy nr III – Projektant elektryk** |  |  |
| **4** | **Specjalista Kluczowy nr IV – Projektant konstruktor** |  |  |
| **5** | **Specjalista Kluczowy nr V – Kierownik budowy** |  |  |
| **6** | **Specjalista Kluczowy nr VI – Kierownik robót instalacyjnych** |  |  |
| **7** | **Specjalista Kluczowy nr VII – kierownik robót elektroenergetycznych** |  |  |
| **8** | **Specjalista Kluczowy nr VIII – kierownik robót konstrukcyjnych** |  |  |
|  | **Specjalista Kluczowy nr IX - Technolog** |  |  |

**PODPIS(Y):**

*Dokument w formie elektronicznej opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym*

### Załącznik nr 7A – Wzór informacji o osobach, skierowanych przez Wykonawcę do realizacji zamówienia publicznego

**PRZETARG NIEOGRANICZONY**

**na roboty budowlane z projektowaniem pn.:**

**„Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”**

Nr referencyjny nadany sprawie przez Zamawiającego: **10-JRP/2024**

**1. ZAMAWIAJĄCY:**

***Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.,***

***ul. Św. M. Kolbe 25a,***

***32-650 Kęty***

**2. WYKONAWCA:**

**Niniejsza oferta zostaje złożona przez**[[28]](#footnote-28):

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **l.p.** | **Nazwa(y) Wykonawcy(ów)** | **Adres(y) Wykonawcy(ów)** |
|  |  |  |
|  |  |  |

**Informacje**

*Wykonawca przestawia według podanego poniżej wzoru, informacje o osobach, które będą uczestniczyć w wykonywaniu niniejszego zamówienia, wskazanych w załączniku nr 5 do IDW (Specjaliści Kluczowi).*

*Wykonawca na własne ryzyko przedstawia te informacje, które uważa za istotne w świetle wymagań IDW. Zaprezentowane informacje muszą precyzyjnie wskazywać wymagane przez Zamawiającego w pkt. 9.2.2) IDW okresy doświadczenia zawodowego kolejnych osób.*

***UWAGA:***

***Informację należy wypełnić i złożyć odrębnie dla każdej z osób wskazanych w Załączniku nr 7 do IDW.***

**Imię i nazwisko osoby:** ..........................................................................................................

**Zakres czynności w przedmiocie zamówienia (funkcja zgodnie z nazewnictwem wskazanym w tabeli w załączniku nr 7 do IDW):** …………………………………………………………………………..

**Numer i dokładna nazwa posiadanych uprawnień**…………………………………………………….

Biegła znajomość języka polskiego: TAK / NIE (Wykonawca skreśla niepotrzebne).

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Nazwa/parametry/zakres**  **i lokalizacja inwestycji/robót, okres realizacji w formacie**  **od ..-..-…. *dd-mm-rrrr* do ……………. *dd-mm-rrrr]*** | **Wykonawca**  **inwestycji** | **Stanowisko** |
|
|  |  |  |
|  |  |  |
|
|  |  |  |

**PODPIS(Y):**

*Dokument w formie elektronicznej opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym*

### Załącznik nr 7B – Wzór oświadczenia o uprawnieniach osób skierowanych przez Wykonawcę do realizacji zamówienia publicznego

**PRZETARG NIEOGRANICZONY**

**na roboty budowlane z projektowaniem pn.:**

**„Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”**

Nr referencyjny nadany sprawie przez Zamawiającego: **10-JRP/2024**

**1. ZAMAWIAJĄCY:**

***Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.,***

***ul. Św. M. Kolbe 25a,***

***32-650 Kęty***

**2. WYKONAWCA:**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **l.p.** | **Nazwa(y) Wykonawcy(ów)** | **Adres(y) Wykonawcy(ów)** |
| **1** |  |  |
| **2** |  |  |

**OŚWIADCZAM(Y), ŻE:**

w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego

**na roboty budowlane z projektowaniem pn.:**

**„Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”**

W charakterze Kluczowych Specjalistów zgodnie z pkt 9.2.3) IDW w wykonywaniu zamówienia **uczestniczyć będą osoby posiadające wymagane uprawnienia** zgodnie ze wymaganiami zawartymi w pkt pkt 9.2.3) IDW.

**PODPIS(Y):**

*Dokument w formie elektronicznej opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym*

### Załącznik nr 8 – Wzór zobowiązania podmiotu udostępniającego zasoby

**PRZETARG NIEOGRANICZONY**

**na roboty budowlane z projektowaniem pn.:**

**„Rozbudowa i modernizacja Oczyszczalni ścieków w Kętach – część biologiczna”**

Nr referencyjny nadany sprawie przez Zamawiającego: **10-JRP/2024**

**1. ZAMAWIAJĄCY:**

***Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.,***

***ul. Św. M. Kolbe 25a,***

***32-650 Kęty***

**2. WYKONAWCA:**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **l.p.** | **Nazwa(y) Wykonawcy(ów)** | **Adres(y) Wykonawcy(ów)** |
| **1** |  |  |
| **2** |  |  |

**OŚWIADCZAM(Y), ŻE:**

Stosownie do treści art. 118 ustawy z dnia 11 września 2019 Prawo zamówień publicznych (t.j. Dz.U. 2024 r., poz. 1320 ze zm.) **zobowiązujemy się do oddania** Wykonawcy/Wykonawcom wspólnie ubiegającym się o udzielenie zamówienia[[29]](#footnote-29)\* .....................................................................................................................................…………………… (nazwa Wykonawcy/ Wykonawców występujących wspólnie) mającego/-ym siedzibę w ........................................................................................................................................................

**do dyspozycji** na okres korzystania z nich przy wykonywaniu niniejszego zamówienia w postaci:

a) **zdolności technicznej lub zawodowej** – w **zakresie zdolności technicznej do realizacji robót** …………………………………………………….. w okresie od ………………. do ……………/ ……………… miesięcy **poprzez** ……………………………………………………………………………….. ……………………………………………………………………………………………………………………….

b) **zdolności technicznej lub zawodowej** w postaci **osób zdolnych do wykonania zamówienia, tj.** :

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| L.p. | Imię i nazwisko | Zakres wykonywanych czynności | Okres udostępnienia |
| **1.** |  |  |  |
| **2.** |  |  |  |

*c)* **zdolności finansowej** *w*postaci ………………………… w okresie od ………………. do ……………/ ………………miesięcy **poprzez** ……………………………………………………………………………….. ………………………………………………………………………………………………………………………. ………………………………………………………………………………………………………………………

***Pouczenie:***

*W odniesieniu do każdego* ***punktu a) - c)*** *należy jasno określić:*

*1) zakres dostępnych wykonawcy zasobów podmiotu udostępniającego zasoby;*

*2) sposób i okres udostępnienia wykonawcy i wykorzystania przez niego zasobów podmiotu udostępniającego te zasoby przy wykonywaniu zamówienia;*

*3) czy i w jakim zakresie podmiot udostępniający zasoby, na zdolnościach którego wykonawca polega w odniesieniu do warunków udziału w postępowaniu dotyczących wykształcenia, kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia, zrealizuje roboty budowlane lub usługi, których wskazane zdolności dotyczą.*

*W przypadku, gdy zasoby, o których mowa powyżej zostaną udostępnione Wykonawcy przez różne podmioty udostępniające zasoby, zobowiązanie, którego wzór stanowi Załącznik nr 8 do IDW, złoży oddzielnie każdy z podmiotów udostępniających zasoby.*

*W sytuacji gdy Wykonawca korzysta np. tylko z doświadczenia danego podmiotu przy pozostałych zasobach wskazanych w pkt b) lub c) niniejszego oświadczenia (w zależności od przypadku) wpisuje się „nie dotyczy”.*

*Zobowiązanie podmiotu udostępniającego zasoby może być sporządzone również w oparciu o inny wzór (własny wzór), niemniej winien on zawierać informacje wymagane art. 118 ust 4 ustawy Pzp.*

*Zamiast wzoru zobowiązania Wykonawca może przedstawić również inne dokumenty stanowiące dowód, że Wykonawca realizując zamówienie będzie dysponował niezbędnymi zasobami podmiotów w stopniu umożliwiającym należyte wykonanie zamówienia publicznego oraz, że stosunek łączący wykonawcę z tymi podmiotami będzie gwarantował rzeczywisty dostęp do ich zasobów, określające w szczególności zakres, sposób i uczestnictwo podmiotu udostępniającego zgodnie z wytycznymi zawartymi w pkt 1) – 3) powyżej.*

**PODPIS(Y):**

*Dokument w formie elektronicznej opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym*

1. Wykonawca modeluje tabelę poniżej w zależności od swego składu. [↑](#footnote-ref-1)
2. Wykonawca usuwa/przekreśla niepotrzebne. [↑](#footnote-ref-2)
3. Wykonawca usuwa/przekreśla niepotrzebne. [↑](#footnote-ref-3)
4. Wykonawca usuwa/przekreśla niepotrzebne. [↑](#footnote-ref-4)
5. Wykonawca usuwa/przekreśla niepotrzebne. [↑](#footnote-ref-5)
6. Wykonawca usuwa/przekreśla niepotrzebne. W przypadku odpowiedzi „TAK” Wykonawca ma obowiązek załączenia zobowiązania podmiotu udostępniającego zasoby (wzór zobowiązania stanowi załącznik nr 6 do IDW – część I SWZ) lub inny podmiotowy środek dowodowy potwierdzający, że wykonawca realizując zamówienie będzie dysponował niezbędnymi zasobami tych podmiotów. Brak dołączenia oświadczenia podmiotu udostępniającego zasoby równoznaczny jest z niepowoływaniem się na zasoby podmiotu udostępniającego. [↑](#footnote-ref-6)
7. Wykonawca usuwa/przekreśla niepotrzebne. [↑](#footnote-ref-7)
8. Jeżeli została złożona oferta, której wybór prowadziłby do powstania u zamawiającego obowiązku podatkowego zgodnie z ustawą z dnia 11 marca 2004 r. o podatku od towarów i usług (t.j. Dz. U. z 2021 r. poz.685, z późn. zm.), dla celów zastosowania kryterium ceny lub kosztu zamawiający dolicza do przedstawionej w tej ofercie ceny kwotę podatku od towarów i usług, którą miałby obowiązek rozliczyć. [↑](#footnote-ref-8)
9. Wykonawca modeluje tabelę poniżej w zależności od swego składu. [↑](#footnote-ref-9)
10. Wykonawca modeluje tabelę poniżej w zależności od swego składu. [↑](#footnote-ref-10)
11. Wykonawca modeluje tabelę poniżej w zależności od swego składu. [↑](#footnote-ref-11)
12. Zgodnie z treścią art. 5k ust. 1 rozporządzenia 833/2014 w brzmieniu nadanym rozporządzeniem 2022/576 zakazuje się udzielania lub dalszego wykonywania wszelkich zamówień publicznych lub koncesji objętych zakresem dyrektyw w sprawie zamówień publicznych, a także zakresem art. 10 ust. 1, 3, ust. 6 lit. a)–e), ust. 8, 9 i 10, art. 11, 12, 13 i 14 dyrektywy 2014/23/UE, art. 7 i 8, art. 10 lit. b)–f) i lit. h)–j) dyrektywy 2014/24/UE, art. 18, art. 21 lit. b)–e) i lit. g)–i), art. 29 i 30 dyrektywy 2014/25/UE oraz art. 13 lit. a)–d), lit. f)–h) i lit. j) dyrektywy 2009/81/WE na rzecz lub z udziałem:

    obywateli rosyjskich lub osób fizycznych lub prawnych, podmiotów lub organów z siedzibą w Rosji;

    osób prawnych, podmiotów lub organów, do których prawa własności bezpośrednio lub pośrednio w ponad 50 % należą do podmiotu, o którym mowa w lit. a) niniejszego ustępu; lub

    osób fizycznych lub prawnych, podmiotów lub organów działających w imieniu lub pod kierunkiem podmiotu, o którym mowa w lit. a) lub b) niniejszego ustępu,

    w tym podwykonawców, dostawców lub podmiotów, na których zdolności polega się w rozumieniu dyrektyw w sprawie zamówień publicznych, w przypadku gdy przypada na nich ponad 10 % wartości zamówienia. [↑](#footnote-ref-12)
13. Zgodnie z treścią art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 13 kwietnia 2022 r. o *szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego, z*postępowania o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursu prowadzonego na podstawie ustawy Pzp wyklucza się:

    1) wykonawcę oraz uczestnika konkursu wymienionego w wykazach określonych w rozporządzeniu 765/2006 i rozporządzeniu 269/2014 albo wpisanego na listę na podstawie decyzji w sprawie wpisu na listę rozstrzygającej o zastosowaniu środka, o którym mowa w art. 1 pkt 3 ustawy;

    2) wykonawcę oraz uczestnika konkursu, którego beneficjentem rzeczywistym w rozumieniu ustawy z dnia 1 marca 2018 r. o przeciwdziałaniu praniu pieniędzy oraz finansowaniu terroryzmu (Dz. U. z 2022 r. poz. 593 i 655) jest osoba wymieniona w wykazach określonych w rozporządzeniu 765/2006 i rozporządzeniu 269/2014 albo wpisana na listę lub będąca takim beneficjentem rzeczywistym od dnia 24 lutego 2022 r., o ile została wpisana na listę na podstawie decyzji w sprawie wpisu na listę rozstrzygającej o zastosowaniu środka, o którym mowa w art. 1 pkt 3 ustawy;

    3) wykonawcę oraz uczestnika konkursu, którego jednostką dominującą w rozumieniu art. 3 ust. 1 pkt 37 ustawy z dnia 29 września 1994 r. o rachunkowości (Dz. U. z 2021 r. poz. 217, 2105 i 2106), jest podmiot wymieniony w wykazach określonych w rozporządzeniu 765/2006 i rozporządzeniu 269/2014 albo wpisany na listę lub będący taką jednostką dominującą od dnia 24 lutego 2022 r., o ile został wpisany na listę na podstawie decyzji w sprawie wpisu na listę rozstrzygającej o zastosowaniu środka, o którym mowa w art. 1 pkt 3 ustawy. [↑](#footnote-ref-13)
14. Wykonawca modeluje tabelę poniżej w zależności od swego składu. [↑](#footnote-ref-14)
15. Zgodnie z treścią art. 5k ust. 1 rozporządzenia 833/2014 w brzmieniu nadanym rozporządzeniem 2022/576 zakazuje się udzielania lub dalszego wykonywania wszelkich zamówień publicznych lub koncesji objętych zakresem dyrektyw w sprawie zamówień publicznych, a także zakresem art. 10 ust. 1, 3, ust. 6 lit. a)–e), ust. 8, 9 i 10, art. 11, 12, 13 i 14 dyrektywy 2014/23/UE, art. 7 i 8, art. 10 lit. b)–f) i lit. h)–j) dyrektywy 2014/24/UE, art. 18, art. 21 lit. b)–e) i lit. g)–i), art. 29 i 30 dyrektywy 2014/25/UE oraz art. 13 lit. a)–d), lit. f)–h) i lit. j) dyrektywy 2009/81/WE na rzecz lub z udziałem:

    obywateli rosyjskich lub osób fizycznych lub prawnych, podmiotów lub organów z siedzibą w Rosji;

    osób prawnych, podmiotów lub organów, do których prawa własności bezpośrednio lub pośrednio w ponad 50 % należą do podmiotu, o którym mowa w lit. a) niniejszego ustępu; lub

    osób fizycznych lub prawnych, podmiotów lub organów działających w imieniu lub pod kierunkiem podmiotu, o którym mowa w lit. a) lub b) niniejszego ustępu,

    w tym podwykonawców, dostawców lub podmiotów, na których zdolności polega się w rozumieniu dyrektyw w sprawie zamówień publicznych, w przypadku gdy przypada na nich ponad 10 % wartości zamówienia. [↑](#footnote-ref-15)
16. Zgodnie z treścią art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 13 kwietnia 2022 r. o *szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego, z*postępowania o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursu prowadzonego na podstawie ustawy Pzp wyklucza się:

    1) wykonawcę oraz uczestnika konkursu wymienionego w wykazach określonych w rozporządzeniu 765/2006 i rozporządzeniu 269/2014 albo wpisanego na listę na podstawie decyzji w sprawie wpisu na listę rozstrzygającej o zastosowaniu środka, o którym mowa w art. 1 pkt 3 ustawy;

    2) wykonawcę oraz uczestnika konkursu, którego beneficjentem rzeczywistym w rozumieniu ustawy z dnia 1 marca 2018 r. o przeciwdziałaniu praniu pieniędzy oraz finansowaniu terroryzmu (Dz. U. z 2022 r. poz. 593 i 655) jest osoba wymieniona w wykazach określonych w rozporządzeniu 765/2006 i rozporządzeniu 269/2014 albo wpisana na listę lub będąca takim beneficjentem rzeczywistym od dnia 24 lutego 2022 r., o ile została wpisana na listę na podstawie decyzji w sprawie wpisu na listę rozstrzygającej o zastosowaniu środka, o którym mowa w art. 1 pkt 3 ustawy;

    3) wykonawcę oraz uczestnika konkursu, którego jednostką dominującą w rozumieniu art. 3 ust. 1 pkt 37 ustawy z dnia 29 września 1994 r. o rachunkowości (Dz. U. z 2021 r. poz. 217, 2105 i 2106), jest podmiot wymieniony w wykazach określonych w rozporządzeniu 765/2006 i rozporządzeniu 269/2014 albo wpisany na listę lub będący taką jednostką dominującą od dnia 24 lutego 2022 r., o ile został wpisany na listę na podstawie decyzji w sprawie wpisu na listę rozstrzygającej o zastosowaniu środka, o którym mowa w art. 1 pkt 3 ustawy. [↑](#footnote-ref-16)
17. Wykonawca modeluje tabelę poniżej w zależności od swego składu. [↑](#footnote-ref-17)
18. Zgodnie z art. 117 ust. 3 ustawy Pzp, w odniesieniu do warunków udziału w postępowaniu określonych przez Zamawiającego dotyczących kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia, wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia mogą polegać na zdolnościach tych z wykonawców, którzy wykonają roboty budowlane lub usługi, do realizacji których te zdolności są wymagane. Zgodnie z art. 117 ust. 4 ustawy Pzp w przypadku, o którym mowa w art. 117 ust. 2 i 3 ustawy Pzp, wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia dołączają do oferty oświadczenie, z którego wynika, które roboty budowlane, dostawy lub usługi wykonają poszczególni wykonawcy. [↑](#footnote-ref-18)
19. Wykonawca modeluje tabelę poniżej w zależności od swego składu. [↑](#footnote-ref-19)
20. Wykonawca modeluje tabelę poniżej w zależności od swego składu. [↑](#footnote-ref-20)
21. Wykonawca modeluje tabelę poniżej w zależności od swego składu. [↑](#footnote-ref-21)
22. Wykonawca modeluje tabelę poniżej w zależności od swego składu. [↑](#footnote-ref-22)
23. Przedmiot i opis wykonanych usług powinien być tak przedstawiony, by umożliwić Zamawiającemu ocenę spełnienia warunków określonych w pkt.9.1.3) IDW. Jeżeli Wykonawca powołuje się na doświadczenie w realizacji robót wykonywanych wspólnie z innymi wykonawcami, wykaz robót budowlanych dotyczy robót budowlanych, w których wykonaniu Wykonawca ten bezpośrednio uczestniczył. [↑](#footnote-ref-23)
24. Wypełniają Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie niniejszego zamówienia. [↑](#footnote-ref-24)
25. Uzupełnić jeśli dotyczy. [↑](#footnote-ref-25)
26. Uzupełnić jeśli dotyczy. [↑](#footnote-ref-26)
27. Wykonawca modeluje tabelę poniżej w zależności od swego składu. [↑](#footnote-ref-27)
28. Wykonawca modeluje tabelę poniżej w zależności od swego składu. [↑](#footnote-ref-28)
29. Skreślić niepotrzebne wyrażenie. [↑](#footnote-ref-29)